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Sodba še ta teden
Krško - Ko je že skoraj kazalo, da bo zadeva “Jože Dušak”, 

obtožnica ga bremeni nezakonitih finančnih transkacij, ki naj 
bi si jih privoščil kot vodja ekspoziture Nove ljubljanske 
banke, končno šla “ad acta”, torej dobila sodni epilog, je 
okrožni državni tožilec Robert Renier obtožnico prekvali
ficiral in modificiral, predsednik senata, sodnik Peter Pešec, 
pa je zato obrambi dal še nekaj dni časa za pripravo obrambe 
•n zaključnega govora. Kljub temu bo sodba v imenu ljudstva 
izrečena še ta teden. N.Č.C.

Vsaka smet v svojo “kanto”
Brežice - Komunalno stanovanjsko podjetje (KOP) Brežice 

je sredi aprila pričelo s postavljanjem t.i. ekoloških otokov (na 
fotografiji) za ločeno zbiranje odpadkov. Že v minulem letu so 
na ta način poskušali meščane pripraviti do sortiranja odpadkov, 
zdaj pa bodo ekološke otoke postavili po celotni občini.

K temu jih zavezuje vladna uredba, čeprav s pričetkom 
ločenega zbiranja zamujajo kar nekaj mesecev. Nov sistem je 
korak bliže k pridobitvi zbirnega centra na Borštu, ostaja pa 
še vprašanje, kdaj bodo smeti primemo uskladiščene, kajti 
zdajšnje deponije so veliki okoljski onesnaževalci.

...na strani 6

Boštanjčani državni prvaki
Sevnica - Osnovna šola Boštanj je bila organizator finala v 

rokometu osnovnih šol za dečke letnik ’89 in mlajše. V finalnih 
tekmah, ki so se odvijale v športni dvorani Sevnica, so se pomeri
te ekipe štirih šol. Častni gost prvenstva je bil selektor moške 
državne rokometne reprezentance Tone Tiselj. Zmagovalni pokal 
so odnesli Boštanjčani. V finale omenjenega tekmovanja slo
venskih šol so si uvrstitev priigrale še OŠ Brinje Grosuplje, OŠ dr. 
Franceta Prešerna Ribnica in OŠ Ormož. Najboljši igralec finala 
je bil Samo Kores iz OŠ Ormož, najboljši strelec Miloš Djurdje- 
vič in najboljši vratar Ciril Medved pa sta člana zmagovalne 
boštanjske ekipe.

14-članska ekipa Boštanjčanov je kombinacija selekcijske 
ekipe sevniškega Rokometnega kluba in šole, vodi jo Iztok Go
dec, trenira pa Bojan Dernovšek. Uspeh svojih varovancev sta 
sprejela z navdušenjem in zmaga je še slajša, ker je igro spremljal 
tudi selektor moške državne reprezentance Tone Tiselj, ki je 
Najboljšim tudi podelil medalje. B.D.

Zmagovalna ekipa OŠ Boštanj s selektorjem Tonetom Tisljem

Kam z odpadki?
Krško - Slovenska Agencija za radio

aktivne odpadke in hrvaška Agencija za 
posebni odpad sta pripravili program 
razgradnje Nuklearne elektrarne Krško in 
odlaganja radioaktivnih odpadkov. Med
državna komisija za nuklearko ga je na 
seji 1. aprila ocenila kot zelo dobrega, a 
ga bo kljub temu predala v recenzijo tuji 
neodvisni ustanovi.

Sopredsedujoča meddržavni komisiji 
minister za okolje Janez Kopač in hr
vaški minister za gospodarstvo Branko 
Vukelič zaenkrat o vsebini programa 
razgradnje in skladiščenja ne govorita. 
Vemo le, da so določeni strokovni pred
logi v več variantah. Je več tudi možnih 
lokacij odlagališča, ali se bo začasno v 
Krškem “prekvalificiralo” v trajno? O tem 
se tiho ugiba že nekaj časa in posamezni
ki v lokalnem prostoru menijo, da bi bilo 
to smiselno, seveda ob primerni renti. 
Ljudski glas pa najbrž pravi drugače, saj 
so pred časom na eni od možnih posav
skih lokacij že ostro protestirali.

Program razgradnje in odlaganja ra
dioaktivnih odpadkov dokončno spreje
ma meddržavna komisija, po optimistič
ni varianti naj bi bil sprejet v juliju, nato 
pa predstavljen javnosti.

...na strani 3 Bodo radioaktivni odpadki ostali kar v nuklearki?

Gaudeamus igitur...
Čatež ob Savi - “Veselimo 

se torej!” pravi himna, ki jo ma
turanti pojejo na maturantskih 
plesih, ki so v tem času v pol
nem zamahu. Prvi zametki te 
slovesnosti so bili uvedeni z

programe, na katerih so ošvrk
nili tudi nekatere nepravilnosti 
na šoli, si malce privoščili kate
rega od profesorjev ter se njim 
in staršem zahvalili, da so jih 
pripravili na življenje, ki jih

4. A in 4. E Gimnazije Brežice z 
Urošem Škofom
dekretom 5. januarja 1776, ko 
so na gimnaziji začeli uvajati 
posebne javne in slovesne za
ključne izpite, ki tudi pome
nijo začetek prvih maturitetnih 
izpitov. Pri teh izpitih so bili 
takrat navzoči profesorji, starši 
in mestni sodniki. Pravi matu
rantski ples, kakršnega poznamo 
danes, se je pojavil po drugi 
svetovni vojni, v šestdesetih le
tih pa je postal prava velika za
bavna prireditev. To je priložnost, 
ko fantje prvič zlezejo v “gvan- 
te”, dekleta pa nadenejo svečane 
oblekice, nataknejo visoke pete, 
ki jih tekom večera (kot kaže 
praksa) odložijo in plešejo bosa.

Brežiški gimnazijci so letos 
pripravili kar tri maturantske 
plese, na katerih sta se predstav
ljala po dva oddelka. Poleg ob
vezne četvorke in plesa s starši 
so maturanti pripravili prisrčne

razrednikoma Zdenko Vižintin in

čaka v slovenskih univerzitet
nih mestih, daleč stran od do
mačega zapečka. Po končanem 
maturantskem plesu so z bolj 
ali manj “težko” glavo ugotav
ljali, da pravzaprav še ni nasto
pil čas za veselje, kajti pred nji
mi je še glavna ovira - matura 
in z njo bitka za prepotrebne 
točke. N.Č.C.

Krški Romi so korak dlje
Leskovec, Gazice - V naselju Krušče pri Gazicah po urad

nih podatkih živi 55 Romov, vendar jih je verjetno še več. 
Občina Brežice in KS Cerklje ob Krki sta leta 2002 naredili 
prve korake k ureditvi zemljiškoknjižnih vprašanj. Takrat so 
se dogovorili, da bodo po vzoru reševanja problematike v krški 
občini odkupili zemljo in uredili infrastrukturo, vendar do 
uresničitve še ni prišlo. Občina Romom plačuje javnega delav
ca, ki jim pomaga pri njihovi socializaciji v okolje. Letos naj 
bi zgradili vodovod v naselje Gazice in proučujejo možnost, 
da bi vodo dobilo tudi romsko naselje. Sredstva so v proračunu 
rezervirana že dve leti. Po besedah predsednika KS Cerklje 
Darka Udoviča bosta morali obe strani najti skupen jezik, 
vendar je predpogoj rešitev lastništva zemljišča.

...na strani 6

OŠ Leskovec že več kot dve desetletji skrbi za vključevanje 
romskih otrok v šolo in otroško varstvo. Ravnatelj Anton Bizjak 
je ponosen na uspehe, ki jih, čeprav počasneje, dosegajo rom
ski otroci. Letos so pod vodstvom Alenke Košak prvič s kultur
nim programom obeležili svoj praznik in poslej bo proslava 
ob svetovnem dnevu Romov vsako leto.

s

S-/HETAL KRITINE
POOBLAŠČENI MONTER, Kleparstvo "Vreš", GSM: 041-644-323

- kritine v obliki opeke so najlažje kritine naravnega izgleda
- odporne so proti udarcem (toči)
- ne Škripljejo pri temparaturnih spremembah
- v dežju ne ropotajo zaradi svoje oblike
- plošče so v enem kosu od žleba do slemena
- v sklopu prekrivanja izvajajo manjša tesarska dela (izdelava frčad, nadstreškov nad verandami...)

EK0 KREDIT 
ZA

ZAMENJAVO
SALONITNIH

PLOŠČ

■••če želite postati vidni, če želite postati brani, pišite, fotografirajte, oglašujte v našem časopisu... pokličite 07/4991 250
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OSftVSKE HOSICE
Imeti jajca

Mimo so prazniki, ki si jih 
bo večina zapomnila pred
vsem po dobri hrani. V spomin 
pa seže še nekaj dogodkov, 
tudi tradicionalnih. V Kape
lah so Vidmarjevi na postni 
veliki petek znova zbrali 
mnogo svojih prijateljev, ki 
so, podobno kot na pepelnič
no sredo, segali po pečenih 
ribah, Sevničani so uživali ob

nekdanje Železnine in SKB 
banke do trgovine Corning. Po
dobno je s starim zdravstvenim 
domom, v katerem bi res kaza
lo urediti sedež prometne 
policije. Kdor bi imel pogum, 
bi prenekateremu kandidatu za 
poslanca v državnem zboru, 
morda tudi Branku Jancu, 
Vojku Sotošku, Roku Kržanu, 
Damjanu Lahu, Niku Žibretu, 
Andreju Štriclju in še marsiko
mu svetoval, naj si premisli.

Matjaž Pegam in Mirko Maljkovič

nagrajenih salamah in poti
cah, na sevniškem Glavnem 
trgu pa so spet s kovanci seka
li jajca.

Pa niso zgolj velikonočni 
prazniki v znamenju jajc. Ve
liko pogosteje jih imamo v mi
slih, pri Slovencih pa reklo “ta 
ima jajca” pomeni še nekaj 
več. Predvsem seveda, da ima 
oseba pogum nekaj reči ali 
storiti. Tako bi, denimo, “jaj
ca imel” tisti, ki bi brežiške
mu prvemu možu Vizjaku 
svetoval, naj se nikar več ne 
spušča v boj za poslansko 
mesto, marveč naj ostane žu
pan, ki bo občini in občin
skemu središču prinesel bla
gostanje, ljudem pa zadovolj
stvo. Ostal bi zapisan kot do
ber in uspešen župan, če bi 
izkoristil vse priložnosti, ki jih 
sedanja država daje njegovi 
občini. Tudi tiste danosti, ki 
jih zaradi sedenja v parlamentu 
ne bo zmogel ali jih bo postoril 
le polovično. In brežiška 
občina je velika in terja cele
ga človeka. Samo pogled k 
sosedom, denimo k turistično 
vse bolj opaznim Slovenskim 
Konjicam ali v Šentjernej, ki 
s proizvodnimi naložbami hit
ro spreminja svojo podobo. 
Kdo pa bo v Brežicah ”imel 
jajca”, da bo s prstom pokazal 
na tiste posameznike, ki se 
okoriščajo na račun domačih 
naložb! Pri tem se nihče več 
ne spomni Marjana Šetinca, 
rojaka, ki je v parlamentu izbo
ril začetek gradnje avtoceste 
od meje navzgor. To zdaj po-

Seveda pa si medtem niso prav 
nič premislili pri Zavarovalni
ci Triglav in Novi Ljubljanski 
banki, kjer so se na območnih 
enotah v Krškem odrekli Zo
ranu Šolnu - njegovo delo je 
že prevzel Viktor Richter, in 
Dejanu Avsecu. Zdaj naokrog 
kroži domislica, češ, Posavje 
bo obubožalo, ker je izgubilo 
tako kakovostne kadre. Oba 
bosta seveda lahko svoje spo
sobnosti potrjevala v prestol
nem mestu. Nekje bo svojo po
trditev moral najti tudi spopad 
med Mirkom Maljkovičem, 
direktorjem brežiškega podjet
ja HPG, in Tonetom Zevnikom 
s Čateža, ki vsak po svoje vz-
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Zoran Šoln

gojuje državne projekte in ve
lika vlaganja v brežiški občini, 
za kar si bodo medalje pri
penjali drugi! In krškemu župa
nu Bogoviču ter njegovim bi 
tisti z “jajci” lahko prišepnil, 
naj kaj več storijo za občinsko 
središče, v katerem prazni pro
padajo številni objekti od

bo predlagala sedež posavske 
pokrajine!

Vsi naši rondoji...
Na račun jajc bi bilo mogoče 

zapisati še kaj. Morebiti celo 
verjeti govoricam, da ponekod 
komando vse bolj prevzemajo 
ženske. To naj bi občutila celo 
direktor brežiškega Vina Mat
jaž Pegam in sevniške Kopi
tarne Marjan Kurnik, mlado 
direktorico v osebi Nataše Sa- 
gernik so medtem dobili v per
spektivni firmi TPV v Breži
cah. Povsem pa so oblast pre
vzele ženske z vodenjem torko
vega letnega članskega sestan
ka posavskih seniorjev. Dve od 
njih, Milena Jesenko in Mari
ja Jazbec, sta sploh aktivni tu
di v družbenem življenju; prva 
z vodenjem posavskega druš
tva za osteoporozo in druga 
univerze za tretje življenje v 
Sevnici. (Mimogrede: kdo bo 
posnemal posavske seniorje, ki 
so medse uspeli pritegniti tudi 
sosednjo občino Bistrica ob 
Sotli, s čimer so določno poka
zali, kako širiti bodočo pokra
jino!) Prava mati Tereza pa je 
Milka Deržanič - občni zbor 
njenih brežiških izgnancev so 
gostje dodobra izkoristili za 
predvolilno agitacijo, saj pri

kdaj boste zapustili krožišče. 
Vsem, ki se vključujejo vanj 
pri naslednjem vstopu, bo 
olajšana vožnja, promet pa 
bolj varen in tekoč. Da bi bil 
še bolj, bi investitoiji zlasti v

Ivan Petrišič

krožiščih in zavojih na Ča- 
teškem polju morali poskrbe
ti z boljšo talno in vertikalno 
signalizacijo.

...in vinogradi
Še natanko pol meseca je 

do trenutka, ko bo dan signal 
za naš vstop v skupnost ev
ropskih narodov, ki so si za
stavili skupne gospodarske in 
druge cilje. Našo državo zato

“Jajca" Oskarja Gerjeviča

trajata pri lastništvu zemljišča 
v Vrbini. “Jajca so imeli” tudi 
v pretežno ženskem kolektivu 
Osnovne šole Bizeljsko, ko so 
22.000 SIT za zemljišče šol
skega vinograda dodali še po 
50 SIT za trto in tako dosegli 
kolikor toliko zadovoljivo ce
no. Izbor interesentov za vino
grad, ki so ga zadnji čas le us
peli porezati, bo opravljen v teh 
dneh. Prav nič pa se pred dnevi 
niso “jajcali” profesionalci, ki 
so vdrli v brežiško menjalnico 
Ažur in strokovno izpraznili 
celo trezor z domačo in tujo 
valuto, vredno menda več deset 
milijonov SIT. Nedavno tega so 
se nekoliko drugače, in brez 
milijonov, izkazali posavski 
lesarji, kovinarji in tekstilci, ki 
so se, v odstotkih gledano, naj- 
številčneje udeležili stavk v 
Ljubljani. Dovolj radožive od
ločnosti je pokazal Oskar Ger- 
jevič s fotografijami, na katerih 
je pokazal tudi “prava jajca”. 
Vsekakor pa bo morala veliko 
korajže pokazati tudi oseba, ki

Ranjeni novi most čez Krko

njej člani dobivajo brezplačne 
nasvete in iščejo uteho.

Uteho pa potrebujejo tudi 
vozniki v bodočem krožišču 
Črne, ko se prebijajo med kame
njem, saj gradnja teče tako po
časi, kakor bi izvajalci naok
rog iskali kakšno diplomo. Res
nici na ljubo, včasih se hitrica 
tudi maščuje; pri podiranju 
mostu čez Krko so denimo pre
več hiteli in zato poškodovali 
novega. Svoje pa kaže pove
dati še voznikom samim; v bre
žiški in krški občini je že pol 
ducata krožišč, a šoferji še zdaj 
ne znajo varno voziti skoznje. 
Prometni strokovnjak Ivan Pe-

čaka več sprememb, tudi v 
kmetijstvu, novosti pa si obe
tajo predvsem vinogradniki. 
Od tod verjetno obsežne ob
nove površin, celo takih, na 
katerih ni nikoli uspevala trta. 
Zlasti na desnem bregu Save, 
v cvičkariji, se je za obnovo 
in nove površine odločilo več 
deset vinogradnikov. Preraču
nali so, da je za to zadnji čas 
in odločitev smotrna; pa ne 
zgolj zato, ker se cviček do
bro trži, marveč zato, ker do
bijo za obnovo hektarja tudi 
poldrugi milijon SIT. Pridelo
vanje bo država nadzirala le 
pet let, nakar bo v primeru

rmn
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Tudi tu bo vinograd

trišič iz Krškega kar naprej 
opozarja, da je pred krožiščem 
potrebno zmanjšati hitrost, us
meriti pozornost na morebitne 
pešce in kolesarje, prednost pa 
dati vsem, ki vozijo v krožišču. 
In kar je posebej pomembno za 
stare in nove voznike - z des
nim smernim kazalcem je po
trebno nedvoumno nakazati,

Na obisku varuh 
človekovih pravic

Brežice - Obisk varuha človekovih pravic Matjaža Hanžka 
z namestnikoma Tonetom Dolčičem in Alešem Butalo je 
bil namenjen vsem, ki so se želeli pogovoriti o težavah, ki 
sodijo v pristojnost varuha človekovih pravic. V občinskih 
prostorih so sprejeli dvajset občanov, kar so ocenili kot 
solidno povprečje delovanja na terenu, soočili pa so se z 
drugačnimi problemi, kot so pričakovali.

Pričakovali so primere, pove
zane z državno mejo, izbrisan
imi, upokojenci nekdanje SFRJ, 
Romi; pa jih skorajda ni bilo. 
Zaradi vzpostavitve državne 
meje so obravnavali le en pri
mer, prav tako so zabeležili le 
en socialni primer. Trije primeri 
so bili vezani na povojne žrtve 
in pridobitev statusa veterana. 
Največ pa jih je bilo poveza
nih z dedovanjem, sosedskimi 
ali družinskimi primeri dedo
vanja ali razmejitve zemlje.

Pomočnik varuha Butala je

posmehovali.
Pomočnik varuha Dolčič je 

opozoril na slovenski pojav 
problema priznavanja bolniš
kega staleža nad 30 dni, ko 
osebni zdravnik predpiše bol
niško, zdravnik Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje pa je 
ne odobri in če taka oseba ne 
pride na delovno mesto, jo de
lodajalec lahko odpusti. Na ta 
problem so že opozorili Zdrav
niško zbornico Slovenije, ki za 
to dvojnost zdravnikovih odlo
čitev nima posluha.

Tone Dolčič, Matjaž Hanžek in Aleš Butala
imel največ primerov, ki so se 
nanašali na počasne postopke 
sodišč, kjer so pregledali doku
mentacijo, prav tako pa bo va
ruh na sodišča poslal dopise z 
vprašanjem, zakaj postopki te
čejo tako počasi, saj se na pri
mer eden od tokrat obravna
vanih sporov upokojenca nek
danje JLA zaradi višine pokoj
nine vleče že od leta 1996. Ob
ravnavali so tudi primer, ko 
policija domnevno ne interve
nira pri občanu, ki mu drug 
občan na domačem dvorišču 
grozi, menda celo s strelnim 
orožjem. Ko je sam to želel pri
javiti policiji, so se mu menda

Popoldne se je varuh s sode
lavcema oglasil še na Centru za 
socialno delo Brežice, kjer so 
izrazili željo po obisku, obrav 
navali pa so tudi nekaj neza
dovoljnih uporabnikov centra. 
Nenapovedano pa so opravili 
preglede in kontrole še v neka
terih drugih ustanovah in si 
ogledali, kako delajo mejni 
organi.

V sklopu letošnjih poslo
vanj zunaj sedeža so Brežice 
peto mesto, ki so ga obiskali, 
že lani so bili v Novem mestu, 
Hanžkov predhodnik pa je na 
ta način obiskal Krško.

Suzana Vahtarič

tržnih viškov te nove nasade 
pač treba posekati. Seveda 
bodo za to spet dobili nekaj 
denaija. Tildi takšna bo Evro
pa; za letos je denimo že uza
konila praho na poljih in bo
mo zato ponekod priča po
vršinam, ki bodo kakšno leto 
počivale neobdelane! Tako!

Vlado Podgoršek

Večina proti uveljavitvi 
tehničnega zakona

Slovenija, Posavje - Po neuradnih podatkih Republiške 
volilne komisije se je referenduma udeležila manj kot 
tretjina - samo dobrih 31 odstotkov od nekaj več kot 1,6 
milijona volilnih upravičencev v državi. Tisti, ki so se od
pravili na volišča, pa so skoraj v 95 odstotkih glasovali 
proti uveljavitvi tehničnega zakona.

če zanjo glasuje večina voliv
cev, ki so glasovali, minimalna 
udeležba pa ni predpisana. Re
ferendumski izid je za državni 
zbor (DZ) obvezujoč; eno leto 
po referendumu DZ ne sme spre
jeti zakona, ki bi bil v nasprot
ju z referendumskim izidom, 
niti ponoviti referenduma o 
istem vprašanju.

Sicer pa je bilo že v naprej 
znano, da referendumski izid, 
takšen ali drugačen, ne bi 
ničesar spremenil. Ministrstvo 
za notranje zadeve namreč iz
brisanim že od februarja nepo
sredno na podlagi odločbe us
tavnega sodišča iz lanskega ap
rila izdaja dopolnilne odločbe 
o stalnem prebivanju, in ustav
no sodišče je decembra jasno 
povedalo, da tudi z morebitno 
zavrnitvijo zakona na referen
dumu ne bo ugasnila dolžnost 
ministrstva, da izdaja odločbe.

Suzana VahtariČ

Po skoraj dokončnih ne
uradnih podatkih Republiške 
volilne komisije (RVK) je po 
več kot 99,9 odstotka 
(510.835) preštetih glasovnic 
proti uveljavitvi t.i. tehničnega 
zakona o izbrisanih glasovalo 
94,68 odstotka, za potrditev za
kona pa 3,82 odstotka.

Posavje ni iztopalo. V sev
niškem volilnem okraju je bila 
volilna udeležba najvišja v Po
savju; 35,63 odstotna, v Breži
cah 32,38 in v Krškem 32,03 
odstotna. V Brežicah je glaso
valo “za” 3,73, v Krškem 3,34 
in v Sevnici 2,70 odstotka tis
tih, ki so odšli na volišča.

Tehnični zakon, ki so ga vo- 
lilci na referendumu zavrnili, 
ureja vrnitev statusa stalnega 
bivališča za nazaj tistim izbri
sanim, ki so si dovoljenje za 
stalno bivanje že uredili. Zara
di referendumskega izida zakon 
ne bo začel veljati. Referen
dumska odločitev je sprejeta,
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Program razgradnje nuklearke gre v recenzijo
%

Kdo bo dobil radioaktivne
odpadke?

Krško - Meddržavna komisija za spremljanje izvajanja meddržavne pogodbe o nuklearki je na seji v Krškem obravnavala 
program razgradnje in odlaganja radioaktivnih odpadkov ter še nekatera druga vprašanja v zvezi z elektrarno. Delegacijo 
slovenskih članov je vodil minister za okolje Janez Kopač, hrvaških pa minister za gospodarstvo Branko Vukelič.

Program razgradnje Nukle
arne elektrarne Krško (NEK) in 
odlaganja radioaktivnih od
padkov, ki sta ga do dogovorje
nega roka, 11. marca, pripravili 
slovenska Agencija za radioak
tivne odpadke in hrvaška Agen
cija za posebni odpad, je po 
izjavi obeh ministrov zelo do
ber, vendar bo javnosti pred
stavljen šele potem, ko bo spre
jet. Tako minister Janez Kopač 
ni želel povedati niti tega, 
kolikšna je ocena stroškov raz
gradnje nuklearke in skladišče
nja radioaktivnih odpadkov. 
Meddržavna komisija je nam
reč sklenila, da dajo program 
še v recenzijo neki tuji neodvis
ni ustanovi, kjer ne bodo sode
lovali ne slovenski ne hrvaški 
strokovnjaki. Recenzija naj bi 
bila zaključena v petih do šes
tih tednih, meni minister Ko
pač, nakar bi se meddržavna ko
misija konec maja ponovno se
stala in program sprejela kot

Janez Kopač in Branko Vukelič
neke vrste predlog. Po zadanem 
rokovniku naj bi Hrvaška juni
ja program potrdila v saboru in 
minister za gospodarstvo Bran
ko Vukelič pri tem ne pričakuje 
večjih nasprotovanj saborskih

zastopnikov. V Sloveniji pro
grama razgradnje in skladišče
nja radioaktivnih odpadkov ni 
potrebno dati v potrditev dr
žavnemu zboru, ker je njegovo 
sprejemanje zaupano le sloven
skemu delu meddržavne ko
misije. Minister Kopač ocenju
je, da bi v juliju meddržavna 
komisija dokončno sprejela 
program razgradnje, ki bo po
tem javnosti dostopen na splet
ni strani ministrstva za okolje.

Oba ministra sta pohvalila 
kooperativnost članov komisi
je pri reševanju statusnih in 
drugih pravnih razmerij v nu
klearki, med drugim sedaj hr

vaškim državljanom, zaposle
nim v elektrarni, ni potrebno 
več nenehno obnavljati de
lovnih viz.

Ne premakne pa se vprašanje 
dolga, ki ga je hrvaško elektro
gospodarstvo HEP naslovilo 
na slovensko vlado. Gre za ob
dobje od 1. julija 2002, ko naj 
bi mednarodna pogodba o nuk
learki stopila v veljavo, do 18. 
aprila naslednje leto, ko je 
nuklearka spet pričela pošiljati 
elektriko na Hrvaško. HEP je 
za devet mesecev izpada poslal 
zahtevek za plačilo kar 54 mili
jonov ameriških dolarjev. Čla
ni komisije so sprejeli sklep, da 
se o tem vprašanju ne bodo več 
pogovarjali. Kopač in Vukelič 
sta mnenja, da meddržavna ko
misija ne more reševati pretek
lih problemov pred ratifikaci
jo pogodbe in mora to nalogo 
prevzeti neka druga pogajalska 
skupina. Slovenska stran je 
HEP-u v zvezi z njegovo ter
jatvijo poslala odgovor s svoji
mi stališči. Naslednji korak je 
prepuščen HEP-u; ali bo šel v 
arbitražo ali v nadaljevanje 
pogovorov o razumni odškod
nini, kajti Slovenija je Hrvaški 
ponujala elektriko iz nuklear
ke s 1.7. 2002, čeprav državni 
zbor mednarodne pogodbe še 
ni sprejel, a so Hrvati elektriko 
zavrnili.

Branka Dernovšek

Komisija je obravnavala še sodelovanje nuklearke z Rusi
jo pri nabavi jedrskega goriva, ki je cenovno ugodnejše od 
nekaterih drugih ponudb. S 1. majem Slovenija postane čla
nica Evroatoma in za nadaljevanje poslov z Rusijo je potreb
na nova pravna podlaga. Posebni protokol med državama je 
pripravljen in usklajen, s slovenske strani tudi podpisan, mora 
pa ga podpisati še Rusija, da se lahko sklenejo nove pogodbe. 
Kopač si bo prizadeval, da se to stori še pred 1. majem. Slo
venija mora potem Bruslju predložiti vsebino pogodb in se 
dogovoriti za njihovo veljavnost kot zavezujejo določila o 
ravnanju držav članic Evroatoma.

Dve varianti HE, tri možne 
lokacije premostitve

Sevnica - Čeprav so Radečani, ki so pred leti prvi dobili 
HE na Savi, opozarjali na pasti pri gradnji in pogajanjih, 
Sevničani ob gradnji boštanjske elektrarne že ugotavljajo, 
da se na napakah učimo. Pri gradnji HE Blanca naj bi šlo 
vse že bolj gladko, prav tako pri krški, ki naj bi bila dvoj
čica blanške in za katero se pripravljajo smernice za izda
jo državnega lokacijskega načrta.

Rondo Cmc do konca maja
Brežice - Na obvoznici so se v križišču s Pleteršnikovo cesto, 
ki vodi naprej v naselje Črne, lani oktobra pričela gradbena 
dela za izvedbo krožišča. Precej prometno križišče je pred
stavljalo črno točko in nevarno šolsko pot. Zdaj bo zgrajeno 
krožišče, a kot kaže, bi lahko to povzročalo ozko grlo.

HE Krško predstavlja četrti 
Člen predvidene sklenjene veri
ge HE na spodnji Savi. Predla
gana lokacija za jezovno zgrad
bo je na območju gorvodno od 
starega mestnega jedra, na ob
močju Gunt. Del vplivnega ob
močja bo segal tudi na območje 
sevniške občine, zato občina 
sodeluje pri pripravi državnega 
lokacijskega načrta za HE Krško 
>n izdaja smernice. Občina 
zahteva, da se v državni lokacij
ski načrt vključi ureditev lokal
ne infrastrukture, kot so izgrad
nja hodnika za pešče v Kladju, 
'Zgradnja čistilnih naprav za na
selje Blanca in Arto, ureditev 
brežin, možnost namakanja kme
tijskih zemljišč in podobno. Sa- 
yaprojekt iz Krškega pa je že 
izdelal primerjalno študijo vari- 
ant HE Blanca in variante sku- 
Paj s predstavniki Ministrstva za 
°kolje in prostor predstavil sev- 
mškim občinskim svetnikom.

Izdelani sta dve varianti, A in 
B. Bistvena razlika med njima je 
v velikosti akumulacije, v dru
gačnih nasipih in tudi v ceni. Gle
de vplivov na okolje je primer
nejša varianta A, so dejali stro
kovnjaki, ki so se nasploh zavze
mali za varianto A in ji dajejo 
Prednost tudi z vidika gradbe
nih značilnosti. Zaradi večjih iz
kopov gradbene jame bi varian- 
ta B zahtevala, da se za 4,6 ha 
Več kmetijskih površin trajno iz

vzame iz kmetijske rabe. Kon
cesijska pogodba za izkoriščanje 
potenciala spodnje Save zave
zuje investitoija, da v sklopu 
izgradnje HE Blanca zagotovi 
javno prehodnost jezovne zgrad
be in premostitev Save na ob
močju HE Blance. Kot je za
pisano v variantah, se odpirajo 
alternativne možnosti premos
titve, ki jih morajo zainteresira
ni uskladiti. Opredeljene so tri 
možne lokacije - premostitev v 
liniji R1 Mokronog, Boštanj, 
skozi industrijski in stanovanj
ski del Sevnice na regionalno 
cesto na Planino, premostitev na 
Logu ali premostitev na Blanci. 
Naknadna zahteva krajanov 
Blance, naj bi most služil ne le 
osebnemu, temveč tovornemu 
prometu, je bila pojasnjena, da 
naj bi bila dovoljena teža 7,5 
tone. Podrobneje je obdelano 
tudi varstvo kmetijskih zemljišč 
in obstoječih črpališč pitne vode 
pri Stillesu in pri železniški po
staji, problematika izliva Dro- 
žanjskega in Floijanskega poto
ka in podobno.

O variantah bo sedaj stekla 
široka razprava; pripravljavci 
projekta pričakujejo stališče lo
kalne skupnosti, dokument bo 
javno razgrnjen, organizirana bo 
javna razprava, dokončno potrdi
tev pa bo varianta dobila na vla
di. To bo izhodišče za izdelavo 
lokacijskega načrta. N.Č.C.

Rekonstrukcijo križišča v 
krožišče izvaja podjetje Gradnje 
d.o.o. Boštanj. Gre za državno 
investicijo, vse postopke je vo
dilo prometno ministrstvo oziro
ma Direkcija RS za ceste. Vred
nost pogodbenih del znaša 93,5 
milijona SIT, udeležba Občine

Bo krožišče dovolj široko?

Brežice je 13,5 milijona. Krožiš
če mora biti po pogodbi zgrajeno 
do konca maja letos.

Direktor izvajalskega pod
jetja Franc Povše je prepričan, 
da bodo uspeli krožišče dokon
čati v roku, torej do konca maja, 
vso infrastrukturo so že vgradili, 
zdaj polagajo robnike in priprav
ljajo tamponsko plast pred asfal
tiranjem.

Krožišče je projektirano po 
enakih postopkih kot lani zgra
jeno tako imenovano “dobov-

sko” krožišče pred savskim mos
tom. Občinske službe so pri sled
njem uspele doseči razširitev ta
ko uvoznih cest kot zmanjšanje 
notranjega kroga, kar je omogo
čilo razširitev vozišča.

Slednje je oddelek za gospo
darske dejavnosti na Direkciji RS

za ceste skušal doseči tudi za 
novo nastajajoče krožišče, da ne 
bi povzročalo ozkega grla, saj se 
po prvotnem projektiranju v 
dobovskem krožišču nista mog
la srečati dva tovornjaka. Ven
dar razširitve niso uspeli doseči, 
tako da krožišče Črne ostaja v 
osnovnih gabaritih, kar pomeni, 
da bo tovornjakom in avtobu
som povzročalo preglavice. Vse, 
kar so uspeli doseči, je le zmanj
šanje tlakovanega dela v samem 
krožišču na račun asfaltnih po-

ftMKETA

Ste za predčasne volitve?
Ko se je pri interpelacijah za notranjega ministra Rada Bohin

ca in ministra za zdravje Dušana Kebra Slovenska ljudska stranka 
“pregrešila" in glasovala drugače, kot so si želeli njeni koalicijski 
partnerji, se je, kot je dejal predsednik vlade Anton Rop, sama 
izključila iz koalicije. Logična posledica je bil odstop vseh treh 
njenih ministrov iz vlade. Zdaj že vemo, kdo so kanditati za nove 
ministre, ki bodo o svoji primernosti morali prepričati še državni 
zbor, sicer ne bo nič, govorilo pa se je tudi o predčasnih 
državnozborskih volitvah. Za mnenje, kaj bi bilo bolje, novi 
“kratkoročni” ministri ali predčasne volitve, smo povprašali 
nekaj naključno izbranih Posavcev.

Vilko Planinc, knjižničar iz Krškega: Če
bi bile v Sloveniji predčasne volitve sočasno 
s tistimi za evropski parlament, ne bi bilo 
tako napačno. Mislim, da nas je več takih, ki 
te vlade ne bomo tako pogrešali, če se bo 
zamenjala. Moram pa reči, da politike sploh 
več zavzeto ne spremljam, ker nisem 
zadovoljen ne z oblastjo niti z opozicijo. No, 
za državljane je predvsem pomembna oblast, 
zato njej tudi bolj zamerim kot opoziciji.

Milan Kralj, prodajalec iz Kapel: O poli
tiki imam svoje mnenje in je zato sploh več 
ne spremljam. Ne zdi pa se mi pametno, da bi 
zaradi teh treh ministrov razpisali predčasne 

1 volitve. Naj jih zamenjajo nepolitični stro
kovnjaki. Če pa že morajo biti predčasne 
volitve, čeprav vztrajam, da pred rednimi je
senskimi ni smiselno, naj bodo vsaj sočasno 
s tistimi za evropske poslance. Zdi se mi, da 
le trošijo davkoplačevalski denar.

Srečko Ocvirk, inženir kmetijstva iz Sev
nice: Mislim, da je izgon SLS iz vlade leva 
koalicija načrtovala, saj se že v začetku raz
prav o izbrisanih ni upoštevalo stališč takrat 
še koalicijske SLS. Prav tako se ta stališča 
niso upoštevala po sprejemu veta v državnem 
zboru, kjer je SLS predlagala boljše rešitve. 
Novi ministri bodo operativni le nekaj mese
cev in bodo težko nadaljevali projekte, ki so 
v teku. Verjetno se bodo zanašali na ekipe 
strokovnjakov v posameznih ministrstvih.

Ai\ja Hrastovšek, maturantka iz Brežic:
Politika je kompleksna zadeva, zato je težko 
dojeti njeno bistvo. To je tudi razlog, da sem 
se nehala truditi in spremljati parlamentarno 
dogajanje. Kljub temu se mi zdi nesmiselno, 
da bi zapravljali davkoplačevalski denar za 
nepotrebne volitve novih ministrov. Menim, 
da bi tudi nepolitični strokovnjaki zmogli 
nadomestiti dosedanje ministre in bi uspešno, 
morda celo bolje, nadaljevali njihovo delo.
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Janko Hrovat, zaposlen v Valvasorje
vem raziskovalnem centru Krško: Menim, 
da predčasne volitve niso potrebne. Anton 
Rop naj vodi vlado do jeseni, saj so smernice 
za vstop v EU dodelane. Ministre Ljudske 
stranke naj Rop nadomesti s strokovnimi ljud
mi, kar bi bilo bolj smiselno od političnih 
imenovanj, je pa vprašanje, če bi se za teh 
nekaj mesecev strokovnjaki sploh hoteli iz
postavljati. Lahko pa bi tudi ministri v 
odstopu še opravljali funkcijo.

vršin.
Z Direkcije RS za ceste so na 

naše povpraševanje, zakaj tako 
ozko vozišče, čeprav je to obvoz
na cesta in namenjena predvsem 
tranzitu, odgovorili, daje bil pro
jekt za krožno križišče Črne 
izdelan v skladu s tehnično 
specifikacijo za javne ceste, kar 
pomeni, da so upoštevani trenut
no veljavni predpisi za gradnjo 
krožnih križišč. Glede pobud 
lokalne skupnosti, da bi se voz
ni pasovi krožnega krožišča 
zgradili v širših gabaritih od pred
videnega, so pojasnili, da so do
sedanje izkušnje drugod po Slo
veniji pokazale, da omenjena 
širina vozišča ustreza tekočemu 
odvijanju prometa.

Te dni so izvajalci ponovno 
pospešeno začeli z izvajanjem 
del na gradnji krožišča. Cesta bo 
popolnoma zaprta le ob asfalti
ranju, sicer pa so ob potekajočih 
delih predvidene le omejitve in 
polovične zapore.

Suzana Vahtarič

Petan podpira 
Mokroviča

Čatež ob Savi - Nadzorni 
svet (NS) družbe Terme Čatež je 
na svoji seji za predsednika iz
volil Bojana Petana in za na
mestnika Johannesa Attemsa, 
ki je delež pridobil z denacio
nalizacijo.

NZ potijuje in podpira politi
ko ter poslovanje uprave in šir
šega vodstva. Ocenjuje, da družba 
izpolnjuje usmeritve srednjeroč
nega gospodarskega načrta in 
meni, da uprava, ki ji predseduje 
Borut Mokrovič, uspešno vodi 
družbo in ji zato daje podporo za 
nadaljnje delo. Tako so se kon
čale zgodbe o Petanovi načr
tovani zamenjavi Mokroviča; 
Petan pa seje v medijih tudi upra
vičil, češ, da je prišlo do nespora
zuma in da podpira Mokroviča. 
NZ je na seji obravnaval in spre
jel tudi usmeritve družbe, pove
zane z naložbami v republikah 
nekdanje Jugoslavije. S.V.
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Želite delo? - Ne, hvala.
Posavje - Konec marca je bilo v regiji 4500 brezposelnih oseb; največ - 1834 v Krškem, sledijo Brežice, na tretjem 
mestu je Sevnica. Stopnja brezposelnosti v Posavju znaša 14 odstotkov in presega republiško, ki je 11,3 odstotka. 
Čeprav se je število brezposelnih, med katerimi jih 20 odstotkov prejema denarno pomoč, v obdobju od decembra do 
februarja povečalo, pa na Zavodu za zaposlovanje ugotavljajo, da v marcu že beležijo upad brezposelnosti. Slednja bi 
lahko še upadla, saj se pojavlja veliko potreb po delavcih, a rezultati delavnic, ki so jih organizirali za brezposelne, 
niso najbolj spodbudni, zato bo potrebno ukrepanje.

Med 4500 brezposelnimi 
Posavci je dobra polovica 
žensk, česar v Posavju nismo 
bili vajeni, saj je tekstilna indu
strija doslej zaposlovala pretež
no ženske. Polovica brezposel
ne populacije je starejša od 40 
let, slaba polovica je brez ka
kršnekoli strokovne izobrazbe. 
Zaposlitvene možnosti za take 
osebe so nekoliko omejene, 
vendar pa delodajalci redno 
povprašujejo po delovni sili. 
Iskani so kovinaiji, ki bi dobili 
delo v Inkosu, v sevniškem 
Preisu, v brežiškem TPV-ju; In
tima Fashion Radeče je izrazi
la potrebe po 15 šiviljah, Moda 
Intima Krško jih bo zaposlila 
30; domovi upokojencev išče
jo čistilke, bolničarje, povpra
ševanje je po pravnikih in 
ekonomistih. Izrazite potrebe 
po delavcih pa se pojavljajo za 
sezonska dela v kmetijstvu, 
kjer bi lahko v Posavju dobilo 
delo 500 ljudi. Gre za dela v 
nasadih jagod, zelenjave, v sa
dovnjaku, vinogradu in po

dobno. Lani so v kmetijstvu 
zaposlili 700 sezoncev, od tega 
je bilo kar 600 tujcev, pretežno 
iz držav nekdanje Jugoslavije. 
Letos, ko so delovna dovoljenja 
za tujce omejena, naj bi vsaj 
polovico potreb pokrila doma
ča delovna sila. Samo na po
dročju gradbeništva potrebuje
jo posavski delodajalci letos 
700 delavcev, 200 manj kot 
lani, v tej dejavnosti pa bo od
stotek tujcev še vedno dosegal 
90 odstotkov. Razveseljiv je 
tudi podatek, da novomeški 
Revoz išče 500 novih delavcev, 
od tega naj bi jih bilo do 250 iz 
Posavja.

1700 delovnih mest se torej 
odpira, zato so se na Zavodu za 
zaposlovanje posla lotili siste
matično. Za brezposelne orga
nizirajo delavnice, na katerih 
jih delodajalci sami seznanijo 
z možnostmi zaposlitve in po
goji za delo, ob koncu pa ude
leženci izpolnijo vprašalnik, 
ali so pripravljeni delati v se
zonskih delih ali pa v javnih

delih, v katera bo v Posavju le
tos vključenih 50 težje zapos
ljivih oseb.

Organizirali bodo štirinajst 
delavnic; šest za ženske in osem 
za moške in nanje povabili 700 
brezposelnih oseb. Prve delav
nice so že izpeljali, rezultati pa 
so zaskrbljujoči. Povabili so 
143 brezposelnih žensk iz vseh 
treh posavskih občin, odzvala 
se je slaba polovica. Od tega jih 
je 26 pogojno zainteresiranih za 
delo, 34 pa jih je odločno reklo 
ne. Nekoliko večje zanimanje 
za delo so pokazali moški. Od 
111 vabljenih se jih je odzvalo 
sicer le 55, a kar 48 se jih je 
odločilo za delo v Revozu.

Razlogi za odklonitev sode
lovanja so različni, pravi direk
tor območne službe Zavoda za 
zaposlovanje Toni Koren. Ne
kateri se izgovarjajo na slabo 
plačilo, drugi na težko delo pa 
na neugoden delovni čas, neka
teri nimajo varstva ali prevoza, 
spet eni tožijo nad zdravstveni
mi tegobami. Na zavodu za

zaposlovanje se zavedajo, da bi 
nekateri delodajalci resnično 
lahko z boljšo organizacijo de
la in boljšimi odnosi veliko 
prispevali k boljšemu počutju 
sezoncev. Pa vendar - prilož
nost za delo je ponujena in brez
poselne osebe, ki neresno za
vračajo delo, bodo deležne 
sankcij. Za tiste, ki se izgovarja
jo na slabo zdravstveno stanje 
ali druge razloge, bodo te pre
verili in nato ukrepali, osebe, 
ki pa se sploh ne odzovejo po
vabilu v delavnico, pa bodo za
radi njihovega nezanimanja za 
delo črtali iz evidence brez
poselnih, kar pomeni tudi izgu
bo denarne pomoči. V lanskem 
letu so iz evidenc črtali kar 300 
ljudi. Direktor Koren se zave
da, da črtanje iz evidenc ni pra
va rešitev ne za brezposelne ne 
za družbo, a morda bo prav to 
stimulacija za prenekaterega 
brezposelnega, da bo poprijel 
za delo, pa čeprav fizično.

Nada Černič Cvetanovski

Podjetje inovacij na vse kontinente
Krška vas - Podjetje Ino Brežice iz Krške vasi je bilo po besedah direktorja Branka 
Kosa v minulem letu razvojno produktivno. Razvili so vsaj pet novih kmetijskih strojev 
in omislili številne tehnološke in konstrukcijske izboljšave. Za njimi je že 8. tradicional
ni hišni sejem.

So dobitniki zlate medalje 
na radgonskem sejmu ter pri
znanja Gospodarske zbornice 
Slovenije za inovacijo komu
nalno kmetijski mulčar z me
hanskim blažilcem naleta na 
oviro in vinogradniško sadjar
ski mulčar z odmično hidrav
lično rotacijsko kosilnico.

Ob tem so iznašli nekaj izvir
nih rešitev, ki so jih patentno 
zaščitili, saj takšnih rešitev ni
ma niti konkurenca v Evropi. 
Z Univerzo v Mariboru pa so 
razvili tudi elektroniko za po
polni nadzor sejanja.

V zadnjem obdobju so v dr
žavi ustanovili grozd kmetijske 
mehanizacije, kjer sodelujeta 
ljubljanska in mariborska uni
verza ter nekatere druge inšti
tucije. Ino je po besedah direk
torja manjše podjetje s 35 za
poslenimi in okoli 100 koope
ranti, ki pa želi svojo blagovno 
znamko uveljaviti na evrop
skem trgu in na vseh kontinen
tih. V dolgoročnem planu do 
leta 2008 želijo priti v vrh petih 
najpomembnejših proizvajal
cev modelov mulčarjev v Evro
pi.

Branko Kos

Poslovno leto so zaključili 
s čistim dobičkom, dvignili iz
voz na tuje trge na kar 72 od
stotkov, vendar lani zaradi suše 
beležijo izpad prodaje doma. S.V.

Podjetje Ino je družini Matjašičevih iz Tomaža pri Ormožu 
podarilo pnevmatsko sejalnico, saj so lani pogoreli in ostali 
brez gospodarskega poslopja z vsemi stroji za obdelavo 16 ha 
zemlje. Zgorela jim je tudi nova Inova sejalnica, družba pa se 
je odločila, da jim pomaga.

Priznanje za 40 let obrti
Brežice - Območna obrtna zbornica Brežice se je ob jubileju - 

40 let opravljanja samostojne lesne dejavnosti odločila, da obrt
niku Vinku Skofljancu podeli posebno priznanje. Izročil mu ga 
je predsednik zbornice Janko Hrastovšek.

Vinko Škofljanec in Janko Hrastovšek

Ob vpadnici v Brežice, na Cesti svobode, je velik poslovni 
objekt Mizarstva Škofljanec, ki je poznano kot izdelovalec vrat 
za vsak dom. V delo so vključeni člani družine in še enajst zapo
slenih. Začetki njihove samostojne dejavnosti so bili v Krškem, 
nato v Ulici stare pravde v Brežicah. S.V.

Dobrote slovenskih 
kmetij

Ptuj - Ta konec tedna bo v 
minoritskem samostanu na Ptu
ju potekala letošnja, že 15. 
državna razstava “Dobrote slo
venskih kmetij”. Letos se je na 
razstavo prijavilo 750 sloven
skih kmetij s 1063 dobrotami, 
med njimi bodo tudi kmetije in 
dobrote iz Posavja. Predstavile 
se bodo s krušnimi, mesnimi in 
mlečnimi izdelki, suhim sad
jem, žganjem, kisom, oljem, 
vinom, sokovi, marmeladami, 
kompoti in konzervirano zelen
javo. Že pred razstavo je pote
kalo ocenjevanje posameznih 
izdelkov; v času razstave bo z 
zlatim, srebrnim ali bronastim 
priznanjem nagrajenih preko 
800 izdelkov, za trikratno za
poredno osvojeno zlato prizna
nje pa bodo podelili znake ka
kovosti. Vse nagrajene dobrote 
bodo na voljo na 45 stojnicah.

Odprtje razstave bo v petek, 
'16. aprila, ob 10. uri, za obisko
valce bo razstava na ogled do 
ponedeljka, 19. aprila, vsak 
dan med 9. in 18. uro. J.K.

Mesarija 
Bobič z zlatim 

znakom 
kakovosti

Sevnica, Škocjan - Mesari
ja je v Bobičevi družini iz 
Škocjana že več kot 30-let- 
na tradicija. Mesnine pri
pravljajo v proizvodni eno
ti v Škocjanu, lastno pro
dajalno pa imajo tudi v 
Sevnici. Kljub težjim ča
som in veliki konkurenci je 
uspelo vodji podjetja Ma
riji Bobič ohraniti tradi
cionalen način proizvodnje 
s kakovostjo, zahtevano za 
zlati znak slovenske kako
vosti SQ.

“Naši izdelki niso le pod 
budnim očesom strokovnih ko
misij. Prepuščeni so v presojo 
potrošniku in teh nam ne manj
ka. Ob obilju uvožene hrane in 
cenenih mesnin opažam, da 
dajejo naši kupci prednost ka
kovosti, za kar jim ni žal odšteti 
tolarja več”, pravi Bobičeva.

Proizvodni program Mesa
rije Bobič je zelo širok; po
našajo se z domačimi suhimi 
salamami, klobasami, prekaje
nim mesom, z izvrstnim zele
nim mesnim narezkom, ki gre 
zares dobro v prodajo, pa ob
likovano sveže meso v obliki 
zrezkov, različnih pečenk, če
vapčičev in pečenic. Za sled
nje velja, da v izdelkih ni nobe
nih konzervansov ali mesnih 
nadomestkov. Vsi izdelki so 
narejeni iz domačega svežega 
mesa.

Dietni program predstavlja
jo izdelki brez glutena in brez 
svinjine. To so na primer izdel
ki iz teletine in čiste mlade ju- 
netine. V izdelkih je zdravo 
meso, bogato z beljakovinami, 
narejeni pa so skorajda brez 
aditivov.

Marija Bobič pravi, da so se 
vedno pripravljeni prilagajati 
potrebam kupcev in bodo nji
hove želje sprejeli kot izziv. B.D.

Začel delovati Carinski 
urad Brežice

Obrežje - Z aprilom je na Obrežju v sklopu gospodarske 
cone ob mednarodnem mejnem prehodu začel delovati 
nov Carinski urad Brežice. Nekaj dni kasneje ga je obiskal 
generalni direktor. Z majem preneha delovati krška iz
postava, vse postopke bo moč opravljati na Obrežju.

Generalni direktor carine si 
je s sodelavci ogledal nov urad 
ter na obisk povabil vse tri po
savske župane. Ti so mu izra
zili podporo, čeprav, kot so po
udarili, je ukinjanje izpostave 
Krško povzročilo precej hude 
krvi v gospodarstvu, prav tako 
pa pogrešajo boljše sodelovan-

postave in tako bo mogoče na 
njem opraviti prav vse postopke.

Carinski urad Brežice vodi 
Ivan Lah, njegov namestnik je 
Anton Kmetič, od L maja bo 
zaposloval okoli 170 ljudi, ob 
celotni zasedenosti pa 209. Pol 
bo domačinov, drugi bodo ca
riniki z zahodne meje, od ko-

Anton Kmetič in Ivan Lah

je z lokalno skupnostjo.
Carinski urad Brežice ob 

mejnem prehodu na Obrežju je 
pristojen za vse tri posavske up
ravne enote - Brežice, Krško in 
Sevnica, čeprav je prvotno bil 
predviden za širše dolenjsko- 
belokranjsko področje. Kljub 
vsemu po besedah generalnega 
direktorja Franca Koširja os
taja na četrtem mestu po ve
likosti in je po njegovem mnen
ju velika pridobitev za okolje.

V urad sta vključeni izposta
va Obrežje in izpostava Želez
niška postaja Dobova, ki sta bili 
doslej organizacijski enoti Ca
rinskega urada Ljubljana. S 1. 
marcem je bila v izpostavo Ob
režje vključena izpostava Krško, 
kjer bo še do 1. maja ostala ca
rinska pisarna. Nov carinski urad 
Brežice širi delovno področje 
mejne carinske izpostave še na 
opravila s področja blagovne iz-

der bodo po reorganizaciji pre
mestili okoli 450 ljudi. Prvi 
mož carine priznava, da so v le
tu dni zaradi tega dobili že 84 
odpovedi in zato verjame, da 
se bo na Carinskem uradu 
Brežice v prihodnjih letih odpr
lo nekaj delovnih mest za do
mačine, saj cariniki z zahodne 
meje niso pripravljeni na se
litev v Brežice, na razpis so do
bili menda le tri prijave, neje
voljo pa izražajo tudi zaradi 
predvidenih voženj. Omenjeni 
problem želi carina omejiti s 
prerazporeditvami ljudi z iz
postav na izpostave. Po tem 
vzoru je 18 carinikov z doseda
njega področja dobovske ca
rinske službe z mejnega preho
da Orešje in maloobmejnih pre
hodov severno od Rigonc v 
tem mesecu začasno prešlo pod 
pristojnost Carinskega urada 
Celje. B.D/S.V.

Soliden letnik 2003 *
Sevnica - 22. društveno ocenjevanje vin je društvo vino
gradnikov Sevnica - Boštanj kronalo z družabnim 
srečanjem ter podelitvijo diplom in priznanj. Degustacij
ska komisija je imela težko delo, saj je morala oceniti 143 
vzorcev vin; 83 je bilo rdečih in 60 belih.

Delo je potekalo v dveh ko
misijah, ki sta jima predsedova
la Darja Bovha iz Škofovske 
kleti Rast in Zdravko Mastnak 
iz leskovške kleti. Med cvički, 
za katere komisija ugotavlja, da 
so zelo kakovostni, je zmagal 
Andrej Robar iz Radeč. Komisija 
je bila razočarana nad deželnimi 
rdečimi vini in je izločila kar 38 
odstotkov vzorcev. Najboljše 
deželno rdeče vino je pridelal 
Franc Lipoglavšek s Kladja. 
Zelo soliden je bil tudi sremičan; 
v tej kategoriji je zmagal Alojz 
Požun s Kladja, ki je pridelal tudi 
najboljši laški rizling-pozna tr
gatev; najboljšo žametno črnino 
je pridelal Pavle Pinoza iz Sev
nice, najboljši modri pinot 
Franc Povše iz Dolenjega Boš- 
tanja, pri modri frankinji je slavil 
Slavko Klavžar z Blance, pri laš
kem rizlingu Ivan Lapornik z

Blance, najboljše deželno belo 
vino pa ima Franc Pavlovič iz 
Sevnice. V kategoriji zeleni sil
vanec je zmagala družina Kodeh 
iz Sevnice, najboljši beli pinot 
ima Pavle Vene iz Sevnice, ki je 
zmagal tudi v kategoriji sauvig- 
nona; najboljši chardonnay in 
tudi rumeni muškat je pridelal 
Adolf Biderman iz Laškega, 
najboljši kemer Roman Medved 
iz Dolenjega Boštanja, najboljši 
sauvignon, letnik 2002 je pride
lal Alojz Hoznar iz Ručetne va
si, Franc Šuštaršič iz Šmartne
ga pri Litiji pa je dosegel najviš- 
jo oceno tokratnega ocenjevan
ja - 17, 62 za renski rizling.

Splošna ocena letnika je dokaj 
solidna, opazen je viden napre
dek predvsem pri cvičkih in sort
nih belih vinih. 18 odstotkov 
vin pa je bilo zaradi bolezni iz
ločenih. N.Č.C.

Na ocenjevanju vin, ki ga je organiziralo Društvo vino
gradnikov Studenec, je komisija dobila v oceno 97 vzorcev 
vin. od tega dve tretjini rdečih. Med deželnimi belimi vini je 
zmagala družina Kozinc iz Dolnjih Impolj, med frankinjami, 
ki so bile zelo dobro zastopane, se je najbolje odrezal Franc 
Povše, studenški kralj cvička pa je Karel Kozinc.
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. Bolnišnice bolj pravično 
do denarja

Brežice - Za akutno bolnišnično obravnavo je 1. aprila začel veljati nov sistem razvrščanja 
bolnikov v skupine primerov, ki so primerljivi po diagnozah in posegih, sistem pa prinaša 
nov model razporejanja sredstev. Slednji je v zadnjih desetih in več letih že četrta spre
memba financiranja bolnišnične dejavnosti. Izboljšal bo preglednost in pravičnost 
plačevanja bolnišnic za opravljene storitve ter spodbujal bolj racionalne in učinkovite 
obravnave bolnikov.

Za vrstnike v Bosni
Sevnica - Osnovna šola Savo Kladnik Sevnica je za osnovno šolo Vukosavlje pri Doboju v 
Bosni darovala rabljeno šolsko opremo. Otroci so zbrali tudi precej oblačil, igrač in šolskih 
potrebščin, ki so jih prišli iskat predstavniki Slovenske vojske in jih prepeljali v Bosno.

Ministrstvo za zdravje bo 
imelo tako boljši pregled nad 
tem, kje so potrebe največje in 
bo temu ustrezno lahko preus
merilo sredstva za obravnavo 
nujnejših primerov. S tem se 
bodo po naravni poti uravna
vale čakalne dobe, vendar ne 
na škodo bolnikov. Sicer so bo
lnišnice, ki izvajajo akutno ob
ravnavo, podatke po novem si
stemu testno pričele zbirati že 
v začetku lanskega leta. Tako 
je bilo deset odstotkov prora
čuna za plačilo storitev s pod

ročja akutnih bolnišničnih ob
ravnav za lani že razdeljenih po 
novem modelu.

Direktor Splošne bolnišnice 
Brežice Tone Zorko je pojas
nil, da so bili na nov sistem fi
nanciranja po metodi SPP - 
skupine primerljivih primerov 
- pripravljeni. Ze v minulem 
letu so šifrirali diagnoze posa
meznega pacienta in jih raču
nalniško obdelali, novost pa je, 
da od aprila letos vnašajo tudi 
posege, ki so bili opravljeni pri 
bolniku. Ti posegi skupaj z di

agnozo dajo bolniku težo, po 
kateri je bolnik uvrščen v raz
red z določeno ceno oziroma 
skupino primerljivih primerov.

Direktor Zorko: “V sistemu 
vidi bolnišnica Brežice pred
nost, kajti ugotavljamo, da smo 
bili podfinancirani v primerjavi 
z drugimi bolnišnicami. Dose
danji model financiranja je pri
našal razlike v ceni storitev, 
znotraj primerljivih bolnišnic 
tudi za četrtino zneska”.

Državni sekretar na Mini
strstvu za zdravje Dorjan Ma
rušič je na okrogli mizi v Bre
žicah pred mesecem pojasnil, 
da bo sistem omogočal dostop 
do ažurnih podatkov o stanju 
v bolnišnicah in s tem tudi bolj
še načrtovanje dela. Omogočal 
pa bo tudi primerjavo podatkov 
med bolnišnicami, s čimer bo 
med drugim spodbujal kako
vost kliničnega dela.

“Vojak v miroljubni demo
kratični državi ni Rambo. Nje
govo poslanstvo v mirovni mi
siji je zaščiti slabotne in tiste, 
ki se ne morejo braniti”, je v 
sevniški šoli povedal vojaški 
duhovnik Matej Jakopič, eden 
od štirih pripadnikov vojske, 
ki so prišli po darovane stvari. 
Zato slovenska vojaška misija

v SFOR-ju deluje predvsem 
humanitarno. Ne le, da skrbi za 
dostavo zbrane pomoči, ampak 
tudi vojaki sami iščejo poti, 
kako spodbuditi humanitarne 
akcije. Tiskovna predstavnica 
1. brigade Slovenske vojske 
Mateja Vadnjal je povedala, 
da je bila prva takšna akcija 
pred dvema letoma sprožena po

naključju. Pripadnik mirovne 
misije je ženi potožil, kako sla
bo živijo otroci v Bosni in ta je 
njegove besede prenesla 
hčerkici, ki je obiskovala vrtec. 
Punčka je o tem govorila vrst
nikom in ti so spontano začeli 
v vrtec prinašati igrače, ki so 
jih želeli darovati. Zbiralna 
akcija se je pričela celo mimo 
vedenja vzgojiteljic.

Otroška reakcija se je naših 
vojakov tako dotaknila, da so 
tudi sami iskali možnosti za 
zbiranje pomoči. Nekdanji 
učenec sevniške osnovne šole 
Roman Župevc je poklical 
ravnateljico Jelko Slukan, če 
bi šolarji pomagali bosanskim 
otrokom. Na šoli so se dogovo
rili, da poklonijo rabljeno opre
mo, ki je zadostovala za štiri 
učilnice in so jo sredi marca že 
odpeljali v Vukosavlje. Šola je 
darovala še rabljene računalni
ke, otroci pa so prinesli oblači
la, šolske potrebščine in igrače, 
ki so jih pred veliko nočjo z 
veseljem naložili v vojaški 
tovornjak. K tej akciji so pristo
pili še velenjski taborniki in zbra
li higienske potrebščine. B.D.

Terme Čatež so bolnišnici Brežice donirale napravo za ar- 
troskopske operacije ramen v vrednosti 2 milijona SIT. Na
prava po besedah direktorja Zorka omogoča lažje in 
natančnejše delo kirurga, pa tudi hitrejšo in manj bolečo reha
bilitacijo po operaciji. Donatorji poudarjajo, da so tovrstne 
podpore nujne, saj zdravstvene ustanove ne morejo biti 
odvisne zgolj od državnega denarja, njihovo kakovostno delo 
pa prispeva k razvoju celotne regije.

Suzana Valitarič

7. april - svetovni dan zdravja

Matej Jakopič, najprej ka
plan v Brestanici, je bil z dr. Jo
žetom Plutom prvi vojaški du
hovnik v Sloveniji. Da je lahko 
vstopil v vojsko, je moral opra
viti vojaško šolo v Kanadi, ki 
sodi pod okrilje znane ameriške 
akademije West Point. Danes so 
v Slovenski vojski štirje duhov
niki, evangeličanska duhovni
ca in laični teolog, nameravajo 
pa zaposliti še pet laičnih teo
logov. Glavno delo duhovnikov 
v vojski je usmerjanje v med

človeške odnose, kar v enotah dviguje moralo. Zaradi tega so 
po pomenu takoj za poveljnikom. Jakopič, ki vsak mesec 
teden dni preživi z vojaki na mirovnih misijah, se konec apri
la odpravlja na Kosovo. Med “svojimi” fanti je priljubljen, saj 
ga prosijo, da jih tudi poroča in jim krsti otroke.

Šolski park kot učilnica v naravi
Brežice - Zeleno okolico OŠ Brežice po raziskavi učencev bogati 210 dreves in 104 gr-

Slovenija, Posavje - Letošnji svetovni dan zdravja je bil usmerjen v prometno varnost in 
Preprečevanje poškodb v prometu. Svetovna zdravstvena organizacija vsako leto opozarja 
na izbrani zdravstveni problem. Letos je svetovni dan zdravja potekal pod geslom “Promet
na varnost ni naključje”. V Sloveniji smo ga obeležili s strokovnim srečanjem in s števil
nimi aktivnostmi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Zavoda za zdravstveno 
vnrstvo Ljubljana, na pomen omenjenega dne pa smo opozorili tudi v Posavju.

Po podatkih Svetovne zdrav
stvene organizacije se vsak dan 
na cestah po svetu poškoduje 
140.000 ljudi, več kot 3000 jih 
umre, približno 15.000 pa ostane 
prizadetih vse življenje. V po
slanici generalnega direktoija 
Svetovne zdravstvene organiza
cije je zapisano, da se prometna 
varnost velikokrat obravnava kot 
vprašanje, ki zadeva promet, in 
ne kot problem javnega zdravst
va. Preučevanje in preprečevanje 
Prometnih poškodb je zato v 
ihnogih državah deležno veliko 
manjše pozornosti kot bolezni, 
Čeprav te povzročajo manj škode.

Najbolj ogroženi udeleženci v 
Prometu so pešci, kolesarji in mo
toristi. Stopnja tveganja na kilo
meter vožnje je pri njih mnogo 
Večja kot pri voznikih avtomo
bilov in velikih motornih vozil. 
Svetovna zdravstvena organiza

cija zato opozaija države, da samo
takojšnji ukrepi in skupna priza
devanja lahko vplivajo na sedan
ja negativna gibanja in obvaruje
jo pred smrtjo in invalidnostjo 
milijone odraslih in otrok v ob
dobju do leta 2020 in še mnoge 
milijone ljudi v letih po tem ob
dobju.

Zanimiv je podatek Svetovne 
zdravstvene organizacije o prvi 
smrti, ki jo je povzročilo motorno 
vozilo. To seje zgodilo leta 1896, 
ko je 44-letno mater dveh otrok 
povozil avto, ki naj bi po izjavah 
prič vozil 13 kilometrov na uro 
oziroma še počasneje. Med preis
kavo tega dogodka pa naj bi mr
liški oglednik izjavil: ‘To se ne 
sme nikoli več zgoditi.”

Geslo letošnjega svetovnega 
dneva zdravja naj nas spomni, da 
znamo uspešno reševati prob
leme, če se za to res zavzamemo.

Veliko lahko storimo za večjo
ozaveščenost in hitrejše ukrepan
je. J.R.

Znanemu novinarju, 
dopisniku Dela iz 
Posavja, Mateju 
Koširju se je 8. aprila 
rodil sin, ki sta ga z 
ženo Rosvito Juh 
Košir poimenovala 
Lej. Ponosni oče je 
bil ves čas poroda ob 
mamici in ji lajšal 
dolge ure
pričakovanja, ki pa 
so bile pozabljene, ko 
je na svet prijokal 
3500 g težak, sedaj že 
Živahen fantek.

rojstva v porodnišnici brežice
Od 31. 3. do 12. 4. 2004

Deklice so rodile: Tanja Kolan iz Brežic, Saša Zorko iz Brežic, 
Polonca Seničar iz Artič, Martina Prah iz Krajnih Brd, Ksenija 
Kuntarič iz Krškega, Urška Samec iz Brestanice in Romana 
Vodopivec iz Velikaga Mraševa.•

Dečke so rodile: Brigita Nečemer iz Velikega Podloga, Neven- 
T Resnik s Sremiča, Sabina Starc iz Kalce-Nakla, Mateja Janko- 
Vlč Cufič iz Brežic in Danijela Markelc iz Krškega.

V Posavju so ob dnevu 
zdravja v Agenciji za mlade 
“PUNKT” skupaj z Zdravstve
nim domom Brežice in Krško 
osveščali vse mlade in druge 
obiskovalce o pomenu zdrav
ja, na voljo so bili razni prev 
spekti in zloženke, ki opomin
jajo, kako zdravo živeti, kot so 
“Prehrana za mladostnike - 
zakaj pa ne”, “Vodnik za samo 
pregledovanje dojk”, “Deset 
zlatih pravil za pripravo higien
sko ustrezne hrane”, “Umet
nost zdravega prehranjevanja”, 
“Zdrav način življenja za ob
vladovanje visokega krvnega 
pritiska”, “Uživajmo zelenjavo 
in sadje 5-krat na dan”, delili 
pa so tudi promocijske izvode 
nekaterih revij s področja 
zdravega življenja. Ob tej 
priložnosti so si o občani lah
ko s pomočjo zdravstvenega 
osebja izmerili pritisk, hkrati pa 
so jim svetovali, kaj lahko sami 
naredijo za bolj zdravo živ
ljenje.

movnice na 1,6 ha površine, a žal so te sprehajališča za lastnike psov, otroci pa od tega 
nimajo veliko. OŠ Brežice se je lotila ureditve šolskega parka v učilnico v naravi, pri 
čemer pričakujejo tudi pomoč sponzorjev.

Učenci so sami opozorili, da 
nočejo pasjih iztrebkov, po dru
gi strani pa novi pristopi k 
pouku in potreba po proučeva
nju prostora v devetletki kaže
jo potrebo po učilnici v naravi.

Zeljo učencev in pobudo 
stroke udejanjajo vodja projek
ta, učitelj biologije, Lojze 
Bavdež, kot strokovna sode
lavca pa inženir gozdarstva Hr- 
voje Oršanič z območne enote 
Zavoda za gozdove ter inženir 
kmetijstva Jože Lovenjak z 
Upravne enote Brežice.

Začeli so septembra 2002, 
lani so se povezali v mrežo 
Unesco ASP-net mrežo, učenci 
so izmerili površine okoli šole, 
prešteli rastlinje in zastavili 
delo.

Bavdež upa, da bodo učil
nico pridobili v letu 2005. Že 
v naslednjem mesecu želijo po
dročje okoli 500 m2 kot učil
nico v naravi ograditi z žično 
ograjo, za katero je občinski 
proračun prispeval 2,5 milijo
na SIT. Posekali bodo deset 
dreves, vsa drevesa okoli šole 
so iz drugih držav, in jih takoj 
nadomestili z avtohtonimi vr
stami.

Učilnico bodo uredili jese
ni, saj jih bo zdaj prehitela 
vegetacija; učilnica bo vsebo
vala ribnik kot mokrišče, sadno 
drevje, vinograd, gredice za

Lojze Bavdež
poljščine, vrtiček . zdravilni
mi rastlinami in manjši goz
diček. Ne bodo pozabili na

cvetlične grede, lovci priprav
ljajo prežo in krmišče, učenci 
valilnice in drugo. Spomladi 
2005 bodo izdelali katalog z 
didaktičnimi priporočili s po
sameznimi vajami, saj bodo 
učilnico v naravi ponudili tudi 
drugim šolam. Sami pa lahko 
po učnem načrtu v učilnici v 
naravi preživijo do 70 ur letno.

Ostale okolice zaenkrat ne 
bodo urejali, saj pričakujejo 
prenovo šole in bi bil pri grad
nji njihov trud uničen. Projekt 
so pred dnevi predstavili tudi 
na svetu staršev, saj se bojijo, 
da bi vsako podrto drevo vzbu
dilo nestrinjanje med okoliški
mi prebivalci.

Suzana Vahtarič

SIMPLV CltVt«

ŠkodaFabia Cl<
prihranek do 300.000 hi l'

Dneva odprtih vrat pri pooblaščenem prodajalcu vozil Skoda 16 hi 17 aprila

AVTOLINE KRŠKO, Bohoričeva 10, Tel.: 07 490 21 20

Turistični kotiček
Še en sejem počitnic je za nami. S 1 
svojo ponudbo smo se na enem 
prostoru predstavljale vse tri 
posavske občine - Brežice, Krško in 
Sevnica. Za prezentacijo ponudbe 
so poskrbeli posamezni ponudniki 
in društva. Obiskovalci so se v večini 
zanimali za kolesarske in pešpoti

ZT Brežice 
Topliška cesta 35 

8251 Čatež ob Savi 
Tel.: 07/49-36-757 
Fax: 07/49-36-758 
GSM: 041-530-427 

E-pošta:
turizem-brezice@siol.net

www.visitbrezice.comter za preživljanje ležernega do
pusta v Termah Čatež.
In že se pripravljamo na sejem MOS, ki bo v Celju od 8. do 15. sep
tembra. Vabimo vse, ki delujejo na področju turizma, gostinstva ali 
kulture, ki imajo kakršnekoli predloge o tem, na kakšen način bi se 
lahko na sejmu MOS predstavljal turizem občine Brežice, da nam 
svoje predloge posredujejo pisno na zgoraj navedeni naslov ali po 
elektronski pošti.

V mesecu aprilu vas vabimo na naslednje prireditve:
15.4. Knjižnica Brežice - Ure pravljic za organizirane skupine iz 
vrtcev ob mednarodnem dnevu knjige.
16.4. Ob 19. uri Cerkev Sv. Roka - Območna revija odraslih pevskih 
zborov "Pesem Posavja 2004"
18.4. Artiče - Rekreativni pohod po sadjarski pešpoti
20.4. Glasbena šola Brežice - Glasbeni koncert "Znamo tudi 
drugače"
20.4. Brežice - Območno srečanje gledaliških skupin in gledališka 
igra
21.4. ob 17. uri avla Ekonomske in trgovske šole - Območna revija 
mladinskih pevskih zborov
21.4. Dobova - Velikonočni koncert
22.4. Brežice - seminar ob dnevu zemlje
24.4. Območno srečanje folklornih skupin
30.4. Terme Čatež - Srečanje imetnikov Olimpijske kartice. Vsebine 
aktivnosti: - tek na 3,10 in 21 km (10. mednarodni maraton Terme 
Čatež), spust s kajaki po Krki, pohod na Šentvid, preverjanje pla
valne sposobnosti
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Svetovni dan Romov

Pisati nauči šola, računati življenje
Krško - Romi so bolj množično pričeli prihajati v občino okrog leta 1970. Iz zasilnega 
bivakiranja so v Kerinovem grmu najprej zrasle barake, nato pa zidane hiše. Dobili so 
stalno bivališče, socialne pravice in svojega predstavnika v Občinskem svetu Krško. Z 
demokratizacijo države se njihov položaj izboljšuje in z vidika socialnih pravic imajo 
slovenski Romi najvišji standard v Evropi.

Najbrž romski svetnik 
Zdravko Kovačič ne bi delil 
tega mnenja, saj meni, da je pri 
svojih pravicah, odkar je funk
cionar, prikrajšan. Svetniške 
funkcije, za katero se, resnici 
na ljubo, ni kaj prida potego
val, se želi rešiti. Zanjo se je 
dal pregovoriti, ker je pač za
kon določil, da morajo imeti 
romske občine v Sloveniji svo
je svetnike, četudi so nepisme
ni. Seveda je bila Kovačiču za 
prevzem funkcije spodbuda 
svetniška nagrada, ki v Krškem 
znaša 68 tisoč SIT mesečno. Ker 
pa je romski svetnik brezposeln 
in z ženo dobivata denarno so
cialno pomoč, mu svetniško 
nagrado Center za socialno de
lo sedaj šteje kot dohodek, zato 
dobiva manjšo socialno po
moč, kot jo je prejemal pred 
nastopom funkcije. Zakonca 
Kovačič skupaj ne dobivata 
mesečno manj denarja, kot sta 
ga prej, a tudi več ne, ker se mu 
svetniška nagrada ne prišteje, 
ampak odšteje. To se mu ne zdi 
pravično in ker od funkcije ni
ma denarnih koristi, ne namera
va več hoditi na seje. Župan 
Franci Bogovič sicer meni, da

bi mu na centru ta funkcionar
ski dohodek lahko spregleda
li, toda direktorica Centra za so
cialno delo Krško Marjanca 
Sečen meni, da morajo imeti 
vsi državljani enak status pri 
obravnavanju za uveljavitev 
socialnih pravic. Zakaj bi bil 
državljan Kovačič izjema?

V občini krško ima prijavlje
no bivališče okrog 270 Romov. 
Večina jih živi v naselju Keri
nov grm, kjer so si na tuji zem
lji in na črno postavili domove. 
Občina že vrsto let vodi posto
pek za legalizacijo naselja, da 
bodo lahko tja pripeljali tudi 
infrastrukturo. Do konca tega 
leta bo v naselju vodovod, elek
trika in telefon. V izdelavi je 
lokacijski načrt območja, ki je 
osnova za parcelacijo. Romi 
bodo lahko odkupili parcele, na 
katerih so si postavili domove, 
kar je pogoj, da lahko dobijo 
gradbeno dovoljenje in legali
zirajo svojo lastnino. V tej fazi 
pa je občina odkupila zemljiš
če, postopek teče le še za eno 
parcelo. Občinski proračun je 
to stalo blizu 80 milijonov SIT.

Čeprav so prebivalci naselja 
Kerinov grm brezposelni, niso

brez dohodkov in nekateri pra
vijo, da bi zemljo “pod pravi
mi pogoji” odkupili. Država 
oziroma Čenter za socialno de
lo vsem Romom zagotavlja me
sečne dohodke. Denarna so
cialna pomoč za odraslo brez
poselno osebo znaša 45.524 
SIT, za brezposelnega zakonca 
31.867 SIT in za otroka 13.657 
SIT. Poleg tega družina preje
ma še otroški dodatek, ki znaša 
za prvega otroka okrog 20 tiso
čakov, za vsakega naslednjega 
pa malo več, do 25 tisoč SIT. 
Romi v Sloveniji imajo z vidi
ka socialne skrbi države naj višji 
standard v Evropi. Po mnenju 
dr. Mihe Brejca, ki v Evrop
skem parlamentu kot opazova
lec sodeluje na področju so
ciale in dela, se z odprtjem meja 
utegne zgoditi, da bo pri tej 
etnični skupini narasel interes 
za bivanje v naši državi.

Občina Krško letos za reše
vanje romske problematike na
menja še 30 milijonov SIT za 
vodovod do Kerinovega grma, 
10 milijonov SIT pa so stali 
projekti.

Branka Dernovšek

Uvajajo ločeno zbiranje odpadkov
Brežice - Komunalno stanovanjsko podjetje (KOP) Brežice je v minulem tednu pričelo s 
postavljanjem t.i, ekoloških otokov za ločeno zbiranje odpadkov, ki jih državna uredba 
predpisuje že od minulega leta. V dveh mesecih želijo z otoki pokriti celotno občiasko področje.

Na ločeno zbiranje odpadkov 
se je KOP pripravljal s pos
kusnimi ekološkimi otoki po 
mestu Brežice, ločeno so dvakrat 
na leto zbirali kosovni odpad, ki 
bo zdaj potekal en krat mesečno 
od aprila do novembra. Doslej 
so le enkrat lemo prevzemali ne
varne odpadke, za reciklažo pa 
sortirali tudi druge, odslej bodo 
to opravljali dvakrat na leto. Lani 
so tako zbrali 196 m3 papirja, 
108 m3 stekla, 380 m3 lesnih od
padkov in 650 m3 gradbenega 
odpada. V enodnevni akciji so 
zbrali in na uničenje predali 
1141 kg nevarnih odpadkov. Od 
lani zbranega 9114 m3 kosovne
ga odpada so ga 45 odstotkov 
oddali nazaj v predelavo.

Kot je pojasnil vodja komu

nalnega sektorja na KOP Brežice 
Darko Ferlan, so začeli postav
ljati ekološke otoke za ločeno 
zbiranje papirja, stekla in plas
tike v mestu Brežice in okoliških 
krajevnih skupnostih. V tem me
secu naj bi jih namestili vsaj 
polovico od skupaj 50, ki jih bo
do postavili v dveh mesecih po 
celi občini v vseh krajevnih skup

nostih. Število otokov po projek
tu in uredbi zadostuje na število 
prebivalcev, ker pa se zavedajo, 
da so področja obsežna, bodo 
skušali ekološke otoke v tem letu 
še zgostili. Z ločenim zbiranjem 
stekla, papirja in plastenk, ki jih 
bodo vračali industriji, se bo 
zmanjšala količina komunalnih 
odpadkov. S.V.

KOP Brežice je z aprilom začel z novim sistemom odvoza 
kosovnega odpada, ki bo sedaj potekal enkrat mesečno do 
novembra. In sicer prvi ponedeljek v mesecu na desnem bregu 
Save, kjer so minuli teden že odvažali kosovni odpad, vsak 
drugi ponedeljek v mesecu pa na levem bregu Save. Zbirna 
mesta so v večini določili skupaj s krajevnimi skupnostmi in 
pojasnili, kaj sodi med katero vrsto odpadkov. Uporabnike 
pozivajo, da kosovni odpad odlagajo na določena mesta dan 
pred napovedanim odvozom.

prejeli smo...

Tradicionalno za najmlajše
Trnje - Naselje Trnje so lep primer, kaj vse lahko doseže sosed

ska enotnost. Precej stanovalcev naselja je namreč s star ji otrok iz 
enot Vrtca Sonček v naselju poprijela za delo v zdaj že tradicionalni 
spomladanski akciji ureditve otroškega igrišča. Akcija je poteka
la ob podpori Krajevne skupnosti Trnje Bukošek Zakot in Vrtca 
Mavrica. Skupaj z otroki so očistili igrišče, popravili, premaknili 
ali pobarvali obstoječa igrala, pripravili temelje za nova igrala, 
prekopali peskovnik, podložili nedrsne podloge pod vsa igrala, 
posejali travo, obrezali drevje in grmovnice, splanirali zemljo in 
še kaj. Kot pravijo udeleženci, je bila malica več kot zaslužena, in 
dodali: “Ne vemo pa, kdo nam je kljub slabi vremenski napovedi 
poklonil prekrasen sončen dan!"

95 let Škofove 
mame

Artiče - Frančiška Škof je
zadnjega marca napolnila visok ju
bilej. Zenici, rojeni 1909. leta na 
sosednjem hribu v Artičah, živ
ljenje ni prizanašalo. Komaj 9-let- 
na je ostala brez obeh staršev in 
mladost je preživela pri starejši 
sestri in njenem možu. Imela je še 
brata in sestro, ki je umrla v naj
lepših mladostnih letih.

Še ne polnoletna je leto dni 
služila pri družini v Karlovcu, a je 
službovanje prekinila in se omo
žila z Mihom. Rodila sta se jima 
dva sinova, s katerima sta izkusila 
tudi vojni čas v izgnanstvu. V 
središču Artič je nad staro doma
čijo sin Jože zgradil novo hišo, 
kjer zdaj živijo štiri generacije. 
Frančiška, ki je pred 39 leti 
ovdovela, je zadnjih devet let zara
di zloma kolka priklenjena na pos
teljo. Zanjo lepo skrbita sin Jože 
in snaha Pepca ter vsi domači.

Visokega jubileja sokrajanke 
sta se spomnili tudi predsednica 
krajevne skupnosti Marjja Kuko
viča in predstavnica krajevne orga
nizacije Rdečega križa. S.V.

Knjižnica ostaja utesnjena
Brežice - Decembra lani se je Knjižnica Brežice preselila v 
prostore pod obstoječimi, v dotedanjih prostorih pa je 
stekla obnova, kjer bi morala biti gradbena dela zaključena 
sreda januarja, a so še v teh dneh izvajalci popravljali 
napake. Po podatkih pristojnega oddelka Občine Brežice, 
bi morali v tem času izvesti izbor izvajalca za opremo in 
knjižnica bi morala zasesti te prostore v začetku marca. 
Pa ni bilo tako.

Takse
ostajajo kraju
Sevnica - Sevniški svetni
ki so sprejeli sklep o po
rabi taks za obremenje
vanje okolja zaradi odla
ganja odpadkov in plan 
porabe taks za obremen
jevanje vode. Sredstva 
bodo porabljena za kra
jevne investicije.

Skladno z Uredbo o taksi 
za obremenjevanje okolja 
zaradi odlaganja odpadkov 
moramo za vso količino od
loženih odpadkov plačevati 
takso. Pobrana taksa se lah
ko namesto v državni prora
čun nameni za izgradnjo ob
jektov, s katerimi se zmanjša 
obremenjevanje okolja zara
di odlaganja odpadkov. V 
sevniški občini se bo letos s 
tega naslova zbralo 15 mili
jonov SIT; zbrana sredstva 
se bodo namenila za nadal
jevanje izgradnje zbirnega 
centra za ravnanje z odpadki 
v Sevnici ter za izgradnjo re
gijskega centra za ravnanje 
z odpadki v Novem mestu.

Tlidi takse za obremenje
vanje vode se namesto v dr
žavni proračun lahko na
menijo za izgradnjo objek
tov, s katerimi se zmanjša ob
remenjevanje voda. V letoš
njem letu naj bi se v sevniški 
občini s tega naslova nabra
lo 80 milijonov SIT; 58 mili
jonov se bo nateklo iz KS 
Sevnica, Boštanj, Loka in 
Zabukovje. Ta sredstva se 
bodo namenila za posodo
bitev kanalizacijskega siste
ma; zgrajena bo kanalizaci
ja na širšem območju Dro- 
žanjske ulice, na odseku 
Klavnica - centralna čistil
na naprava, nadaljevala se 
bo gradnja kanalizacije na 
odseku Ribniki - reka Sava, 
urejala se bo kanalizacija Rib
niki - Ledina, nekaj sredstev 
bo šlo za sanacijo kanaliza
cije na odseku Hermanove 
ceste, na odseku Lisca - iz
pust v Savo ter na odseku 
vrtec - Prvomajska ulica.

22 milijonov SIT se bo z 
obračunom taks za obremen
jevanje vode zbralo v KS 
Krmelj, Blanca, Tržišče, Šen
tjanž, Studenec in Primož. 
Ta sredstva pa se bodo name
nila za izgradnjo kanalizacije 
v naseljih Gabrijele in Polje 
ter za izgradnjo rastlinske čis
tilne naprave Bazga. N.Č.C.

Usposobljeni še 
bolničarji

Cerkve ob Krki - Po vozni
kih tovornih vozil je v cerkljan
ski vojašnici končalo preverjan
je še 26 kandidatov za bolničarje. 
V specialističnem pettedenskem 
programu so osvojili znanja 
povezana z delovanjem človeš
kega telesa, obolevanja in na
stanka poškodb. Veliko pozor
nost so namenili sistemu zdrav
stvenega varstva v vojni, osno
vam dajanja prve pomoči, negi 
poškodovancev in bolnikov. S.V.

Prostor je urejen, s tem je 
prva faza končana, vendar osta
ja prazen. Del krivde nosi spre
jem proračuna šele sredi mar
ca. Občina Brežice pa se z Mini
strstvom za kulturo še ni uspe
la dogovoriti glede deleža so
financiranja, pravi Aleksander 
Denžič, ki je prevzel vodenje 
oddelka za družbene dejavnos
ti. Po tem sporazumu bo sledil 
izbor izvajalca za opremo, so 
pa tudi v postopku pridobitve 
uporabnega dovoljenja. V le
tošnjem letu naj bi pridobili 
tudi projektno dokumentacijo 
za izvedbo druge faze ter za
četek dogradnje.

Kot meni direktorica knjiž
nice Tea Bemkoč, bi lahko za 
postopek in dobavo opreme 
porabili še dva meseca, tako da 
ne verjame, da bodo prostori 
urejeni prej.

Šele takrat bo namreč knjiž
nica res pridobila še en prostor 
približno enake površine, sku
paj pa okoli 650 m2. Tako bo
do lahko ločili oddelek za mla-

Prof. Žnidaršičeva zbrane 
obvešča o uresničevanju izpla
čil vojne odškodnine za prisil
no delo v Nemčiji in Avstriji, 
odškodnin za gmotno škodo; 
sedaj bo namreč potrebno po
spešiti izplačilo drugega dela 
obroka in hkrati poskrbeti tudi 
za izplačilo prvega obroka tis
tim, ki ga še niso prejeli. Za vse 
nejasnosti ob izpolnjevanju 
obrazcev in izplačilih je iz
gnancem priporočila, naj sledi
jo navodilom DIS-a in se za vso 
pomoč oglasijo pri svojih pred
sednikih ali pri krajevnih po
verjenikih.

Brežiška poslanca Jože Av- 
šič in župan mag. Andrej Viz
jak, ki ves čas podpirata izho
dišča DIS, sta na zboru na Čeri
ni tudi za v naprej obljubila po-

dino in oddelek za odrasle, pri
dobili dodatna računalniška 
mesta in kotiček za tiho delo.

V naslednji fazi do predvi
doma leta 2006 pa je z dogra
ditvijo predvidena pridobitev 
preostalih potrebnih površin, 
okoli 850 m2.

Celotno investicijo, ovred
noteno na 386 milijonov SIT, 
vodi Občina Brežice, sama naj 
bi prispevala okoli 200 milijo
nov, nekaj več kot 28 milijonov 
SIT bo delež Ministrstva za 
kulturo z naslova dopolnilnih 
sredstev občinam, skoraj 100 
milijonov pa iz sredstev kul
turnega tolarja. 40 milijonov 
SIT za dograditev je načrtova
nih v regionalnem programu 
Agencije za regionalni razvoj.

S prostorsko problematiko 
se v knjižnici srečujejo že pri
bližno 15 let, vendar za normal
no delovanje potrebujejo vsaj 
petkrat več prostora, ki pa bo 
zagotovljen šele z dozidavo v 
prihodnjih letih.

moč pri zagotavljanju pravic 
izgnancev, ki so pravno uteme-, 
ljene. Že v marcu so namreč v 
državnem zboru obravnavali 
spremembe zakona o dohodni
ni, in ob pomoči obeh poslan
cev prof. Žnidaršičeva upa, da 
izgnancev sprememba ne bo 
doletela.

Odličja DIS so kot zaslužni 
člani prejeli - Alojzija Marž, Ma
rija Jeršič (na fotografiji) in v 
imenu Milana Kolarja žena 
Marija ter priznanja Jožefa Oštir, 
Mihael Račič, Alojz Pavlovič, 
Edi Požgaj in Franc Tomše.

Zbor je s pesmijo popestril 
MPZ Anton Kreč Čatež ob 
Savi s slovensko himno Zdrav
ljica in ga sklenil s himno iz
gnancev Oh, kako je dolga pot.

N. Jenko S.

Ivica Žnidaršič, Ivan Živič in Marija Jeršič

Suzana Vahtarič

Občina s pečatom izgnanstva
Artiče, Brežice, Čerina - Izgnanci ob množični udeležbi 
na zborih dokazujejo, da je, kjer je volja, tudi uspeh. 
Predsednica Društva izgnancev Slovenije (DIS) prof. Ivi
ca Žnidaršič se udeležuje skoraj vseh občnih zborov po 
različnih krajih, tudi v Posavju.

P0CČI4. www,forma-brezice.si
IjRfJict d.o.o.

Namizni računalniki, prenosniki, monitorji, tiskalniki 
računalniške komponente, antivirusni programi, 
potrošni material, digitalni fotoaparati, faxi, 
fotokopirni stroji, čitalci, projektorji, dlančniki, 
programska oprema Microsoft itd.
Nudimo tudi obročno odplačilo s položnicami od 3 do 24 obrokov. 

Forma Brežice d.o.o., Črne 68.'BREŽICE, Tel.: 07/49 94-570
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za mlade...

Gospod Tonček med šolarji
Na Osnovni šoli Globoko, 

smo skozi celo šolsko leto prid
no brali za bralno značko. V 
spodbudo nam je bilo, da nas 
bo obiskal pisatelj Tone Part
ljič in nam podelil priznanja.

V ponedeljek, 22.marca, je 
bil težko pričakovani kulturni 
dan. Začel se je z ogledom fil
ma Moj ata socialistični kolak, 
za katerega je scenarij napisal 
Tone Partljič. Film govori, kako 
so se začeli časi socializma po 
drugi svetovni vojni. Pri razu
mevanju filma smo imeli zara
di narečja kar nekaj težav, a 
nam je bil vseeno zanimiv, vča
sih tudi malo smešen.

Sledila je proslava, namen
jena kulturi. Učenci so peli, de
klamirali, igrali in plesali. Pred 
vsakim nastopom imamo na
stopajoči tremo, toda pred gos
podom Partljičem je bila ta še 
nekoliko večja. Lahko bi rekli, 
da smo imeli kar zadrgnjena gr
la. Ampak Globočani se ne da
mo. Učenci smo prebili prvo 
tremo in nastop lepo izpeljali.

Partljiču smo tudi predstavi
li naš kraj Globoko. Prebrali 
smo odlomek iz njegove knji
ge. Potem je bila podelitev pri
znanj za bralno značko. Učenci

smo se zelo potrudili, zato nas 
je veliko prejelo priznanja. 
Učenci 9. razreda so dobili po
hvalo za branje skozi vsa leta 
osnovne šole. Tone Partljič jim 
je podaril tudi svoje knjige s 
svojim podpisom.

Sledil je pogovor med Tone
tom Partljičem in učenci višjih 
razredov. Pripovedoval je o 
svojih dogodkih iz šolskih klo
pi. Povedal nam je zanimivo 
zgodbo osvoji prvi “poroki”, 
ko je bil star devet let. Ob nje
govem pripovedovanju smo se 
zelo zabavali.

Predstavil nam je tudi svojo

knjigo Starec za plotom, v kate
ri govori o starcu, ki se je 
spoprijateljil z majhno dekli
co, ki jo je poimenoval “Dajli- 

■ ca”. Napisal ji je devetdeset 
pesmi. Po ocenah kritikov vel
ja knjiga za najboljše Partlji
čevo delo.

Čas nam je hitro minil. Kul
turni dan se je počasi iztekel. 
Gospod Partljič je nekaj časa v 
zbornici poklepetal še z delavci 
šole in odšel, mi pa smo ostali 
polni novega znanja, vtisov in 
spoznanj.
Monika Krtan in Kristina Preskar, 

7.79 razred, OŠ Globoko

Materinski dan
Na materinski dan, 25.marca, smo na naši šoli pripravili (po 

mnenju naših mam) nepozabno prireditev. Na njej se je vsak razred 
predstavil s svojo točko. Predstava je bila obarvana tako s ple
som, petjem kot tudi z recitacijami o mamah in naši ljubezni do 
njih. Marsikatera mama se je nasmejala in obenem bila tudi gan
jena ob našem nastopu, kar smo tudi pričakovali glede na to, da 
smo dolgo pripravljali naš program in ga “izpilili” do potanko
sti. Popestrili smo ga tudi z nastopom pevskega zbora in plesom 
učenk. Seveda nismo pozabili na rože, ki simbolizirajo našo 
ljubezen do mam. Na koncu prireditve smo jim podarili troben
tice v lončkih. Oder je bil prav tako okrašen z marjeticami, ki so 
jih narisali učenci z razrednje stopnje in se z njimi tudi pred
stavili. Želeli smo, da bi se predstavili tudi širšemu občinstvu. 
Toda kar ni bilo mogoče letos, bo mogoče prihodnje leto.

Alenka Pangerčič, 7. r. devetletke, OŠ Podbočje

Plavalni tečaj
V petek, 15. marca, se je pričel plavalni tečaj. Nihče od nas ni 

znal plavati. Res čudno, saj so vsi rekli, da znajo. Vsak dan smo 
se s kombijem peljali v Hrastnik. Moja mami je dala sok, da 
nismo bili žejni. Na koncu sem dobila zlatega konjička. Zelo 
sem bila vesela. Vsi smo zelo uživali.

Lea Tori, 2, d, OŠ Šentjanl

Zveza Prijateljev Mladine Krško
1953-2003 50 let za srečnejše otroštvo

GREMO NA MORJE V NEREZINE
zdravstvena letovanja: šola plavanja, delavnice, pohodi, 

izleti z ladjo, rolkanje, tenis, počitniški otroški parlamenti, 
družabne prireditve...

letovanja otrok in mladine 
družinska letovanja

18. julij - 28. julij 
28. julij - 7. avgust 

7. avgust - 17. avgust 
17. avgust - 27.avgust

Informacije na tel.: 48-80-366 
CKŽ 23, Krško

Otroci za starše v 
vrtcu Brestanica
V ponedeljek, 22.marca, so 

iz ust naših najmlajših odmev
ale besede iz pravljice Mojca 
Pokrajculja. S priredbo ljudske 
pravljice so se otroci ob mater
inskem dnevu zahvalili staršem 
in vsem, ki so jim blizu.

Ob koncu nastopa pa so 
otroci še veselo zaplesali.

Helena Zupančič, 
vodja vrtca

Tragična usoda 
polža s tremi kodri

Neko nedeljo ob reki modri, 
sprehajal se je poli 

s tremi kodri.

Pa ne sprehajal, 
brz.el je po poti, 

ko naenkrat policaj ga zaloti.

Požene se za njim, 
kolege pokliče, 

sedejo na motorje, 
poli jih opazi 

in ne meni se za semaforje.

Zavija, skače, dela vijuge, 
ko mu kodri valovijo 
poleg rečne struge.

A ga policaji ujamejo 
in vozniško vzamejo.

Zdaj poli ubogi skodrani 
za rešetkami sedi.

Tea Markotič, 7.r., 
OŠ Dobova

Dobrodelni
koncert

Raka - Učenci in učitelji OŠ 
Raka prirejajo dobrodelni kon
cert za nakup računalniške 
opreme. Koncert bo v petek, 23. 
aprila, ob 19. uri v telovadnici 
OŠ Raka. Nastopili bodo in
strumentalisti OŠ Raka, Plesna 
šola Lukec, Mladinski pevski 
zbor OŠ Raka, Fantje z vasi, 
skupina Kresničke, Srake z Ra
ke, Moški pevski zbor Raka, 
plesna skupina 4 ever 4, ansam
bel Jasmin, Mešani pevski zbor 
Društva upokojencev Raka, 
ansambel Frančič in Koledniki 
izpod sv. Lenarta. Gost večera 
bo Vili Resnik.

\& \£r

MjrMJ (msm
Jože Žveglič

"Bodi iskren, preprostost 
in delaven!”

Drožanje 11 b, pet kilometrov oddaljeno od Sevnice, je rojstni 
kraj Jožeta Žvegliča, rojenega 24. aprila 1953 in je rojstni kraj 
njegovih harmonik, ki jim tam daje žlahtne melodije življenja. 

Glasbilo, za katerega se danes ve, da se iz njega da sijajno izvabiti tako klasične kot 
narodno zabavne kompozicije, ki je bilo zvesti spremljevalec pariškega slavčka - 
Edith Piaf in ki so po oceni komisije Obrtne zbornice Ljubljana Jožetov kakovosten 
“izdelek umetnostne obrti”.

Pogovoru se je izmikal, ker 
se ne želi izpostavljati, pa se 
mi je le nekako uspelo zvleči 
skozi šivankino uho. Zvem, 
da je končal osnovno in nato 
še poklicno mizarsko šolo v 
Sevnici, da je bil zaposlen v 
Stillesu, po vojski se je zapo
slil v Jutranjki, kjer se je inter- 

I no prekvalificiral in 20 let 
krojil, s krhanjem podjetja pa 
se je poslovil in začel po svo
je. “Že pred osnovno šolo sem 
iz lesa delal modele kmečkih 
vozov, saj sem živel na kme
tiji. In od kar se spominjam, 
so me privlačile tehnične 
stvari, od letalskih modelov 
dalje. Prvo harmoniko sem 
poskušal narediti že v 7. raz
redu osnovne šole, vendar mi 
ni uspela v celoti,” se spomin
ja Jože.

Harmonika mora biti 
vabljiva tako za uho kot za 
oko, moje so vse unikatne.

Zadrživa se pri postopku 
izdelave harmonike: "Izbor 
lesa mora biti kakovosten; 
uporabljam resonančno smre
ko, ameriški ali domači oreh, 
jelšo, eksotično drevje, maha- 
goni ali ameriško smreko, ki 
jo je težko dobiti. Prebran les 
se mora naravno sušiti vsaj 10 
let, najbolje pa je, če je les star 
20 ali celo 30 in več let. Les 
je zelo pomemben, ker z njim 
dosežeš akustiko. Potem pri
de na vrsto lepljenje in suše
nje, določena stvar se suši tudi 
mesec dni. Harmonike ne

narediš v enem mesecu, ker te
ga postopek ne dovoljuje. Vča
sih sem delal tudi meh, sedaj se 
lepenka dobi v Italiji, vse osta
lo je moja dodelava. Sledi laki
ranje in ko so izdelani vsi ele
menti, pride na 
vrsto sestava, po 
montaži pa ugla
sitev in preizkus 
harmonike in do
bro je, če jo sliši 
dober glasbenik.
Komisija ocenju
je vse od funkcio
nalnosti, estet
skega izgleda do 
likovne izdelave.
Harmonika mora 
biti vabljiva tako 
za uho kot za oko, moje so vse 
unikatne. Za izdelavo ene je 
potrebno vsaj 180 ur, ki pa jih 
nikoli nisem štel, ker je pač 
ročno delo in jih ne delam na 
zalogo. V tem delu uživam, 
kljub temu da od začetka do 
končnega izdelka, od vložene
ga dela do denarja delo ni ni
koli povrnjeno in če bi delal za 
denar, bi služil drugje.”

Jože je po duši glasbenik, saj 
je bila in je glasba pri družini 
doma. Glasbenik je bil oče 
Franc (pri dveh godbah v Sevni
ci je igral že pred 2. svetovno 
vojno in tudi še po njej), 80- 
letna mama Neža je sklenila trd
no prijateljstvo z orglicami, 
glasbenik je bil njen brat in 
glasbenika sta tudi sinova, Jože 
in Boštjan. Jože pravi: “Igram 
od sedmega leta dalje, ko sem 
se kar nekaj skladb v kratkem

času sam naučil na diatonični 
in klavirski harmoniki. V Že
lezničarski godbi Zidani 
Most sem igral trobento, po 
vojski pa sem nadaljeval pri 
Papirniški godbi Radeče pod

taktirko Jožeta Rusa. Igral sem 
v sevniškem ansamblu Posav
ski kvintet, ki ga je vodil har
monikar Mirko Slemenšek z 
Dolenjega Brezovega, ko smo 
se razšli, pa sem z igranjem 
nadaljeval šest let z ansamblom 
Tonija Hervola. S Tonijem smo 
gostovali v Kanadi, ZDA, Av
striji, Švici in Nemčiji.”

In razmišlja o umetnosti in 
delu: "Umetnost je v enostav
nosti in iskrenosti, vsako spre
nevedanje se takoj čuti. Vsa
ko delo brez srca je brez vred
nosti. Človek mora biti iska
lec in raziskovalec. Jaz nisem 
človek šablon in prav tako ne 
kiča. Kakršen koli izdelek na
rejen iz duše se čuti.” Zato tu
di skupina, ki nastopa na tek
movanjih z Jožetovimi har
monikami, zmaguje.

N at j a Jenko Sunčič

7 CEPI ZA VSAK DAN
Skutina pašteta

Sestavine:
30 dag sveže skute 
2 dl kisle smetane 
1 žlička drobno narezanega ali 
zdrobljenega timijana 
1 žlica drobno narezanega drobnjaka 
1 žlička drobno narezanega koprca 
sol in poper po okusu 
1 trdo kuhano jajce
Postopek:
V mešalnik vložimo skuto, trdo kuhano jajce, 

smetano in začimbe. Vse dobro zmešamo in naredi
mo pasto. Ponudimo jo s črnim kruhom, nareza
nim na majhne rezine, ali pa s slanimi krekerji.

Perutninska solata
Sestavine:
1 piščančja prša 
1/8 zeljnate glave 
10 šampinjonov
10 češnjevih paradižnikov (ali dva običajna)
1/2 stebla zelene
1/2 rdeče paprike
česen
olivno olje
sojina omaka
kis
sol
Za preliv:
1/2 tekočega jogurta 
1 žlica kečapa 
1 žlica majoneze

Postopek:
Najprej popečemo piščančja prša (lahko pa 

uporabimo katerokoli belo perutninsko meso) 
in jih ohladimo. Potem na olju in česnu pre
pražimo šampinjone, da se navzamejo česnove 
arome. Posolimo in (če želimo) dodamo nekaj 
kapljic sojine omake. Ohladimo. Vso zelenja
vo in ohlajena prša ter šampinjone narežemo 
na primemo velike kose (zelje naribamo), malo 
posolimo in okisamo. Sestavine za preliv zme
šamo in prelijemo po solati preden serviramo.

Pekoče testenine z mozzarelo

Sestavine:
1/2 čebule
1 pločevinka pelatov 
sol
origano
bazilika
ščep rdeče mlete paprike 
1 čajna žlička suhih feferonov 
mozzarela 
kuhane testenine

Postopek:
Na olju rumeno prepražimo čebulo, nanjo 

stresemo pločevinko narezanih pelatov, za
činimo in malce pokuhamo, da odvečna 
tekočina izpari. Omako prelijemo čez kuhane 
testenine in dobro premešamo. Preden po
strežemo testenine na krožniku, izdatno po
sujemo z na kocke narezano mozzarelo (teste
nine morajo biti tople, da se sir na vrhu počasi 
topi...).
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Nekoč pri Valvasorju
Krško - Valvasorjev raziskovalni center Krško je s finančno pomočjo Ministrstva za kul
turo in Občine Krško izdal publikacijo “Zapuščina Janeza Vajkarda barona Valvasorja”. 
Delo je rezultat raziskovanja umetnostne zgodovinarke in antropologinje Alenke Černelič 
Krošelj in mag. Igorja VVeigla. Javnosti sta publikacijo predstavila v Dvorani v parku.

Valvasor je v Krško prišel 
bolan in v hiši, ki jo je kupil od 
Jakoba Vodnika, v jeseni leta 
1693 umrl. Čeprav je v njej pre
živel le osem mesecev, je pred 
tem dal pripeljati ves njegov 
premični inventar iz gradu Bo- 
genšperk in hiše v Ljubljani, ki 
ju je prodal, da je lahko dokon
čal Slavo vojvodine Kranjske. 
Ker so se zgodovinarji posve
čali predvsem njegovemu delu, 
je raziskovalko krškega Valva
sorjevega centra Alenko Čer
nelič Krošelj zanimalo več iz 
njegovega osebnega življenja,

Alenko Černelič Krošelj

od katerega seje v Krškem prav
zaprav poslavljal. Zakaj si je na 
koncu izbral to mesto, ostaja še 
neraziskano, iz zapuščinskega 
inventarja pa je Igor Weigl 
predstavil, kako je izgledalo 
pri Valvasorju doma - kakšni 
prti in pribor so krasili jedilni
co, da ni uporabljal vilic, kaj si 
je nekdanji vojak ohranil iz 
zbirke orožja, kako se je obla
čil, kaj je odnesel v Krško iz 
bogate knjižnice, ki jo je prodal 
zagrebški nadškofiji, katere sli
ke si je ohranil in podobno. 
Vse, kar je imel Valvasor na dan 
smrti, je posebna komisija na
tančno zabeležila, tudi spalne 
srajce in posteljno perilo.

Zapuščinski popis iz davne
ga leta 1694 je v gotici. Prepis 
je leta 1910 objavil Peter Ra- 
dics v prvi biografiji o Valva
sorju. Zgodovinarka Černelič 
Krošljeva in ekspert za gotico 
Weigl pa sta pri pregledu origi
nala in prepisa odkrila nekaj 
nedoslednosti in razlik, ki jih 
odpravlja ta ponovni prevod.

Valvasorjeva hiša bo leta 
2009 stara 400 let in do takrat 
bo kompleks, v katerem sta še 
Jamovičeva in Kaplanova hiša,

Igor Weigl
popolnoma prenovljen. Zgor
nje etaže bodo namenjene zbir
ki o velikanih Krškega, v spod
njih bodo poslovni prostori. 
Valvasorjev kompleks se ob
navlja pod strokovnim vodst
vom spomeniškega varstva. 
Dela na Valvasorjevi hiši bodo 
zaključena že konec prihod
njega leta, večino sredstev pa 
prispeva Občina Krško.

Publikacija o Valvasorjevi 
zapuščini je prva v načrtovani 
zbirki z naslovom “K mestu K” 
in je namenjena objavi razno
vrstnih raziskav o zgodovini 
mesta, občine in tudi regije.

Branka Dernovšek

Ježek za vse 
čase

Brestanica - Kulturno 
društvo Svoboda Brestanica 
je pred dnevi počastilo veli
kega slovenskega satirika 
Frana Milčinskega Ježka. V 
spomin na 90-letnico njego
vega rojstva so v krajevni 
kulturni dvorani uprizorili 
njegovo enodejanko Legen
da o birokratu Tomažu Štem- 
pilji, ki ni mogel umreti. 
Ježkova satira je bila dopol
njena z njegovimi songi in 
popevkami. Poleg Uroša 
Brezovška kot birokrata 
Štampilje in Karmen Kerle 
v vlogi božje dekle Smrti so 
v večernem druženju z Jež
kom sodelovali recitatorji in 
pevci brestaniške Svobode, 
gostja večera pa je bila roja
kinja, pevka Meri Avsenak.

Brestaniški kulturniki so 
želeli s tem večerom med 
sokrajane prenesti tudi spo
ročilo, da se z mesecem ma
jem pridružujemo “kulturi 
brez meja”, ne le združeni 
Evropi. Pomembno bo ohra
njanje in razvijanje naro
dove samobitnosti in Ježko
vo spoznanje, da blagostanje 
omogočijo le takšni medčlo
veški in mednarodni odno
si, kjer je človek človeku ved
no in povsod človek. B.D.

Prvo srečanje etno skupin Anemone, ki jih meri čas
Zdole - Turistična agencija Boom iz Krškega je predstavi
la prvo srečanje etno skupin Slovenije, ki naj bi bilo maja 
na Zdolah. Agencija, ki je organizator uspešne prireditve 
Zlata harmonika Ljubečne in državnega prvenstva žensk 
harmonikark na gradu Rajhenburgu, tako postavlja te
melje etno festivala.

Direktor agencije Milan 
Breči je pojasnil, da je namen 
prireditve povezati in organizi
rano predstaviti veliko etno 
skupin, ki delujejo po državi.

za prijavo je do 19. aprila. 
Najboljše na prireditvi pa bodo 
izbirali obiskovalci.

K sodelovanju pri prireditvi 
so povabili tudi vsa društva na

Drago Župevc, Milan Bred in Marija Krušič

Gre za skupine, ki gojijo glas
bo in petje na neobičajnih 
inštrumentih, saj ob harmoniki 
ali klarinetu uporabljajo 
domače orodje, kot so kose, 
grablje, žage, štrajharji, ali pa 
buče, cuge in podobno.

Prva tovrstna prireditev bo 
23. maja na Zdolah, ob njej 
bodo izdali bilten s predsta
vitvijo skupin, organizator pa 
želi, da bi prireditev postala 
tradicionalna in bi prerasla v 
etno festival. Na njem bi se ob 
etno glasbi predstavljala še 
kulinarika, vina in posebnosti 
iz krajev, od koder so skupine, 
sčasoma pa bi prerasel meje 
Slovenije.

Za letošnje prvo srečanje je 
prijavljenih že 10 etno skupin 
iz Prekmurja, Koroške, Gornje 
Savinjske doline in Štajerske, 
med njimi tudi najbolj znani 
Konorski štrajharji iz okolice 
Velenja. Organizator pričakuje 
vsaj še toliko nastopajočih, rok

Zdolah, ki jih ni malo. Pri soor- 
ganizaciji prireditve po be
sedah predsednika tamkajšnje
ga Prostovaljnega gasilskega 
društva Draga Župevca poma
ga tudi najstarejše društvo v 
krajevni skupnosti (KS), seve
da prireditev podpira tudi KS 
Zdole, ob njej pa se bo po be
sedah Marije Krušič z izdelki 
predstavilo tudi društvo za delo 
na domu Škrija.

Suzana Vahtarič

Sevnica - V Lekosovi galeriji Ana so odprli razstavo Boš- 
tanjčana Alojza Raka z naslovom Anemone, ki jih meri čas. 
Večer so popestrili pesnik Smiljan Trobiš, ki je dobil navdih 
ob Rakovih skulpturah na novomeški likovni koloniji Tretja 
razsežnost in klavirski kvartet mentorja Tomaža Lorenza, ki 
ga sestavljajo Ajda Kralj - violina, Mateja Ratajc - viola, Bar
bara Jeger - čelo in Aleksandra Klimova - piano.

Rezbarju, oblikovalcu unikat
nega pohištva, kipaiju in restavra- 
torju Alojzu Raku je narava 
velikodušno poklonila nadarje
nost in ga s tem obvezala, da tis
tim, ki tega ne premorejo, izpove, 
izpoje in zaokroži zgodbo o lesu, 
je na odprtju razstave dejal kritik 
Jožef Matijevič. Skozi dolga leta 
marljivega prizadevanja je Alojz 
Rak, ki je pred dnevi srečal Abra
hama, skrbno negoval in ohran
jal naravno danost in z izjemno 
rokodelsko spretnostjo oživljal 
stare in oblikoval nove mojstro
vine tako v uporabni kot v likov
ni umetnosti.

Večina ljudi vidi les kot skla
dovnico drv, kot nažagane deske 
ali kot surov gradbeni material, 
pravi Matijevič. Le malo pa je 
takih, ki imajo sposobnost v lesu"

odkriti prvinsko lepoto, čudovi
to strukturo njegove dolgoletne 
rasti in po naravi dane barve. 
Redki, zato pa toliko bolj obču
dovanja vredni so zato ljudje kot 
je Lojze Rak, ki znajo iz lesa, ki 
je biološko mrtev, s svojimi spret
nimi rokami in domiselnostjo 
uma v njem ponovno oživiti es
tetske in uporabne oblike. To pa 
je ustvarjanje v pravem pomenu 
besede, pravi Matijevič.

Lojze Rak se je zahvalil 
vsem, ki verjamejo vanj, ki mu 
stojijo ob strani ter svojim 
domačim. Zahvalil se je tudi tis
tim, od katerih se je učil in ki so 
danes že med zvezdami, pri 
čemer je gotovo imel v mislih 
svojega očeta, ki ga je že kot 
otrok lahko spremljal pri mojstr
skem oblikovanju lesa. N.Č.C.

Lojze Rak z dekliškim kvartetom

Tamburašem zlato
Reteče pri Škofji Loki -

Tamburaški orkestri in skupine 
se vsako leto v spomladan
skem času predstavijo na re
viji, letos prvič pa je srečanje 
slovenskih tamburašev imelo 
poleg revialnega še tekmo
valni del. Kot vedno doslej se 
ga je udeležil tudi Tamburaški

orkester KUD Oton Župančič 
Artiče, ki je v svojem programu 
prvič izvedel skladbo svojega 
dirigenta prof. Dragutina 
Križaniča z naslovom Primor
ska razglednica. S to skladbo 
bodo nastopili tudi na tekmo
vanju letos maja v Osijeku.

Na tekmovanju v Retečah so

se predstavili še z dvema 
skladbama, pri katerih sta izs
topala solist Bojan Hotko na 
braču in Elizabeta Križanič 
kot vokalistka. V konkurenci 
desetih orkestrov so si na 
omenjenem takmovanju po 
oceni strokovne žirije prislu
žili prvo zlato plaketo. J.K.

Festival Brežice bo!
Brežice - Festival Brežice je v dvajsetih letih iz majhnega 
regionalnega festivala, še posebej pa od selitve projekta 
leta 1997 z Gorenjske v Posavje, prerasel v evropski pro
jekt Skupina Festival Brežice. Letos bo festivalska država 
partnerica Nizozemska, pokrovitelja pa še niso določili.

Festival stare glasbe bo po
tekal med 21. junijem in 15. av
gustom; vendar bo letos nekoli
ko okrnjen, kar pa po besedah 
idejnega očeta Klemena Ra
movša ne bo vplivalo na nje
govo kakovost.

Letos ne bo programa Aka- 
demaa z mojstrskimi festivali, 
glasbenimi počitnicami in glas
bo na terenu, ki je prispeval 
izobraževalni del novim gene
racijam, vendar pa so zadržali 
sodelovanje z OŠ Brežice. 
Ravno tako ne bo dodatnega 
programa Gallus, ki se je izred
no dobro prijel, in Ramovš me
ni, da bi lahko s tako pro
mocijsko akcijo Slovenija zgra
dila podobno zgodbo o uspe
hu kot Avstrija z Mozartom. Or
ganizatorji v Ars Ramovšu so 
potegnili vse državniške niti,

pisali celo vladi in vsem mini
strom, a zadostne podpore ne 
dobijo. Zato se Ramovš boji, 
da bodo ostali tudi brez dela 
evropskih sredstev. S trenutni
mi sredstvi, ki so predvidena v 
naslednjih dveh letih, pa se fes
tival ne bo izšel.

Občina Brežice je letos dvig
nila podporo festivalu z 11 na 
13,5 milijona SIT. Župan An
drej Vizjak poudarja, da so tudi 
svetniki uvideli pomen festi
vala za razvoj Brežic kot po
membnega kulturnega središča 
Posavja in širše ter kot nišo za 
promocijo kraja in dejavnosti, 
zlasti turizma. Zato bo letos v 
tednu pred festivalom tudi okrep
ljen program prireditev in poskus 
njegove vključitve v prostor, od 
sejma umetnostne obrti, športnih 
prireditev, koncertov. S.V.

Posavske citrarke na vrhu
Nemčija - V Munchenu je v začetku aprila potekalo prvo 
mednarodno tekmovanje za citre. Udeležilo se ga je okoli 
30 citrark iz Nemčije, Avstrije, Češke in Slovenije. Med 
petimi slovenskimi je blestela tudi Tinka Budič iz Glas
bene šole Brežice. Pred slovenskimi citrarkami pa je že 
naslednja mednarodna predstavitev.

Tekmovalci so bili razporeje
ni v dve kategoriji, do 17 in nad 
17 let. V kategoriji do 17 let je 
nastopilo 14 tekmovalcev, med 
njimi tudi Budičeva. Za 15-mi- 
nutni tekmovalni program je 
prejela veliko pohval strokovne 
komisije ter drugih profesoijev. Še 
posebej je bila pohvaljena za iz
vedbo obvezne skladbe. Posebne 
pohvale je bila deležna tudi nje
na mentorica Anita Strgar, ki 
pravi: “Udeležba na tem tekmo
vanju je bila za nas izziv in zani
miva izkušnja. Prepričali smo se, 
da se lahko slovenski citrarji po
polnoma enakovredno pomeri
mo z ostalimi.”

Štiri slovenske citrarke se v teh 
dneh spet odpravljajo v Munchen 
na festival “Zither 5”, kjer bodo 
sodelovale pri mednarodnem pro
jektu hide@park. Med njimi je 
tudi Mateja Avšič iz brežiške 
Glasbene šole, ki jo bosta strokov
no vodili Mateja Količ in Anita

Strgar. Pri tem projektu bo sku
paj muziciralo 12 citraijev, starih 
od 10 do 17 let iz Nemčije, Avstri
je, Italije in Slovenije.

Zahvala za vse, pravita brežiš
ki mentorici, gre ravnatelju Glas
bene šole Brežice prof. Dragutinu 
Križaniču, saj je citrarkam omo
gočil, da so znanje pokazale tudi 
v tujini. S.V.

V ospredju Tinka Budič in Mate
ja Avšič, stojita mentorid Anita 
Strgar in Mateja Količ

napovedi

15. april
Sevnica - območno srečanje otroških pevskih zborov, ob 

17. uri, Kulturna dvorana
16. april

Brežice - revija odraslih pevskih zborov “Pesem Posavja”, 
ob 19. uri, cerkev Sv. Roka

Krško - koncert Josipe Lisac, ob 19.30, Kulturni dom 
Leskovec - premiera komedije “Cvetje hvaležno odklan

jamo” KD Leskovec, ob 19.30, OŠ Leskovec
17. april

Krško - revija odraslih pevskih zborov “Pesem Posavja”, 
ob 19. uri, Kulturni dom
18. april

Krško - revija simfoničnih orkestrov slovenskih glasbenih 
šol, ob 16. uri, Kulturni dom
23. april

Brežice - ob svetovnem dnevu knjige klepet s svetovno 
popotnico in Slovenko leta 2003 Benko Puiko, ob 19. uri, 
knjižnica

Krško - ob svetovnem dnevu knjige literarni nokturno z 
ustvarjalci občine Krško, ob 19. uri. Dvorana v parku
24. april

Krško - večer baletnih uspešnic, Opera in balet SNG Mari
bor, za modri abonma in izven, ob 19.30, Kulturni dom
26. april

Krško - mala komedija “Nobena svija me več ne pokliče” 
Jaka Šraufcigerja, ob 19.30, Kulturni dom
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Renault Megane Grandtour 1,5 dCi 80 KM Confbrt Dynamique
Res jih je vedno več. Mega- 

nov! Ste opazili, da si prednji 
del deli vedno več zadnjih? 
Različni so. Ravno toliko so 
različni, da jih lahko namenja
jo uporabnikom z različnimi

torski različici in izbirajo pre
verjene, karavanske modele.

Družinsko enak prednji del, 
ki ga tudi Grandtour deli s svo
jimi brati (izjema je le Scenic), 
za seboj skriva prostorno nadal-

(45, 46) motijo.
Zaradi že omenjene poveča

ne medosne razdalje je prostor 
namenjen potnikom zadnje 
klopi večji kot v tri in petvrat- 
nem Meganu. Več kot 6 cm po
daljšanja se takoj opazi, ravno 
tako pa večja vrata, zaradi kate
rih je dostop na zanjo klop 
enostavnejši tudi za večje (ali 
širše) ljudi. Dostop veliko po
meni tudi pri uporabi otroških 
sedežev (svetujem Isofix, ki je 
del serijske opreme), saj je pri
penjanje otrok skozi velika 
vrata hitrejše in manj zahtevno.

Na prvi pogled šibak turbo- 
dieselski motorje v resnici “skriti 
talent”. Nekoliko težko ga je si-

čeprav se oba lahko hvalita z 
enako sodobno tehnologijo 
skupnega voda. Navidezna 
(predvsem birokratska) šibkost 
motorja se razblini že po prvih 
kilometrih. Zaradi navora in 
prijetno postavljenih (žal le) 
petih prestav je vožnja dina
mična. Resda pospeška ne zmo
remo primerjati s sneto sekiro, 
a ga je za običajno uporabo (in 
še kaj več) povsem dovolj, tudi 
ko Grandtour naložimo do pol
nega.

Varnosti pri Meganu skoraj
da ne gre omenjati. Tolikokrat 
poudarjene zvezdice so se vam 
gotovo že vtisnile v spomin in 
skorajda ga ni med nami, ki ne

jevanje. Poleg potniškega pro
stora, ki je tako kot v primeru 
Sedana s podaljšanjem medos
ne razdalje pridobil predvsem 
na zadnji klopi, Grandtour nu
di prostoren in prilagodljiv prt
ljažni prostor, v katerega gre 
skoraj vse, kar želite peljati. Ce 
vam osnovnih 520 litrov praz
nine ne zadošča, jih lahko po
večate na 780 ali celo 1600.

Tako kot v ostalih Meganih, 
je sedenje spredaj prijetno in 
prilagodljivo. Volanski obroč 
je nastavljiv v višino in globi
no, prav tako voznikov sedež. 
Zimske razmere so me opozo
rile, da lahko v primeru večjih 
čevljev pride do prostorske 
stiske. Plin, zavora in sklopka 
so namreč bliže, kot bi priča
kovali, kar je v osnovi (šport
no) prijetno, če so čevlji preve
liki, pa včasih tudi nerodno. 
Štrleči podplati večjih številk

Potrebami, ki pa jih družijo 
skupni imenovalci - okus, teh
nika, varnost... V osnovi jih 
Ponuja prav vsak Megane.

Megane Grandtour bi bil, če 
ne bi imel večjega brata Scenica 
(pravzaprav dva, saj tudi k nam 
prihaja Grand Scenic), najpro
stornejši Megane. Namenjen 
družinam, zahtevnejšim upo
rabnikom in tistim, ki se z avto
mobilskim prostorom ne želijo 
omejiti po nepotrebnem. Tako 
ni najprostornejši, je pa vseeno 
izredno uporaben. Svoj pogled 
na prostor ponuja predvsem tis
tim, ki ne želijo seči po enopros-

Zmogljivosti:
- najvišja hitrost 168 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 14,9 s
- poraba po podatkih proizva
jalca: 4,6 1/100 km
- testno povprečje: 5,41/100 km.

cer primerjati z večjim, 1.9-litr- 
skim (ta je seveda poskočnejši),

Motor:
- 4-valjni turbodieselski mo
tor
- prostornina: 1461 cm’
- največja moč: 80 KM (60 kW)
- navor: 185 Nm pri 2000/min.

bi vedel, da jih je Megane pri
garal kar pet. Morda pa še ne 
veste, da je tudi pogled na pov
prečno porabo lahko element 
varnosti. Ta je namreč izredno 
prijazen in zmanjšuje možnost, 
da bi lastniku ob dolivanju go
riva zastalo srce.

Aleksander Krebelj

Derma Art ...
LASERSKI KABINET

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

Fotopomlajevanje - nekirurški
lifting

Na fotografijah vidite dokaz, da se fotopomlajevanje lahko 
izvaja vse do takrat, dokler v telesu še obstaja možnost regene
racije tkiva in seveda želja narediti nekaj zase. Gospa Tončka iz 
krške občine se je odločila za poseg in požela ugodne rezultate. 
Čeprav bo letos dopolnila 80 let, se še kar pomlajuje.

GOSPODAR IN BOJEVNIK /
Master And Commander

Kapitana Luckyja Aubreya (Russell 
Crowe) in njegovo ladjo nepričakovano 
napade močnejši sovražnik. Vendar pa 
Aubreyja, ki zvesto služi svoji državi, ni 
tako lahko poraziti. Da bi prestregel in ujel 
nasprotnika, se poda na zasledovanje čez 
dva oceana, čeprav ga pri tem podpira le 
ladijski zdravnik (Bettany). To je misija, 
od katere je odvisna usoda države, a bi zanj 
in njegovo posadko utegnila biti usodna.

REŠEVANJE MALEGA NEMA
/ Finding Nemol20

Ustvarjalci z Oskarjem nagrajenih uspeš
nic “Svet igrač” in “Pošasti iz omare” vas 
tokrat vabijo, da se potopite v Reševanje ma
lega Nema, veselo pustolovščino, ki vas bo 
popeljala v čudovit podvodni svet avstral
skega Velikega koralnega grebena. Ko Nema, 
mladega morskega klovna, nepričakovano 
odpeljejo daleč od doma, se njegov pretirano 
zaščitniški oče Mariin ter Dori, prijazna, a 

nadvse pozabljiva ribica, podata na epsko potovanje, na katerem srečata 
morske pse vegetarijance, hipnotične meduze in lačne galebe.

ITALIJANSKA MISIJA / The
Italianjob ^

Načrt je bil popoln. Posel je bil izpeljan 
brez napak. Charlie Croker je izvedel najbolj 
zahteven načrt doslej. Edini detajl, na ka
terega ni računal, je bilo izdajstvo znotraj 
njegove lastne ekipe. Zdaj hoče več kot 
obračun za dokončan posel. Zdaj zahteva 
povračilo. Mar Wahlberg vam bo v vlogi 
Crokerja vzel sapo ob gledanju te “hitre in 
drzne akcijske pustolovščine”. Z očarljivo 
strokovnjakinjo za vlamlanje v sefe (Charli- 
ze Theron) se Croker in njegova ekipa od
pravijo na lov za ukradenim plenom. Toda 
lov se kmalu spremeni v napeto zasledovanje po zanimivih in nevarnih 
ulicah Los Angelesa. Z izjemno zvezdniško zasedbo, ki jo med drugimi 
sestavljajo Edward Norton, Seth Green, Jason Statham, Mos Def, Franky 
,G. in Donald Sutheland, je Italijanska misija hudo ”vroča”!

Rubriko je pripravila:
VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brelicah

feng shui

FENG SHUI - mistika 
ali znanost?

Zakaj feng shui? Kaj se danes dogaja na naši strani 
Planeta, da posegamo po veščinah, ki zgodovinsko niso, 
vsaj ne na ta način, vtkane v našo kulturo. Polarizacija 
vzhod - zahod je stoletja prinašala v ospredje različne 
vrednote. V tem našem miljeju je ves čas veljalo otiplji
vo, merljivo, tisto, kar smo v stanju zaznati s čutili ali 
pa znanstveno prepoznati.

Na drugem koncu zemeljske osi je svet funkcioniral drugače. 
Večjo pozornost so posvečali tistemu, kar generira tisto otiplji
vo, merljivo.... Na žalost je to prepričanje delno pripeljalo do 
ekstremnih situacij zanikanja materialnega. Naša zgodovina, 
socialna dediščina je v nas ustvarila drugačno prepričanje in 
vedenje. Materialno smo postavili na piedestal vsemogočnega. 
Vrednotili smo se, ocenjevali, ljubili, prijateljevali in sovražili 
preko materialnega. Dovolili smo si, da nam življenje kroji 
materialno, pa smo po večini srečni ali nesrečni, odvisno od 
stanja na računu, poslovnega in osebnega uspeha in podobno.

Kolektivno stanje duha, hiter in svoboden pretok informacij, 
hiter in relativno enostaven pretok blaga in ljudi, je počasi, pa 
vendar z gotovostjo v vseh nas, ne glede, kje smo na tem našem 
Planetu, utrdil prepričanje, da je resnica verjetno nekje vmes. 
Eden od elementov, ki gradi mozaik osebne sreče, je vsekakor 
okolje, v katerem delujemo. Oblikovano okolje po lastnih zamis
lih, ki bi kar najbolje služilo svojemu namenu, nam daje nujni 
“background” za ustvarjalnost.

Znanost in veščina o življenju v harmoniji z okolico se ime
nuje feng shui.

Globoko zakoreninjen v kitajsko kulturo in taoistično filo
zofijo je feng shui s svojimi orodji tisočletja omogočal razume
vanje vplivov univerzalne energije (chi, qi) na življenja 
posameznikov. Kot nauk s svojimi metodami omogoča natančno 
opredelitev škodljivih mest v okolju delovanja posameznika. 
Tisočletja predstavlja nepogrešljiv pripomoček pri izbiri doma 
za bivanje, pri gradnji hiše, izbiri in ureditvi delovnega okolja 
(pisarne, trgovine itd.). Feng shui je po svoji naravi delovanja 
multidisciplinaren. Discipline, ki tvorijo to znanost in umet
nost, so se razvijale tisoče let. Danes imamo potomce posameznih 
družin, ki imajo za sabo večstoletno zgodovino feng-shui 
mojstrov. Seveda se je feng shui - tako kot vsaka druga znanost 
- razvijal in se razvija še danes. Pri ustni predaji je vsaka gene
racija dodala svoje specifičnosti, ki so ga in ga še vedno bogati
jo. Vendar so korenine oziroma osnovni principi, smeri in disci
pline, ki se uporabljajo v analitiki, ostali nespremenjeni. Po
membno je omeniti, da feng shui za svojo osnovo nima nobene 
religije, misticizma ali kakršnih koli nadnaravnih pojavov.

Za vaša vprašanja sem vam na voljo od ponedeljka do petka 
od 9. do 13. ure, tel. št. 07/49-63-091.

Goran Ledič

V tokratni številki začenjamo z novo mesečno rubriko. Vsi, 
ki vas zanima poznavanje feng shuija, boste lahko nadaljeva
nje tega članka prebrali v 106. številki SavaGlasa.

moda
Še nekaj za prihajajočo kolekcijo pomlad/poletje 2004. 

Omenjali smo že marsikaj, predstavili sloge, barve, trende, danes 
pa poglejmo še, kakšna bo v sezoni, ki se je pravkar začela, 
videti modema poslovna ženska. Fotografije kažejo, da bo 
vsekakor “prava ženska”.
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mali nogomet

Reprezentanca Slovenije gostovala v Krškem
Krško - Mladinska športna 

zveza Posavja je v nedeljo, 4. 
aprila, v Krškem gostila repre
zentanco Slovenije v malem 
nogometu in državno selekcijo 
mladih do 21 let. V dvorani 
Srednje šole Krško so se ob 
18.30 v prvi tekmi, ki je bila 
selektivna tekma za sestavo re
prezentance Slovenije v malem 
nogometu do 21 let, najprej po
merili ekipi “vzhoda” in “zaho
da”. Boljši so bili prvi, saj so z 
izidom 5:2 premagali svoje 
vrstnike iz malonogometnih 
klubov zahodnega dela Slove
nije.

V drugi tekmi se je reprezen
tanca Slovenije pomerila s se
lekcijo Posavja, ki so jo sestav
ljali najboljši posamezniki 
vseh treh občinskih lig (Krško, 
Sevnica, Brežice) v regiji. Se
lekcija Posavja je v prvem pol
času nudila dostojen odpor, tu
di po zaslugi dobrih obramb 
domačega vratarja Kostevca. 
Vendar so reprezentanti opra

vičili svojo vlogo in na koncu 
zasluženo slavili z izidom 5:1. 
Selekcijo Posavja so zastopa
li: Ivan Kostevc (kapetan), 
Srečko Rostohar, Matjaž 
Lubšina, Ivan Lenič in Iztok 
Zofič - vsi Klub Malega Nogo
meta Brežice, Janez Omerzu 
in Boris Žerjav - Mana Artiče, 
Robert Gorišek in Matjaž

Koritnik - Klub malega nogo
meta Sevnica, Boris Golob in 
Simon Ribič - KMN Zvezda 
Krško ter Marko Cedilnik - 
KMN Senovo. Posavsko selek
cijo je zbral selektor Franci 
Rozman z Rake.

Na tribuni dvorane v Krškem 
se je zbralo okoli 250 ljubitel
jev tovrstnega športa.

Posavska selekcija

Dobovčani v l.B ligi
Dobova, Ribnica - Že dva kroga pred koncem državnega prvenstva je 

jasno, da bo MRD Dobova naslednjo sezono nastopalo v 1 .B državni 
ligi. Dobovčani so se po porazu v Radečah zelo hitro pobrali in obe 
naslednji tekmi zanesljivo zmagali in se povsem zasluženo uvrstili v 
višji rang tekmovanja. V 19. krogu so v domači dvorani visoko prema
gali goste RD Šmartno z rezultatom 38:25. Že od prve minute so nareko
vali visok ritem igre in strli odpor gostov že pred polčasom. Spet je bil 
odličen vratar Alojz Supančič. V naslednjem krogu pa so gostovali v 
Ribnici pri RK Grča Kočevje. Ker so vedeli, da jim zmaga že prinaša 
napredovanje, so že od prve minute domačinom pokazali, da ne bodo 
dovolili presenečenja Prikazali so vrhunsko predstavo, z odlično obram
bo in vrsto protinapadov ter učinkovito in hitro igro v napadu so do
mačine premagali kar za 14 zadetkov in sicer 39:25. Do konca prvenst
va jih čakata še dve tekmi in sicer posavski derbi, ki bo to sobo
to v Krškem, in zadnja tekma v soboto, 24. aprila doma proti RD Železni
ki. V klubu pa že razmišljajo o udeležbi na letošnjem mednarod
nem rokometnem festivalu v Izoli, kjer bodo branili lansko 1. mesto.

RK Atom Krško je gostoval pri RK Šmartno-Litija in iztržil neodločen 
izid 29:29.

judo

Potrdili odlično pripravljenost
Ptuj, Avstrija - Tina Kukec in Pika Mirt, sicer obe še mladinki, sta 

tekmovali na članskem državnem prvenstvu na Ptuju. Obema je uspel 
odličen rezultat, saj je Tina osvojila 2. mesto, Pika pa 3., kar je glede na 
mladost izreden uspeh. Na tekmi mladincev na odprtem mednarodnem 
prvenstvu v Rohrbachu na severu Avstrije pa je bil uspešen tudi Denis 
Stih, ki je osvojil 3. mesto. V istem kraju je potekalo še tekmovanje 
kadetov, na katerem se je dostojno boril tudi Gašper Kostrevc in dose
gel prav tako odlično 3. mesto.

Tina Kukec - 2. mesto na državnem prvenstvu članic

alpinizem
Že četrtič drugi

Ce^e- Mladi člani Posavskega 
alpinističnega kluba so se s četrte 
tekme vzhodne Slovenije v šport
nem plezanju domov vrnili z zma
go in drugim mestom.

Tokrat že četrtič drugi ciciban 
Ambrož Novak je za zmagoval
cem zaostal le za oprimek in za 
finalno tekmo konkurentom na
povedal hud boj za pokalno zma
go. V isti kategoriji je v superfina- 
lu nastopil tudi Tin Rabzelj in 
zasedel 5. mesto. Pri mlajših 
dečkih je bil Nik Škrlec deveti, 
Anže Zupančič pa je tekmo 
končal na 15. mestu. Mlajša dekli
ca Tjaša Sušin je bila ponovno 
osma. Pri starejših deklicah so le 
dočakali zmago. Na najvišji 
stopnički je stala Katja Krejan, 
ki je s suverenim plezanjem doka
zala, da v svoji kategoriji sodi v 
sam slovenski vrh.

plavanje
Najboljši je bil Jaka

Celje - Plavalna sezona v 
pokritih bazenih se počasi izteka. 
Mladi krški plavalci so bili v Cel
ju na tradicionalnem Velikonoč
nem mitingu. Sodelovalo je pre
ko 300 plavalcev iz vseh sloven
skih in nekaj tujih klubov. Najbol
je seje odrezal 12-letni Jaka Kra- 
maršič, ki je v svojem letniku 
osvojil 3. mesto na 100 m hrbtno, 
na 200 m mešano pa je bil četrti. 
Dobro so nastopili tudi drugi 
Krčani, ki so vsi po vrsti krepko 
izboljšali svoje osebne rekorde.

Nina na stopničkah
Zagreb - Preteklo soboto je 

bil v Zagrebu mednarodni pla
valni miting na 1500 m prosto, 
imenovan “2. proljetni miting", 
ki ga je organiziral PK Novi Za
greb. Udeležila sta se ga tudi mla
da plavalca PK Celulozar iz Kr
škega in dosegla odlični uvrstitvi. 
Nina Mandl je med kadetinjami 
osvojila 3. mesto. Jaka Kra- 
maršič pa je bil med dečki peti.

Avtc/ine Kfiškc
B
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tek
Ponovno uspešni

Maribor, Novo mesto, 
Zagreb, Gabrovka - V Ma
riboru je potekal Evropski 
Challenger na 10 000 m. Za 
narekovalca ritma je bil tudi 
atlet AK Sevnica Borut Ve
ber. Zmagal je aktualni evrop
ski prvak Španec Jose Ma- 
nuel Martinez. Sevniški atleti 
so nastopili tudi na 7. novo
meškem teku. Na tekmi članov 
na 4000 m je Borut Veber v 
konkurenci atletov iz Kenije, s 
Hrvaške, iz Srbije in Črne gore 
ter Slovenije osvojil 4. mesto. 
Zmage sta se veselila tudi 
Maja Teraž in Miha Povšič 
Vid Zevnik pa je nastopil na 
krosu Sportskih novosti v 
Zagrebu in med približno 400 
tekmovalci svojega letnika 
(1991) osvojil odlično 2. mesto.

Preteklo soboto je v Gab
rovki potekal že 25. tek na 
Petelinjek. Omenjeni tek sodi 
v sklop Slovenskega pokala, 
šteje pa tudi za Dolenjski 

, pokal v tekih. Udeležili so se 
ga tudi mladi tekači AK Sev
nica Med starejšimi fanti je 
zmagal Lucijan Sinkovič, med 
starejšimi dekleti Maja Teraž, 
med mlajšimi fanti pa Vid 
Zevnik.

10. mednarodni tek 
“Terme Čatež 2004”

Brežice - Atletski klub FIT 
Brežice organizira že 10. med-' 
narodni tek, ki bo v nedeljo, 18. 
aprila, v Termah Čatež. Proge 
bodo tri; na 3-km, ki je primer
na za množičen tek za vse, na 
10-km, ki je tekmovalna proga 
in rezultat šteje za Dolenjski 
pokal v tekih, ter planinski po
hod na Sveti Vid. Tek se bo 
začel ob 10.30, start in cilj bos
ta pred glavnim vhodom na let
no termalno riviero,' prijave 
bodo sprejemali na dan prire
ditve od 8. ure dalje, Startnina 
bo 1.500 SIT, za mlade do 15 
let pa 1.000 SIT.

ju-jitsu
Katana na vrhu

Globoko - V telovadnici OŠ 
Globoko se je odvijalo državno 
prvenstvo v ju-jitsu v tekmo
valni disciplini prikaznih teh
nik ali duo sistemu. Doseženi 
so bili naslednji rezultati:
Pari do 15 let starosti:
Moški pari:
L mesto: Jurc Žabjek-Jan 
Žnidaršič (Katana Globoko)
Ženski pari:
1. mesto: Andreja Ferenčak- 
Tjaša Gorišek (Katana) 
Mešani pari:
1. mesto: Matic Derenda-An
dreja Ferenčak (Katana)
Pari nad 15 let starost:
Moški pari:
1. mesto: Dejan Kink - Gorazd 
Kostevc (Katana)
Ženski pari:
1. mesto: Vanja in Vita Pres- 
kar (Katana)
Mešani pari:
1. mesto: Matic Derenda-An
dreja Ferenčak (Katana Glo
boko)

kolesarstvo
Bolje kot lani

Zagreb - V soboto je bila 
cestna dirka z letečim startom 
pred vzponom na cilj, katere se 
je v kategoriji Masters B ude
ležil tudi član Rekreativnega 
kolesarskega društva Krško 
Dušan Vodlan. Kljub precej 
slabim vremenskim razmeram 
je letos s progo opravil veliko 
bolje kot lansko leto ter na 
koncu pristal na 5. mestu.

Sava Glas, 15.4.201H

speedway

Žagar prvi zmagovalec
Krško - Dobrih 3000 gledalcev je bilo na stadionu Matije Gub
ca v Krškem priča prvi dirki letošnjega državnega prvenstva 
posameznikov v speedwayu. Tradicionalni začetek slovenske se
zone je tudi letos pripadel lanskemu prvaku Mateju Žagarju.

V velikem finalu so se za njim 
uvrstili njegov ljubljanski klubs
ki kolega Jernej Kolenko, do
mačin Izak Šantej ter tretji voznik 
AMTK Ljubljana Primož Legan, 
ki je v finalu A nastopil prvič. 
Dvakratni slovenski prvak Matej 
Žagar je klonil le v eni od kva
lifikacijskih voženj, ko je bil po 
odličnem startu in premeteni vož
nji od njega boljši Izak Šantej.

Dirko sta zaznamovala tudi 
dva padca. Še ne 16-letni Ljub
ljančan Matic Voldrih je bil pov
zročitelj in tudi edini igralec v 
prvem padcu. Veliko bolj strašljiv 
pa je bil v deveti vožnji “polet” 
Stanka Glavana. V prvem zavo
ju, ko je vozil na drugem mestu, 
je zaradi težav s progo nekoliko 
upočasnil tempo, zaradi česar je 
vanj trčil za njim vozeči hrvaški 
voznik Ivan Vargek. Glavana je

ob trku v zavoju zravnalo in z vso ; 
hitrostjo je zapeljal naravnost v 
ogrado. Iz motoija ga je z vmes
no salto dobesedno katapultiralo I 
čez dve zaščitni ogradi, da je na I 
koncu pristal na nasipu za gled
alce. Strašljiv padec, ki so ga red
ko videli tudi najbolj prekaljeni 
gledalci, pa je na koncu poskrbel 
celo za neke vrste velikonočni ču
dež. Ko so Glavana odpeljali v 
bolnišnico, je dežurni zdravnik v 
najboljšem primeru sumil le na 
hud zlom zapestja ter poškodbe 
nog. Na koncu pa so iz bolnišnice 
sporočili, da jo je talentirani 
voznik AMD Krško kot po 
čudežu odnesel brez vsakega zlo
ma in bo zgolj preventivno ostal 
tam na krajšem opazovanju.

Naslednja, druga dirka za dr
žavno prvenstvo bo prihodnjo 
nedeljo v Ljubljani.

karate

Shotokan karate prvenstvo 
Slovenije

Brežice - V športni dvorani Gimnazije Brežice je potekala odprto 
državno Shotokan karate prvenstvo Slovenije v katah, ki ga je odlično 
organizirala Japan Karate Association zveza Slovenije v sodelovanju 
s tehničnim izvajalcem Karate klubom Brežice. Udeležilo se ga je 
230 tekmovalcev iz 13 slovenskih Shotokan karate klubov. Med člani 
ekipno so največ prikazali večkratni ekipni državni prvaki člani Ka
rate kluba Hypo iz Sevnice v postavi Denis Orač, Danilo Lisec in 
Marko Stopar. Med posamezniki je med člani zopet bil nepremag
ljiv Sevničan Marko Stopar, med članicami pa je daleč največ znanja 
prikazala Špela Muha iz Ilirske Bistrice. Ne gre prezreti tudi zelo 
kvaliteten nastop trenutno najboljše kadetinje v Sloveniji Marije 
Jeler iz KBŠ Rajhenburg, ki je bila tako kot zgoraj omenjeni športni
ki v svoji konkurenci nepremagljiva. Nikakor pa ne smemo prezreti 
dejstva, da so svoje delo opravili z odliko vsi nastopajoči. Odlični 
nastopi karateistov klubov Hypo, Kolektor Idrija, Brežice, Trebnje, 
Rajhenburg, Postojna in ostalih so fascinirali številno prisotno 
občinstvo. Državno Shotokan karate prvenstvo je odprl predsednik 
Karate kluba Brežice Dubravko Smirič.
Rezultati:
Kata ekipno moški:
Člani nad 18 let (6 ekip)
1. KK Hypo (Marko Stopar, Denis Orač, Danilo Lisec)
2. KK Brežice 2 (Peter Dirnbek, Franc Bajs, Christian Kajtna)
3. KK Brežice 1 (Tomaž Dvornik, Matic Pirc, Darko Grozdina)
Kadeti 18-20 let (1 ekipa)
l .KK Hypo Sevnica (Rok Kužem, Mario Davidovič, Jasmin 
Dautbegovič)
Dečki 6-8 let (7 ekip)
1.KBŠ'Rajhenburg (Jan Plitaver, Luka Kranjc,Domen Kostevc)
Dečki 11-12 let (6 ekip)
1 .KK Hypo Sevnica (Gaber Dernač, Erič Marin, Domen Vavtar)
Dečki 13-14 let (7 ekip)
1 .KK Hypo Sevnica (Aljoša Orač, Lino Šalamon, Domen Vavtar) 
Kata ekipno ženske:
Članice nad 18 let (1 ekipa)
l.KK Brežice (Anja Rostohar, Ria Priželjc, Metka Galič)
Kata posamezno moški:
Člani nad 18 let (11 tekmovalcev)
1. Marko Stopar, KK Hypo
2. Denis Orač , KK Hypo
3. Peter Dirnbek, KK Brežice
Dečki 9-10 let 2.nivo ( 7 tekmovalcev)
1. Gaber Dernač, KK Hypo Sevnica 
Kata posamezno ženske:
Članice nad 18 let (6 tekmovalk)
1 Špela Muha, Shotokan KK Muha Špela
2. Andrejka Dvornik, KK Brežice
3. Ria Priželjc, KK Brežice
Deklice 13-14 let 2.nivo (2 tekmovalki) 
l.Sara Jeler, KBŠ Rajhenburg 
Deklice 13-14 let 3.nivo (6 tekmovalk)
1.Lučka Bibič,KK Brežice 
Deklice 15-17 let (8 tekmovalk)
1.Marija Jeler, KBŠ Rajhenburg

Marija spet v svetovnem vrhu
Milano - Prvi konec tedna v aprilu je potekal eden izmed 

štirih najmočnejših tekmovanj v karateju na svetu. Tekmo
vanja v Milanu se je udeležilo 1500 tekmovalcev z vsega 
sveta, med njimi tudi 20-članska reprezentanca Slovenije. Naša 
država je na tekmovanju dosegla izjemen uspeh, saj se je do
mov vrnila z dvema medaljama - zlatom pri kadetinjah v ka
tah (Alisa Redžič iz Velenja) ter bronom Marije Jeler (KBŠ 
Rajhenburg) v športnih borbah kadetinj do 60 kg.
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. Traktorji nič več na cesto 
ob nedeljah

Slovenija - Od aprila je na slovenskih cestah prepovedan promet nekaterih vrst vozil v 
časovnih obdobjih, ko se pričakuje zgoščen promet, in ob neugodnih razmerah za vožnjo. 
Nova uredba ministrov za notranje zadeve in za promet uvaja prepoved za tovorna 
vozila, traktorje, delovne stroje in vprežna vozila.

Promet tovornih vozil in skupin 
vozil, katerih največja do
voljena masa presega 7500 kg, 
traktorjev, motokultivatorjev, 
delovnih strojev in vprežnih 
vozil bo odslej prepovedan vse 
leto ob nedeljah, praznikih in 
dela prostih dnevih med 8. do 
22. uro. V turistični sezoni (od 
15. junija do 15. septembra) bo 
Promet za omenjena vozila pre
povedan ob sobotah med 7. in 
13. uro, ob nedeljah, praznikih 
in dela prostih dnevih pa med 
7. in 22. uro. Promet traktorjev, 
motokultivatorjev, delovnih 
strojev in vprežnih vozil je 
prepovedan tudi vse leto po
noči. V času prepovedi pa trak
torji lahko vozijo na cestah s 
posebno prometno površino za

počasna vozila.
Na cestah od Ljubljane pro

ti slovenski obali in naprej do 
meje s Hrvaško ter na cesti od 
Postojne preko Ilirske Bistrice 
do mejnega prehoda Jelšane bo 
v turistični sezoni prepovedan 
promet ob sobotah med 5. in 
16. uro, ob nedeljah, praznikih 
in dela prostih dnevih pa med 
5. in 24. uro.

V zimskih razmerah pa od
redba vožnjo prepoveduje za 
tovorna vozila s priklopnimi 
vozili, za vozila, ki prevažajo 
nevarno blago, in za izredne 
prevoze, ob močnem vetru pa 
za tovorna vozila in skupine 
vozil z zaprto nadgradnjo ali 
ponjavo, zgibne in dvonad
stropne avtobuse ter bivalna

vozila in bivalne priklopnike. 
Tem vozilom v zimskih razme
rah na mejnih prehodih ne bo
do dovolili vstopa v Sloveni
jo. Ob zelo močnem vetru pa 
bo lahko upravljavec ceste pre
povedal tudi promet drugih vo
zil.

Odredba predvideva tudi 
nekaj izjem, za katere prepoved 
prometa ne velja. Omejitve tako 
ne veljajo za vojaška in po
licijska vozila ali za vožnje, ki 
so potrebne za reševanje člo
veških življenj, preprečitve ne
posredne nevarnosti zaradi nuj
nih vzdrževalnih del, za prevoz 
humanitarne pomoči in medna
rodnih mirovnih sil, pa tudi za 
reportažna vozila radijskih in 
televizijskih medijev. STA/S.V.

Čez noč izginili milijoni
Brežice - Neznani storilci so v noči na 7. april vlomili v men

jalnico Ažur v centru mesta. Po policijskem poročilu so v men
jalnico vstopili tako, da so prebili zid oziroma steno in skozi 
nastalo odprtino vstopili v prostore menjalnice. V objektu so 
nasilno odprli železno kovinsko blagajno in iz nje odtujili večjo 
vsoto tolarjev in tuje valute. Vsota presega več milijonov SIT, 
vendar zaradi interesa preiskave Policijska uprava Krško ne na
vaja natančnega zneska in podrobnejšega opisa storitve kaznive
ga dejanja. Policisti in kriminalisti z zbiranjem obvestil še nadal
jujejo, je povedal tiskovni predstavnik policije Štefan Hren.

Lastnik menjalnice Darko Krošelj prav tako molči, pojasnil 
je, da do zaključka policijske preiskave ne bo dajal nobenih 
Pojasnil.
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Čeprav naj bi se vlom zgodil ponoči, so ga odkrili šele zjutraj, 
ko so začeli z delom. In to kljub elektronskemu varovanju.

Omenjena menjalnica je bila tarča napada že v začetku leta 
1999, vendar se je rop takrat zgodil podnevi. Ropar je bil 
oborožen Hrvat, ki mu zlo namero takrat ni uspelo uresničiti, saj 
mu je to preprečil naključno mimoidoči policist.

Suzana Vahtarič

Preventiva neučinkovita?
Posavje - V času od 22. marca do 4. aprila so na območju 
celotne države potekale policijske aktivnosti v sklopu 
akcije »Slovenija, pripni se!“. Cilj aktivnosti je bil ponovno 
opozoriti na pomen dosledne uporabe varnostnega pasu. 
Letošnja akcija je potekala dva tedna, kar je tudi pos
ledica ugotovljene manjše uporabe varnostnih pasov.

Na območju PU Krško so 
Policisti izvajali naloge v okvi
ru rednega dela. En dan so poli
cisti izvedli šestumi poostren 
oadzor izključno glede upora
be oz. neuporabe varnostnega 
Pasu. Kljub temu, daje bila jav
nost obveščena preko medijev 
s° ugotovili, da v tem času kar 
^70 voznikov in potnikov med 
v°žnjo ni uporabljalo varnost
nega pasu, med njimi 21 na zad
njem sedežu.

Vsem kršiteljem so policisti 
jzdali plačilni naloge. Ugotav
ljajo, da še vedno okoli 18 od
stotkov voznikov in potnikov ne

uporablja varnostnih pasov. Še 
posebej je pereča problematika 
privezovanja na zadnjih sedežih.

Poleg represivnih aktivnos
ti so policisti v prvem tednu pri 
vrtcih in šolah opozarjali na 
nujnost uporabe varnostnega 
pasu. Policisti bodo tudi v pri
hodnje dosledno ukrepali za 
neuporabo varnostnega pasu, 
ker kot je znano je „varnostni 
pas - vez z življenjem*1. Na PU 
Krško opozarjajo, da je po za
konu obvezno pripenjanje z 
varnostnim pasom na vseh se
dežih, kjer so vgrajeni varnost
ni pasovi. S.V.

Namesto 
nafte 

“čudno” 
kurilno olje?

Posavje - Po pričevanju 
nekaterih posameznikov je v 
marcu nekaj ljudi v Posavju 
imelo težave z delovnimi 
stroji zaradi nekakovostnega 
dieselskega goriva. Ko so 
gorivo v strojih zamenjali, 
težav ni bilo več. V javnosti 
je znan primer Podjetja 
HPG iz Brežic, katerega de
lovni stroji so se pokvarili 
zaradi nafte, ki je bila po re
zultatih analize “čudno” 
kurilno olje s primesmi. 
Primer preiskuje policija.

Podjetje HPG Brežice je že 
pred tedni policiji prijavilo 
primer okvar strojev zaradi ne
kakovostnega dieselskega gori
va, ki jim ga je v količini 6000 
litrov januarja dostavilo pod
jetje Petrol. Direktor podjetja 
Mirko Maljkovič je pojasnil, 
da so po okvarah gorivo rek
lamirali in Petrolov inštitut je 
po odvzetih vzorcih ugotovil, 
da gre za razbarvano kurilno 
olje s še nekaterimi primesmi. 
Vendar v Petrolu, kot je zatrdil 
Maljkovič, trdijo, da takega 
goriva niso dostavili, zato se je 
podjetje HPG Brežice odločili 
za prijavo policiji. Prve rezul
tate preiskave direktor priča
kuje v prihodnjih dneh. V no
vomeški Petrolovi podružnici 
nismo uspeli pridobiti mnenja, 
saj je direktorju veleprodaje 
Stanislavu Marnu tudi mo
bilni telefon zvonil v prazno in 
se nanj ni oglasil.

Na PU Krško primerov to
vrstnih prijav ne poznajo, kl
jub temu da smo dobili zago
tovilo ene od strank, da je v 
aprilu imela težave in jih je pr
ijavila policiji. Napotili so nas 
na Policijsko postajo Brežice, 
kjer je komandir Darko Ger- 
jevič pojasnil, da primer HPG 
preiskujejo. Prav tako je pou
daril, da drugih prijav glede 
goriva niso imeli.

Če se komu doma dogajajo 
podobne stvari, mehaniki sve
tujejo, da zamenja gorivo, lah
ko prijavi tudi policiji, primer 
HPG pa čaka na epilog. S.V.

Fizično in 
spolno trpinčil 

ženski
Krško - Kriminalisti PU 

Krško so pred dnevi na 
Okrožno državno tožilstvo 
v Krškem podali več kazen
skih ovadb zoper 28-letne- 
ga moškega iz okolice Kr
škega. V letih 2002 in 2003 
je pri sebi zadrževal žensko, 
staro 42-let, in ji omejil svo
bodo gibanja tako, da jo je 
imel ves čas pod nadzorom, 
v tem času pa je z njo grdo 
ravnal ter jo fizično in spol
no zlorabljal. Prav tako je 
navedeni moški februarja le
tos pod pretvezo, da potre
buje pomoč pri delu v vino
gradu, k sebi zvabil žensko, 
staro 46-let, ki jo je nato več 
dni zadrževal proti njeni 
volji. V času protipravnega 
zadrževanja je z njo grdo 
ravnal ter se nad njo fizično 
in spolno izživljal. Slednja 
ga je tudi prijavila policiji, 
ker pa tega ni storila takoj 
po kaznivem dejanju, osum
ljenec na sojenje čaka na 
prostosti.

Za protipravni odvzem 
prostosti kazenski zakonik 
predvideva zaporno kazen 
do enega leta, za grdo rav
nanje so predpisane manjše 
denarne ali nekajmesečne 
zaporne kazni, za posilstvo 
pa mu lahko prisodijo tudi 
do 10 let zapora.

Prav tako so policisti Po
licijske postaje Sevnica ob
ravnavali in pred dnevi tudi 
privedli k preiskovalnem 
sodniku 49-letno žensko iz 
okolice Sevnice, ki se je na
silno vedla do svojega mo
ža, ga v času od leta 2002 
dalje večkrat fizično napad
la in ga pri tem tudi telesno 
poškodovala. Preiskovalni 
sodnik je zoper osumljenko 
odredil pripor. S.V.

kompas po pravnih labirintih

Delovna nezgoda
Brežice, 8. april - V tovarni 

pohištva v Brežicah je prišlo do 
delovne nezgode; policisti so 
med ogledom in zbiranjem obves
til ugotovili, da je 48-letni dela
vec iz okolice Brežic rezal ivemo 
ploščo na ročni formatni žagi. Ko 
je prerezal zadnjo ivemo ploščo, 
mu je zdrsnila leva roka, tako da 
je zadel ob vrtečo rezilo ter si po
škodoval dva prsta. Poškodovani 
se zaradi hudih poškodb zdravi v 
brežiški bolnišnici.

Ker policisti niso ugotovili 
elementov kaznivega dejanja, bo 
na okrožno državno tožilstvo po
dano le poročilo.

Vlomili 
v hladilnico

Šentlenart, 8. april - Neznani 
storilec je ponoči skozi okno vlo
mil v hladilnico Sadjarske za
druge Posavje. Iz pisarn skladiš
čnih prostorov, ki jih je temelji
to pregledal, je iz ene od ročnih 
blagajn odtujil le okoli 70.000 
SIT gotovine. Na srečo lastnikov 
ga niso zanimali ne računalniki 
in ne mobilni telefoni.

Olje v vodovodu
Krško, 8. april - Delavci Kos- 

taka so ugotovili, da iz vodovod
nega jaška v križišču Ceste 4.julija 
in Strme poti zaudarja po kuril
nem olju. Poklicni gasilci iz Kr
škega so približno 4000 1 vode, 
pomešane s kurilnim oljem, pre
črpali in odpeljali na deponijo za 
sežig nevarnih odpadkov v tovar
no Vipap Krško. Vzrok prisot
nosti kurilnega olja v jašku še ni 
znan.

Piše: univ. dipl. prav. Maria Jelačin

Zakonsko varstvo 
kupcev stanovanj

m
KM Vprašanje:

Govorilo se je, da bo zakon 
pravila pri prodaji stanovanjskih stavb 

in stanovanj, tako da bodo odslej kupci bolj zaščiteni kot do 
sedaj. Ali je tak zakon že v veljavi in kaj določa?

Odgovor:
Da, zakon, ki določa bolj stroga pravila pri prodaji stanovanj 

in stanovanjskih stavb, je že v veljavi in je bil objavljen 
27.2.2004 v Uradnem listu RS št. 18/2004. S tem zakonom so 
določena pravila o prodaji stanovanj in enostanovanjskih stavb 
z namenom zaščititi končne kupce pred tveganjem neizpolnitve 
obveznosti investitorja kot prodajalca (nadaljnji prodajalec je 
lahko tudi vmesni kupec) po prodajni pogodbi. Pri takih proda
jah so tveganja lahko zelo različna in sicer zaradi stečaja, plačilne 
nesposobnosti prodajalca za nadaljevanja gradnje, ali iz drugih 
razlogov, ki preprečujejo, da se izpolnijo pogodbene obveznosti.

Pogoji za sklenitev prodajne pogodbe
Prodajalec ne sme skleniti prodajne pogodbe, niti začeti z 

oglaševanjem prodaje, dokler niso izpolnjeni naslednji pogoji:
- da je prodajalec bodisi lastnik zemljiške parcele, ali imetnik 

stavbne pravice, na kateri bo gradil ali si gradi enostanovanjsko 
hišo ali stavbo z več posameznimi deli, ki je predmet pogodbe;

- da je za tako gradnjo izdano dokončno gradbeno dovoljenje;
- da je prodajalec v obliki notarskega zapisa določil splošne 

pogoje prodaje posameznih delov stavbe z vsebino določeno v 
zakonu, če je predmet prodaje posamezni del stavbe z več 
posameznimi deli.

Obvezne sestavine prodajne pogodbe
Poleg splošnih sestavin prodajne pogodbe (določitev izvora 

predmeta pogodbe, kupoprodajne cene, roka plačila itd.) so ob
vezni sestavni deli prodajne pogodbe pri posameznih delih stavbe 
tudi določitev tehničnih lastnosti nepremičnine glede izvedbe 
del in glede vgrajene opreme in naprav. Če zemljišče, na katerem 
bo stala nepremičnina, ki je predmet pogodbe, še ni vpisano v 
zemljiški kataster, mora prodajna pogodba obsegati podatek o 
indentifikacijskem znaku obstoječe zemljiške parcele in skico 
kot sestavni del pogodbe, ki jo izdela geodetsko podjetje in je na 
njej vrisano, kateri del obstoječe zemljiške parcele bo zaradi za
gotovitve pogoja za vknjižbo lastninske pravice označen v ko
rist kupca kot samostojna zemljiška parcela. Taka skica mora biti 
tudi sestavni del splošnih pogojev prodaje posameznih delov 
stavbe.

Kdaj notar ne sme sestaviti notarskega zapisa?
Notar ne sme sestaviti notarskega zapisa splošnih pogojev 

prodaje posameznih delov stavbe, če prodajalec ni lastnik 
zemljišča oziroma imetnik stavbne pravice na zemljiški parceli, 
ali če je vsebina splošnih pogojev prodaje v nasprotju z zakonom.

Kaj mora notar zapisati v notarskem zapisu?
Poleg splošnih pogojev prodaje posameznih delov stavbe, 

mora notar opisati pravno stanje nepremičnine in potrditi, da so 
izpolnjeni splošni pogoji za sklenitev prodajne pogodbe. Če po 
stanju vpisov iz zemljiške knjige izhaja, da na nepremičnini, ki 
je predmet prodaje, obstajajo pravice oziroma pravna dejstva, 
zaradi katerih vknjižba lastninske pravice na novega pridobitelja 
ni mogoča, ali da so vpisane pravice, ki obremenjujejo izvršitev 
lastninske pravice, mora notar v notarskem zapisu na razumljiv 
način opisati tveganja, ki obstajajo za kupca, če bo prišlo do 
sklenitve prodajne pogodbe. Na zahtevo kupca mora notar tudi 
sicer pojasniti kupcu vse pravne izraze in pojme ter vsebino po
godbe. Poleg tega mora notar na zahtevo kupca pridobiti 
zemljiškoknjižni izpisek za zemljišče, na katerem se gradi stav
ba, prav tako pa tudi izvod odločbe o dovoljenju za gradnjo 
stavbe s potrdilom pravnomočnosti ali dokončnosti. Če se nobe
na od strank ni pritožila, je odločba po preteku pritožbenega 
roka postala dokončna, če pa se je kdo pritožil, je odločba 
pravnomočna šele po rešitvi pritožbe na višji stopnji.

Določitev in plačilo kupnine
Prodajalec ni upravičen od kupca poleg kupnine zahtevati še 

plačilo kakšnih dodatnih stroškov v zvezi s sklenitvijo prodajne 
pogodbe. Razen morda zamudnih obresti za zamudo s plačilom 
kupnine in stroške v zvezi z vknjižbo lastninske pravice v korist 
kupca. Kar zadeva aro, ki naj bi bila znamenje sklenitve prodaj 
ne pogodbe, pa ta ne sme biti večja od desetih odstotkov. Aro 
mora potem prodajalec obvezno všteti v kupnino.

(Nadaljevanje prihodnjič!)

KANAL 2000
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OVEM
Če je v vas kaj pisatelja, je sedaj čas, da pustite 

svojim mislim prosto pot in poželi boste uspeh, 
kakršnega si že dolgo po tihem želite. Če se boste 
pa odločili za potovanje, boste uživali življenje z 
veliko žlico. Tako je tudi prav.

BIK
Naveličani ste vsega in razdvojeni. Pa veste 

zakaj? Zato ker mislite, da morate imeti vse tisti 
hip, ko se nečesa domislite. In še nekaj vam leži 
na duši. Imeli ste prijatelja, pa ste ga po svoji krivi 
izgubili.

DVO JČkA
Imate prav. Vaša sreča je zelo nezanesljiva. Zdaj 

vas boža, zdaj pesti. Ker pa ste zelo trpežni, ste 
bili že sedaj in boste tudi v prihodnje kos takim 
nihanjem. Zdaj je najbolje za vas, če pljunete v 
roke in se lotite dela v službi.

RAK
Pripravite se na zanimive novice, pri katerih 

vam bo vzdrhtelo srce in bo življenje dobilo nov 
smisel. Pri vsem tem se bo morda celo treba 
odločiti za spremembo kraja. Ne sprašujte drugih 
za nasvet, odločite se po lastnem.

LEV
Kar naprej se prepirate s svojo usodo. Lahko je 

za to vzrok zdravje, ki vam dela težave, ali pa 
občutek, da vam ne nudijo priložnosti, pri kateri 
bi lahko pokazali svoje znanje in Sposobnosti.

DEVICA
Bodite veseli, vse se obrača na bolje. Tudi in 

predvsem zdravje. Notranje rezerve, ki ste jih zna
li tako odlično skriti za navidezno skorjo slabot
nosti in plašljivosti, bodo dobile krila in življenje 
bo postalo jasno in svetlo kot nebo.

TEHTMICA
Nikar se pri delu tako ne ženite. S tem postavlja

te na kocko zdravje in harmonijo s partnerjem, ki 
ni več pripravljen čakati v ozadju, kdaj se boste 
spomnili nanj. Kar potrebujete, je več notranjega 
in zunanjega miru.

ŠkORPI JOM
Želja po spremembi in zanimivem dogajanju 

vas bo obsedla kot le redkokdaj prej. Dobro veste, 
da se pri tem ne gre zanašati samo na srečo, ampak 
je potrebno aktivno poseči v tok dogodkov.

STRELEC
Vendar vam je uspelo, da ste prestopili svojo 

senco in postali za okolico čisto drug človek. 
Živahno delovanje na Vseh področjih, ki so vam 
blizu, ne bo ostalo brez vidnega uspeha. Jasno je, 
da za vsem stoji Amor.

KOZOROG
Verjemite prijatelju, ki vas opozaija, da je vaše 

počutje hoja po zelo tankem ledu. Samo neprevi
den korak in zgodilo se bo tisto, česar se najbolj 
bojite. Ne izzivajte torej svoje sreče. S pomladnim 
čiščenjem ne boste imeli preveč težav.

VODflAR
Tako ste zaljubljeni, da ste gluhi in slepi za vse 

drugo in nesrečni, ker vaša tarča noče opaziti vaših 
prizadevanj. Je že tako, da tudi v ljubezni ne sve- 
tijo samo rožice. Morda bi se za nekaj časa zatekli 

---- ——----- v zadržanost in neprizadetost?

RIBI
Dobre volje, sproščeni in dovzetni za dogajanje 

boste vstopili v nov teden. Pri tem se seveda ne smete 
prepustiti samo čustvom, ampak prisluhnite tudi ra
zumu. V službi je možen manjši nesporazum.

!tv-nm.si

' ... na Dolenjskem,
v Beli krajini in Posavju

nagradna križanka

Nagrade

Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada 
Štefan Grahek,
Bizeljska c. 1, 8250 Brežice

2. nagrada - zgoščenka 
Tomo Prijatelj,
Dolenji Boštanj 95,
8294 Boštanj

3. nagrada - kaseta 
Martina Kodrič,
Velike Malence 43,
8262 Krška vas

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
KRAMA, RANAR, ITALI, 
MANAS, MIRA, GRAMO
FON, SPA, ROKOMETAŠ, 
RO, ATIKA, OLERON, MA
SAKER, FES, AC, ALIA, 
MIG, TIKI, OSTRINA, UAR, 
ATEIZEM, KAČA, HI, TACA.

Geslo: MLADOST S HAR
MONIKO

Rešitev nagradne križanke 
pošljite do četrtka, 22.4.2004, 
na naslov:

Uredništvo časopisa SavaGlas, 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
s pripisom “Nagradna kri
žanka”.
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knjižnica brežice

Teta Kuha je zbirka kratkih zgodb o prav posebni teti, ki živi 
v hiši Hišaprihiši, spretno vihti kuhalnico v gostilni Jejtepijte, 
pogosto pa z nenavadnimi prijemi pomaga someščanom reševati 
najrazličnejše tegobe. Knjiga Zgodbe o Urški, mali indigo 
čarovnici je zabavna pripoved o sedemletni deklici, ki je pred 
vstopom v šolo doživljala mnogo strahov. Ob prebiranju knjige 
otroku se kar sama ponuja možnost, da se ob njej pogovorite z 
njim o njegovih čustvih, občutkih, željah in radostih.

Znano je, da aloe vera blagodejno hladi in zdravi poškodovano 
in opečeno kožo. Toda ali ste vedeli, da sok aloe razstruplja in 
odnaša odpadne snovi ter čisti kri, krepi imunski sistem in na 
splošno krepi ves organizem? Aloe vera je uporabna pri črevesnih 
in želodčnih težavah, omili in zdravi infekcije in vnetja, podpira 
delovanje imunskega sistema, obnavlja in daje nove življenjske 
moči. V knjigi Aloe vera boste našli pomembne kriterije za preso
jo kakovosti različno proizvedenih izdelkov iz aloe vere.

Mučenje jetnikov, ponarejanje dokazov, prisilno izdajanje 
družine in sosedov, množične usmrtitve - to so orodja, ki jih 
uporabljajo morilski diktatorji in morilske države. Knjiga 
Inkvizicija bo pred vami razgrnila celotno zgodovino inkvizicije, 
seznanila vas bo z rimsko in špansko različico ter z blaznostjo 
lova na čarovnice. Predstavlja cenzorsko poslanstvo inkvizicije 
in njen prehod iz vloge očiščevalke vere v varuhinjo papeške 
oblasti.

Staršem, ki ne veste, kako pripraviti otroka na prihod novega 
dojenčka, v branje priporočamo knjigo Bratci in sestrice. V njej 
so opisani preizkušeni načini reševanja težav, ki so značilne za 
posamezne starostne skupine. Izvedeli boste, kako odpraviti 
najpogostejše težave, kot so pritegovanje pozornosti, tekmoval
nost in prepiranje.

Kako prepoznati znake, da je otrok pripravljen na navajanje 
na kahlico? Katerih deset napak starši največkrat delate in kako 
se jim izogniti? Kako odpraviti najpogostejše težave, kot so odpor 
do kahlice, strah pred školjko, močenje postelje in nazadovanje? 
Odgovore na vprašanja boste dobili ob branju knjige Navajanje 
na kahlico.

Znano je, da so Vede najstarejše knjige v knjižnici človeštva. 
Manj znano pa je, da so bile pred približno 5.000 leti v njih 
zapisane tudi številne prerokbe, ki se že tisočletja uresničujejo 
ena za drugo. V knjigi Prerokbe iz Ved so zbrane fascinantne 
prerokbe, pretresljivi zgodovinski in znanstveni dokazi, ki nas
tanek in razvoj človeških civilizacij osvetljujejo iz doslej neznane 
perspektive. V knjigi boste prebrali že uresničene prerokbe, tiste, 
ki se uresničujejo danes, in tiste, ki se bodo uresničile v prihod
nosti.

fAMEkDOTE)
Tako pametni, pa tako...

Nemški dramatik Cristian Grabbe ni sovražil dobre kap
ljice. Nekega dne je srečal znanca, ki je zlobno opazoval, 
kako sc je umetnik boril z ravnotežjem. Znanec ga je nazad
nje ogovoril:
“Ali ni čudno, mojster, da gre vino, ki meni vselej zleze v 
glavo, vam v noge?”
Grabbe je s težavo odgovoril:
“Da da, gre pač tja, kjer je prazen prostor.”

Angleški vojvoda in minister George Villiers Ruckingham je 
bil zelo zapravljiv. Ko ga je znanec vprašal, ki je bil skopuh 
in torej njegovo pravo nasprotje, zakaj ne živi tako kot on, je 
Iluckingham odgovoril:
“Za tako življenje bo še čas, ko ne Itom imel niti pribite pare 
več v žepu!”

""" • — i
Francoska pisateljica George Sandova in 
Alfred de Musset, francoski pesnik, tudi v 
javnosti nista prikrivala svojega vzkipljive
ga temperamenta. V restavraciji sta se spila 
pred vsemi gosti. Musset je na ves glas vpil:
“Sovražim ženske, ki vse pozabi jo!”
Sandova ga je zavrnila s tulečim glasom:
“Jaz pa moške, ki se vedno vsega spomnijo!”

..i • —..
Dirigent Herbert von Karajan je preživljal dopust v tirolski 
vasici in se je s prijateljem sprehajal po drevoredu. Glasbe
nik je poslušal ptičje žgolenje in dejal:
“Temule orkestru bi rad dirigiral.”
Na lepem se je sladko žgolečim ptičjim glasovom pridružilo 
manj uglašeno krakanje. Karajan pa je naprej razpredal 
svojo misel:
“"Hi je tudi običajni neznosni kritik."

Ob slovenskem in svetovnem dnevu knjige vas vabimo na 
klepet s svetovno popotnico in Slovenko leta 2003 Benko Pul- 
ko in na predstavitev njene knjige “Po zemlji okoli sonca”. Vidi
mo se v petek, 23. aprila, ob 19. uri v Knjižnici Brežice.

Novosti najdete na domači strani Knjižnice Brežice in na oglas
ni deski v Knjižnici Brežice.

Sabina Stanič, univ.dip.bibl.

Ginekolog Ernst Bumm je imel strupen jezik in so sc ga na 
izpitih vsi bali. Študentu, ki je na vprašanje o pomoči pri 
porodu odgovoril čisto napačno, je dejal:
“Izvrstno! Če vzamete zdaj |H»rodniške klešče in treščite z 
njimi očeta po glavi, ste iztrebili vso družino!”
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občinski svet brezice

So izbrisani problem 
občinskega sveta 
brežiške občine?

Lahko tudi so, saj jih je kar 
veliko med prebivalci naše ob
čine, vendar je ta stran namen
jena informiranju brežiške jav
nosti o našem delu, o naših sta
liščih v občinskem svetu in do 
razvojnih in drugih vprašanjih 
občine. S tem namenom smo 
Vse svetniške skupine v prora
čunu občine Brežice za leto 
2004 podprle sredstva za finan
ciranje ene strani v “SavaGla- 
su”.Tretjina te strani je namenje
na informacijam o delu župana 
>n občinske uprave, dve tretjini 
Pa delu svetniških skupin.

Svetniška skupina LDS izraža 
ogorčenje, da se na tej strani ob
javljajo sporočila občinskih 
strankarskih odborov za ob
javljanje laži in političnih pam
fletov in celo blatenje tistih, ki 
Pomagajo voziti občinski voz.

SDS si je tako privoščila po
litično kampanjo na račun ob
činskega proračuna oziroma 
vseh davkoplačevalcev občine. 
Ob tem pa ravno SDS dobiva 
mesečno največ sredstev iz 
proračuna za delovanje stran
ke. Ta stranka bi tako lahko za 
objavljanje političnih sporočil, 
Pozivov in drugih parol objavi
la oglas na svoj račun.

Tudi o delu župana in občin
ske uprave so bralke in bralci 
časopisa “SavaGlas” slabo ali 
nikakor obveščeni. Tretjino stra
ni, ki jo tudi malo reklamno 
oblikuje župan, zapolnjujejo 
komentarji in vsebine, ki so ve
zane na delo državnega zbora, 
so zelo pomembne za vso dr
žavno in tudi našo občino, o 
katerih pa javnost tako in tako 
obveščajo dnevni tiskani in ele
ktronski mediji. O temi, kako 
deluje občinska uprava, katere 
naloge se izvajajo, kako se 
izvršuje proračun občine, kak
šne so perspektive občine, pa 
nič, ali skoraj nič.

Kako seznanjati občanke in 
občane občine Brežice o na
šem delovanju in delovanju 
občinske uprave, se bomo mo
tali pogovoriti na eni prihod
njih sej občinskega sveta. J.A.

☆ ☆

☆ ☆

Če kaj, potem ste spoštovane 
bralke in bralci, ob branju zad
nje številke SavaGlasa lahko 
dokončno spoznali, da je naša 
Svetniška skupina LORKS po
mično zares neobremenjena in 
da nas v resnici zanima razvoj 
krajev naše občine. Še več, ne 
želimo niti razmišljati v tej 
Sfneri, da bi z vsebinami, ki ne 
Odevajo dela občinskega sveta 
Polnili prostor, ki je zakupljen 
* namenom, da vam povemo, 
kaj smo postorili in kako smo 
izmišljali v času, ki je potekel 
°d izida ene številke do druge, 
Saj smo bili izbrani zato, da v 
Va-šem imenu sprejemamo zelo 
Pomembne odločitve in to nalo- 
8° jemljemo zelo resno.

Tokrat vam sporočamo, da 
aktivno delamo na projektu us
tavljanja visoke šole, saj sa- 
1113 vodim projektno skupino 
2a oblikovanje elaborata in smo 
v fazi zaključevanja. Preden pa

bodo te sanje tudi resničnost, 
bo minilo še nekaj časa, ker je 
poleg lepih želja potrebno pod
preti projekt tudi z dejanji. 
Dobili smo informacije, da kra
jevne skupnosti že aktivno na
črtujejo investicije in da se na 
vseh področjih prebujajo nove 
ideje razvoja občine, kar je še 
en dokaz, da smo pri oblikovan
ju proračuna svetniki LORKS-a 
vztrajali na pravih programih.

Približuje se dan vstopa v ev
ropsko unijo in upamo, da bo tu
di v naši občini ta dogodek dobil 
svoje mesto. Osnovnošolski za
vodi smo sicer dobili povabilo 
od župana za sodelovanje v pro
gramu, se pripravili, potem pa 
smo po večkratnih intervencijah 
le dobili pisno sporočilo, iz ka
terega smo izvedeli, da so naše 
točke neuvrščene. Približuje se 
družinski praznik, ki predstavlja 
tradicijo življenja v tem delu 
Evrope. Želimo, da ohranite stare 
običaje, vrednote družine in strp
nega življenja s tistimi, ki vam 
pomenijo največ!

Mag. Stanka Preskar, 
za LORKS

SLS.
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si

SLS - vladna kriza
Minula dogajanja v Držav

nem zboru RS so korenito spre
menila razmerja sil ter docela 
razburkala politični prostor. 
Reakcije Slovenske ljudske 
stranke ob vloženih interpela
cijah zoper delo ministra za 
notranje zadeve g. Bohinca in 
ministra za zdravje g. Kebra so 
bile pričakovane in edino pra
vilne, saj so bile vladne napeto
sti očitno takšne, da ni bilo moč 
več tolerirati storjenih napak. 
Da je bila odločitev stranke na 
mestu, potrjuje še neuradni re
zultat izvedenega referenduma 
o t.i. izbrisanih, kjer so držav
ljani predvsem izrazili svoje 
nestrinjanje z vodenjem in iz
vajanjem politike v zvezi z re
ševanjem omenjene problema
tike. Moralno neodgovorno bi 
bilo še naprej sodelovati v 
takšni vladi, kajti za posledice, 
ki nam sledijo, naša stranka ni
kakor ne želi prevzemati nobe
ne odgovornosti. Dokaz, da je 
vladna politika v krizi, so tudi 
vse večji pritiski javnosti, ki 
opozarjajo na probleme, ki za
devajo večino državljanov; na 
primer naraščajoča brezposel
nost, socialna problematika, 
problematika zdravstva, plačil
na politika v gospodarstvu, naj
različnejše afere in podobno.

Ivan Vogrinc

. Občinski odbor Slovenske 
nacionalne stranke (SNS) je 
zavezan dobrobiti občine Bre
žice, zato se trudimo reševati 
mnogokatere težave, ki pestijo 
naše občane. Tokrat bi izposta
vili problem, ki se je pojavil v 
Krajevni skupnosti Šentlenart. 
V stavbi, kjer ima KS Šentlena
rt sedež, namreč živi stanova
lec, katerega življenjske razme
re so na robu sprejemljivega. 
Živi v izjemno nehigienskih ra
zmerah, iz njegovega stanovan
ja zaudarja, saj je dostikrat tudi 
vinjen, kar pa zelo moti sosta
novalce. Prav tako nima stano
vanjske pravice in ne plačuje 
najemnine.

Predsednik OO SNS Stanko 
Radanovič, ki je hkrati tudi 
predsednik sveta KS Šentlenart 
želi skupaj s svetom KS rešiti 
omenjeni problem stanovalca, 
saj je v preteklosti v sodelova
nju s socialno službo že poskr
bel za enega izmed stanovalcev, 
ki je živel v podobnih razme
rah, sedaj pa je v oskrbi Doma 
upokojencev in oskrbovancev 
na Impoljci, kjer ima vso potreb
no nego. G. Radanovič se trudi, 
da bi v sodelovanju z občino 
Brežice in socialno službo čim- 
prej rešili nastalo neprijetnost in 
uredili bivanjske razmere prob
lematičnega stanovalca kot tu
di ostalih stanovalcev.

DeSUS
** vSe general

DeSUS Brežice
(nadaljevanje iz prejšnje številke)

Demokratična stranka upo
kojencev Slovenije, njen ob
činski odbor, nima tako nastav
ljenega delovanja, kršen je bil 
dogovor o usklajenosti prora
čuna za leto 2004. Dogovor ni 
bil idealen, vendar bi pri svet
nikih moral imeti svojo težo, 
veljavo. Županu se tokrat lahko 
zahvalimo za pohvalo o kon
struktivnosti dela odbora za 
komunalno infrastrukturo, ki 
mu predseduje član DeSUS 
(Rok Kržan) - zahvalo pa pred
sednik želi deliti z vsemi člani 
odbora, ki so soglašali s takš
nim programom dela. Oba 
svetnika DeSUS-a želiva opozo
riti, da veva, koliko (glasov) po
meniva in da pripovedovanje o 
zasilnih izhodih s sposojenimi 
glasovi naju ne bo pripravilo, da 
bi pokleknila. O slednjem bi lah
ko več vedel sam župan, ki je 
prezrl najino prisotnost in dogo
vor o sodelovanju na osnovi nje
govega zastavljenega programa 
ob začetku mandata.

Toliko v vednost, premislek 
in hkrati sporočilo našemu 
članstvu, volilcem in vsem 
občanom, bralcem SavaGlasa.

Rok Krian

Mladi potrebujemo 
delovna mesta

PUM - Posavska unija 
mladih predlaga, da Občina 
Brežice pripravi strategijo za
poslovanja mladih v občini Bre
žice. Brezposelnost med mladi
mi, še posebej med tistimi z vi
soko izobrazbo, se zelo pove
čuje. Mladi so prisiljeni zapo
slitev iskati v univerzitetnih 
centrih oziroma v drugih regi
jah, kar v prihodnosti predstavlja 
veliko razvojno oviro in negoto
vost, ki jo prinaša vstop Slove
nije v EU in postavitev shen- 
genske meje.

Samo celovita strategija go
spodarskega razvoja in zaposlo
vanja bo mladim omogočala, 
da se po končanem šolanju ali 
študiju zaposlijo v domačem 
okolju.

Občina Brežice si mora odgo
voriti na vprašanje, katere gos
podarske panoge se bodo razvi
jale v občini, kaj bo storila za 
ugodne pogoje gospodaijenja in 
kako bo privabila nov kapital ter 
s tem nova delovna mesta.

V Brežicah, v Evropi!
Osrednja občinska prireditev ob vstopu 

Slovenije v Evropsko skupnost

1. maja letos bo Slovenija kot polnopravna članica vstopila v Evropsko skup
nost. Ta zgodovinski dogodek želimo na primeren način obeležiti in prosla
viti tudi v naši občini. Organizatorje prireditve je pri pripravi in izvedbi programa delno podprla tudi 
Občina Brežice, saj jo je po vsebini prepoznala kot osrednjo občinsko prireditev ob tem pomem
bnem dogodku. Zgodila se bo na predvečer uradnega vstopa v petek, 30. aprila, pred občinsko 
stavbo. S svojo programsko zasnovo je namenjena vsem občanom občine Brežice ter morebitnim 
obiskovalcem, ki bodo dogodek proslavili s prihodom na prizorišče.
Prireditev bo izvedena kot kulturno-umetniški program s pričetkom v večernem času in trajanjem 
do dejanskega formalnega vstopa, to je do polnoči istega dne. Po tem se bo ob zabavnem programu 
nadaljevala v jutranje ure.
Brežice bodo s tokratno širitvijo EU po geopolitičnem značaju postale pomembna mejna občina 
Evropske unije in bodo takorekoč južna vrata regije. Zato je njihova lega pomembna za celotno 
Evropo in bodo v dneh širitve še posebej pod medijskim drobnogledom.
Prav tako so Brežice eno od slovenskih mest z najstarejšimi priznanimi mestnimi pravicami, z 
bogato tradicijo in s prepoznavno podobo mestnega jedra. Vse to so razlogi, zaradi katerih vidimo 
širši interes za dostojno obeležitev vstopa Slovenije v EU.
In nenazadnje se zavedamo dosežkov posameznikov in skupin iz tega okolja, ki ncj različnih 
področjih presegajo lokalne okvirje in neredko tudi republiške meje in so nekaj, s čimer smo tudi 
pred Evropo upravičeno ponosni. Ravno ti so s svojim delom nosilci programa svečane prireditve, 
na kateri se bodo predstavili s svojimi presežki, samo za ta dan in za ta dogodek.
S programom prireditve želimo poudariti, da se zavedamo vrednosti, ki jo nosimo s sabo in jo 
predstavljamo v Evropski skupnosti, zato vabimo vse občanke in občane, da se osrednje občinske 
prireditve ob vstopu v EU udeležijo.

OBČINA

Brežice

Mag. Andrej Vizjak, župan občine Brežice
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Osrednja občinska prireditev ob vstopi Slovenije v EU
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BREŽICE, petek, 30. 4. 2004, Cesta prvih bc cev, ob 20.00 uri
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v mesecu aprilu odprodaja:
- eksponatov kuhinj s popustom <3o 75%

- eksponatov sedežnih garnitur s popustom do 40%

V/ ~

VELIKA IZBIRA SEDEŽNIH GARNITUR 

NA ZALOGI

KUHINJE ŽE ZA NEVERJETNIH 39.990 SIT 

MLADINSKE SOBE ŽE OD 49.990 SIT 

SPALNICE ŽE OD 79.990 SIT 

KAVČI ŽE OD 29.990 SIT 

REGALI ŽE OD 34.990 SIT 

Mostec 6, Dobova, tel.: +386 (0)7 49 92 400 
Krško, tel.: + 386 (0)748 80 390
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RENAULT

Temeljito 
pregledana ..

Velika izbira rabljenih vozil 
z garancijo očjtjKp 24 mesecev, 
ugodni kredSftffTea s i n g. 
Možnostlstaroza novo ali staro za staro.

tm. | Renault financiranje!

TPV AVTO Brežice
\V hratAv ^apSaItav 11. ftOfU) Rroviro

TPV AVTO, BREŽICE
Cesta bratov Cerjakov 11, 8250 Brežice
Tel.: 07 49 91 903, 49 91 904

Okrepčevalnica Štritof vabi na tradicionalno 7. salamiado 
- z največ vzorci iz Slovenije 

v soboto, 17. aprila, v okrepčevalnici Štritof,
Glogov Brod pri Artičah.

Prireditev bo pod šotorom in ob vsakem vremenu!
Zabavali vas bodo Pihalni orkester Kapele, 

harmonikarji Tonija Sotoška, Trebeški drotarji 
in ansambel Jerneja Kolarja.

Rudnik Senovo v zapiranju, d.o.o., Titova 106, 8281 Senovo
objavlja

JAVNO DRAŽBO
za prodajo poslovno nepotrebnih nepremičnin, ki bo 22.4.2004 ob 10. uri v sejni sobi Rudnika 
Senovo v zapiranju, d.o.o., Titova 106, 8281 Senovo.

Predmet prodaje so nepremičnine področja “Separacije”, ki se razteza skozi dve katastrski občini, 
na naslednjih parcelnih številkah:

Zap. Parcelna Označba nepremičnine Površina po ZKV Katastrska Izklicna cena
št. številka - vrsta rabe katastru v m2 občina v SIT

01. 457/21 dvorišče 300 375 Dovško
734/24 dvorišče 974 543 Senovo
Skupaj: 1274 3.378.000,00

02. 457/22 dvorišče 408 375 Dovško
734/23 dvorišče 797 543 Senovo
Skupaj: 1205 3.195.000,00

03. 457/23 dvorišče 623 375 Dovško
734/22 dvorišče 639 543 Senovo
Skupaj: 1262 3.346.000,00

04. 456/3 dvorišče 475 375 Dovško
734/4 dvorišče 1399 543 Senovo
Skupaj: 1874 4.969.000,00

05. 456/2 dvorišče 591 375 Dovško
14/8 dvorišče 888 543 Senovo
Skupaj:

«
1479 3.922.000,00

06. 734/32 zelenica 1076 543 Senovo 1.521.000,00

07. 457/30 poslovna stavba 338 375 Dovško
poslovna stavba 324 375 Dovško
gospodarsko poslopje 133 375 Dovško
dvorišče 1372 375 Dovško

Skupaj: 2807 13.552.000,00 SIT

Opomba:
- pri nepremičninah pod zaporednimi številkami od 01 do 05 so parcelne številke v parih, tako 
da ena parcelna številka sodi pod katastrsko občino Dovško, druga pa pod katastrsko občino 
Senovo in posamezni par tvori eno celoto;
- nepremičnine pod zaporedno številko 07 predstavljajo celoto zaradi zagotovitve dostopa do stavb.

II.
Prav tako je predmet prodaje “Skladišče razstreliva”, ki se nahaja na Reštanju v bližini rudniških 
delavnic. Objekt se nahaja približno 25 m pod zemljo in ima vhod s parcelne številke 110/2 k.o. 
Reštanj. Skladišče ima pet komor v medsebojni oddaljenosti 20 m. Dimenzija komore je 3,6 m 
krat 7 m, kjer se lahko skladišči 3000 kg razstreliva. Pred vsako komoro je predprostor 'dimenzije 
3,6 m krat 1,6 m. V oddaljenosti 42 m od najbližje komore se nahaja prostor za vžigalnike 
velikosti 2,6 m krat 2,6 m, namenjen za hranjenje 50.000 vžigalnikov. Dostop do objekta je 
zagotovljen po poti, ki je namenjena za dostop tudi do drugih nepremičnin. Podrobnejše infor
macije lahko pridobite na sedežu družbe.
Izklicna cena za prodajo objekta znaša 2.239.022,50 SIT.

Premoženje je naprodaj, kot je navedeno, v obstoječem stanju na dan dražbe, brez kasnejših 
ugovorov, po načelu “videno - kupljeno”.

IV.
Izklicna cena za predmete prodaje je navedena v I. točki pri vsakem predmetu prodaje pod 
posebno kolono.

Pogoji sodelovanja na dražbi:
1. Dražbe se lahko udeležijo vse pravne osebe, ki imajo sedež na območju Republike Slovenije, 
in fizične osebe, ki so njeni državljani, vsi pod pogojem pravočasnega plačila varščine. 
Pooblaščenci pravnih oseb morajo predložiti pooblastilo in izpisek o vpisu v sodni register, ki 
ne sme biti starejši od 30 dni, fizične osebe pa osebni dokument, iz katerega je razvidno njihovo 
državljanstvo.
2. Dražitelji morajo poleg navedbe parcelnih številk nepremičnine, za katere so zainteresirani, 
vplačati varščino v višini 10 % izklicne cene kot jamstvo za resnost ponudbe pred dražbo na 
prodajalčev transakcijski račun številka: 03155-1000001057 pri SKB banki s pripisom “Za 
javno dražbo”, kar pred dražbo dokažejo s predložitvijo potrdila o vplačilu.
3. Uspešen ponudnik oziroma kupec mora v osmih dneh po dražbi skleniti pisno pogodbo o 
nakupu, ki je deklaratornega značaja, in v celoti plačati kupnino v 15 dneh po opravljeni javni 
dražbi. Če kupec ne izpolni obveznosti iz predhodnega stavka, prodajalec varščino zadrži.
4. Dražiteljem, ki na dražbi ne bodo uspeli, bomo varščino brez obresti vrnili najkasneje v osmih 
dneh po dražbi, kupcu pa všteli v kupnino.
5. Stroški sestave kupoprodajne pogodbe, davka na promet nepremičnin in preostali stroški, 
povezani s prenosom lastninske pravice nad predmetom prodaje, bremenijo kupca.
6. Prenos lastništva nad predmetom prodaje se izvede po plačilu celotne kupnine in drugih 
obveznosti kupca.
7. Predmet prodaje si je mogoče ogledati po predhodnem dogovoru vsak delovni dan od 10. do 
12. ure na telefonski številki 07/ 49-71-300; v tem času je resnim kandidatom na voljo tudi 
vpogled v cenitveno poročilo za predmet prodaje.
8. Dražba bo potekala v skladu z dražbenimi pravili, s katerimi bodo dražitelji seznanjeni nepo
sredno pred dražbo.

nesojen/

Lesokov Brežice d.d. 
poslovalnica Brežice
Cesta bratov Cerjakov 43

mmmmmmmmmu
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8250 Brežice

Tel.: 07/49-61-232

Od 6% do 12% popusta pri plačilu z gotovino za 
okna Glin Žagarstvo, vrata Liko Vrhnika, 

strešna okna Velux, laminat Haro, kljuke Frascio, 
suhomontažne sisteme Knauf, in vrtni program Imont.
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mnenja, odgovori, popravki

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode- 

hjejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo hiti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
Preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur,l.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
kve in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko

prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po 
takonu ne smejo biti spremenjeni in dopolnjeni.

V ZD Krško skrbijo za 
Zdravje pokojnih

"Od začetka leta 2002 se izvaja 
',a nivoju države program preven- 
,lvnih pregledov določenih skupin 
°b(anov. Tudi vi ste med njimi.... ” 

Zdravje je naše največje bogas- 
tv°, znamo velikokrat reči. In če temu 
sbb posvečajo tudi zdravsteni 
klavci, človek ne more imeti nobe- 
n'h pripomb, posebno, če te še ob- 
Vettijo o preventivnem pregledu in 
le vabijo, da izpolniš vprašalnik, ki 

ga priložili in ga čimprej vrneš v 
zdravstveno ustanovo.V primeru, 
kje doseženo večje število točk, 
*°t jih dopušča normativ, pa se je 
P°trehno takoj oglasiti pri osebnem 
^ravniku.

Do tu vse lepo in prav. Ampak, 
"(sreča je ta, da obvestila prejemajo 
sv°jci, tudi že nekaj let pokojnih. In tu 
Se lačne zgodba o krivcu, o odnosu 
'n kako do tega sploh lahko pride.

V mesecu januarju 2004 je ob
rnilo ZD Krško prišlo tudi na 
>,Qslov mojega očeta, ki je umrl leta 
^9. Seveda sem bil ogorčen, še

toliko bolj, ker ga vabi njegov, nekoč 
izbrani zdravnik, dr. Ladika. Pokli
cal sem v ambulanto ZD Krško, 
kjer sestra osebnega zdravnika o 
zadevi ni vedela ničesar. Prav. Po
klical sem dr. Ladiko. Po obrazlo-f 
Žitvi zakaj kličem, je sledil odgovor, 
da dobijo pač tak izpisek iz ZZZS. 
Pa sem poklical na ZZZS gospo 
Resman, ki je odločno zavrnila, da 
ZD Krško pošiljajo izpiske. Nato 
sem klical ponovno dr. Ladiko, ki je 
dejal, da je kriva uslužbenka, ki je 
pisala naslove pacientov. Na mojo 
pripombo, da je izpisek pač od 
nekoga morala dobiti, saj se verjet
no pacientov sama ne izmišlja, sem 
dobil odgovor, da bo preveril, kaj 
se je zgodilo. Čez nekaj časa me je 
dr. Ladika res poklical in mi razlo
žil, da so z izpiskom zajeli paciente, 
ki so določenega leta rojeni in sodijo 
v določeno skupino občanov za pre
ventivne preglede, tudi z mrtvimi, 
saj se teh ne da izbrisati s sezna
ma. Čudno! Opravičil se mi je v 
telefonskem razgovoru in zagotovil, 
da bo storil vse, da se kaj podobne
ga v prihodnje ne bo dogajalo. Spre
jel sem opravičilo, si mislil „se pač

Zgodi “ ter srčno upal, da je opozo
rilo vodstvu ZD Kpško omembe vre
den spodrsljaj, ki si ga ne bodo več 
dovolili in po tem opozorilu bil 
prepričan, da se bo dr. Ladika kot 
direktor ZD Krško, iz njegovega 
opravičila sem to čutil, resnično po
trudil in v dobro ZD Krško odpravil 
napake. A sem se zmotil! Ni bilo 
potrebno dolgo čakati na novo na
pako ZD Krško. Konec marca 2004 
je prišlo novo obvestilo. Tokrat k 
izpolnitvi vprašalnika vabijo mojo 
mamo, žal že pokojno od leta 2000. 
In kaj lahko v takšni situaciji človek 
stori? Dobesedno "ponori”.

Poklical sem dr. Ladiko in želel 
izvedeti, kaj se dogaja in ga opozo
ril, da še vedno vabijo umrle k izpol
nitvi ankete. Konkretno mu nisem 
Želel povedati za koga gre, temveč 
sem mu le podal odgovor, naj sam 
razišče, kaj se v njegovi ustanovi 
dogaja. "Bom preveril", se je gla
sil odgovor. Čez kakšni dve uri me 
je res poklicala gospa Božič, ki je 
pošiljala vabila, da bi zadevo raz
čistila (očitno je vodstvo breme pre
ložilo na njena ramena), vendar 
sem jasno povedal, da želim kon
kreten odgovor, od direktorja ZD 
Krško. Njeno osebno opravičilo sem 
sicer sprejel, ker verjamem, da je 
svoje delo opravila po navodilih 
nadrejenega. Poklical sem tudi dr. 
Planinčevo, izbrano osebno zdrav
nico pokojne mame. Za napako se 
je opravičila, izključila svoje ime kot 
morebitnega krivca in poudarila, da 
za pošiljanjem obvestil stoji vodst
vo ZD Krško.

In po vsem tem sem spet na za
četku, morebiti tudi z vprašanji.

Kakšen računalniški sistem hi

morali imeti v ZD Krško, da bi lahko 
s seznama pacientov po štirih letih 
izbrisali umrle paciente?

Ali je mogoče iz primera razu
meti, da smo, tudi svojici umrlih, le 
številke, šele nato ljudje? Ali bi mo
ral tudi takšna dejanja človek vzeti 
kot dobra in jih ne jemati kot 
nepremišljena, žaljiva...?

'Po vsem doživetem se ne zgodi 
nič. Pa se. Z vsakim nepremišljenim 
dejanjem je nekdo prizadet, pojavi 
se bolečina. In kako boli, ve le tisti, 
ki jo čuti.

Srečko Pavkovič

mali oglasi
V Skopicah na lepi lokaciji 

prodam gradbeno parcelo z 
lokacijsko dokumentacijo v 
izmeri 3100 m2 po 5.000 SIT 
za m2. Ob parceli so vsi pri
ključki in travnik v izmeri 
3.900 m2, ki je tudi na prodaj 
in sicer po 2.500 SIT m2.

Pokličite 031-470-498.

Perutnina Rostohar sporoča 
vsem cenjenim strankam, da 
sprejemajo naročila za bele ki
logramske piščance na telefon
ski številki 07/49-21-563 ali 
031-621-522 ali osebno pri 
Rostohaijevih, Brege 1.

Prodaja piščancev bo v so
boto, 15. maja. Rjave in gra- 
haste jarkice, stare 10 tednov, 
pa boste lahko dobili od 5. ma
ja dalje vsak dan v popoldan
skem času. Takoj pa lahko do
bite jarkice tik pred nesnostjo.

antena;

NAROČILNICA
SAVA GLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 
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Podpis

število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT na izvod. 
Naročniško razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic 

\%očnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.

SUfe

ZAHVALA
Prazen dom je in dvorišče, 

zaman oko te naše išče, 
sledi ostale so povsod 

od dela tvojih pridnih rok.

V 76. letu starosti nas je za vedno zapustil naš dragi oče, 
tast, dedek, pradedek in bratranec

MIHA BOSINA
iz Podvinj

Zahvaljujemo se osebju Bolnišnice Brežice za lajšanje bolečin, gospodu župniku iz 
Brežic za lepo opravljen obred, pevcem iz Kapel za zapete pesmi, Godbi na pihala iz Loč za 
zaigrane žalostinke, praporščakom ter pogrebni službi Žičkar. Hvala sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem ter sodelavcem in sodelavkam iz naših kolektivov za veliko podar
jenega cvetja in sveč, za ustna in pisna sožalja ter za denarno pomoč. Hvala tudi vsem, ki jih 
nismo posebej imenovali, pa so se od pokojnega poslovili in ga pospremili na njegovi 
zadnji poti v soboto, 3. aprila, na kapelskem pokopališču.

Ohranili ga bomo v trajnem spominu.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA
Molitev, delo in trpljenje, 

to materino celo je bilo življenje.

V 75. letu starosti je 10. februarja zvečer za vedno zaspala 
nadvse dobra mama, sestra, sestrična, botra in teta

MARIJA CERNOS
rojena Omerzu iz Sel pri Dobovi 47 d

Iskrena hvala za pomoč kolektivu Osnovne šole Brežice, za podarjeno cvetje in sveče, 
lep govor ter za zapeto žalostinko, Centru za socialno delo Brežice in gospe Darinki Munič 
za vso pomoč, kolektivu Doma upokojencev Brežice, pogrebni službi Žičkar iz Brežic za 
opravljene pogrebne storitve, gospodu župniku iz Dobove za zvonjenje ter lepo opravljen 
pogreb in pogrebne maše. Hvala tudi družini Simonišek iz Krške vasi za vso pomoč, pa tudi 
vsem ostalim.

Žalujoči: sin Marijan in ostalo sorodstvo

ZAHVALA
Ob prerani in boleči izgubi našega 
dragega moža, očeta, brata, svaka, 
dedka in tasta

KARLA
CERJAKA

iz Curnovca

se iskreno zahvaljujemo vsem prijateljem, sosedom in 
znancem ter družinama Kostrevc za nesebično pomoč, 
govorniku Martinu Avsecu, Krajevnemu odboru zveze 
borcev Sromlje za prisotnost praporja, pevcem Moškega 
pevskega zbora Sromlje za zapete žalostinke in župniku 
za lepo opravljen obred. Hvala tudi vsem, ki vas nismo 
omenili, a ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, 
darovali za svete maše, vence, cvetje in sveče ter pokojni
ka spremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

V SPOMIN
Ni smrt tisto, kar nas loči 
in življenje ni, kar druži nas, 
so vezi močnejše, 
brez pomena zanje so razdalje, 
kraj in čas.
(Mila Kačič)

V sredo, 7. aprila, je minilo leto dni, 
odkar nas je mnogo prezgodaj za
pustila naša ljuba žena in mamica

ANAMARIJA HARAPIN
s Senovega

Vsem, ki ste nam v tem letu stali ob strani in nam pomagali, 
se iz srca zahvaljujemo.

Mož Franci ter hčerki Katrin in Sergeja

__ . ------------------ ^
Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidija Kostevc 
Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev.

Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07 / 4991 250, telefax : 07 / 4991 253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 
Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07 / 4991 250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

» Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Šestnajsta
Sava Glas, 15.4.20

špranje in okenca posavcev

Janez Kralj: "Pošteno živi in dobro delaj!"
‘“Te” pa dajva, “guči”!”, je 

bil pripravljen Janez Kralj, 
doktor veterinarske medicine, 
ko sem mu v nekaj besedah raz
ložila, kaj se mi podi po glavi. 
Janez je sin dobro znanih dveh 
brežiških frizerjev, Tinke in 
Milana, ki sta bila povsod se
jalca dobre volje in sta v svojem 
salonu znala vselej narediti pri
jetno, hudomušno ozračje. S 
tem in neizmerljivim razume
vanjem (da sem brez denarja in 
da bo že prišla plačat striženje 
mamica) sta pred 50 leti spreje
la tudi moj vstop v salon z od
ločno željo, da me eden od nji
ju postriže po “moško”. To sta 
tudi naredila, vendar z dvomi 
in skrbjo, kaj bodo doma rekli 
na to moško frizuro. V po
končni odrasli osebi sta vzgo
jila Janeza, ki je 9. aprila v kro
gu svoje “dece”, žene in doma
čih praznoval 56-letnico, in 
njegovega nekoliko mlajšega 
brata Milana. S sosedom iz 
Milavčeve ulice in kasneje tudi 
še iz na novo zrasle soseske v 
Hrastincu, kjer so pred pozida
vo rasli hrasti orjaki, sva iz paj
čevine bezala spomine: “Naša, 
takrat še močno zaraščena Vrbi
na, je bila za nas deco pravo 
kraljestvo goščave. Z bujno 
kavbojsko in indijansko domi
šljijo smo se vojskovali s fanti 
in dekleti iz Šentlenarta, sploh 
pa smo bili doma na nogomet
nem igrišču. Od tam in iz Vr
bine nas je bilo težko dobiti do

mov, je pa bilo treba tudi po
slušati in ubogati.” V osnovno 
šolo in gimnazijo je hodil v 
Brežicah. ”Iz gimnazije so mi 
v spominu profesorji Ljubinka 
Sunčič, ki je bila kar naša druga 
mama, pa Jože Antolovič, z 
veliko toleranco za mojo ma-

m

tematiko, ter Cvetka Hladnik in 
Dušanka Lipej, ki sta se razda
jali s kemijo in biologijo. Spo
minjam se tudi sošolcev Dada 
Kuglerja, Darka Iskre, Petra 
Monetija in Vaška Kosirnika, 
ki mi je nekako pomagal pri 
odločitvi, da sem se po gimna
ziji odločil za Veterinarsko 
fakulteto v Ljubljani. Brez te
žav sem jo končal, kajti v sred
nji šoli se moraš učiti tudi tis
to, kar te manj veseli, izbira 
fakultete pa je študij, ki si ga 
sam izbereš in imaš čisto dru
gačno veselje, pa tudi drugačno 
voljo,” je razgrinjal spomine na

šolske dni.
“Po vojski sem se zaposlil 

na Veterinarski postaji v Mur
ski Soboti in tu ostal, potem se 
je preimenovala v Veterinarsko 
upravo Murska Sobota, kjer 
delam kot uradni veterinar ozi
roma inšpektor. To je terensko 
delo, pa uvozi in izvozi, pre
gledi hlevov, izdaja dovoljenj 
za oddajo mleka, delo v klav
nici, skratka poznam vse od piš
čanca do govedi. Za naše ljudi 
“ni kaj” reči; tisti, ki imajo žival 
doma, ji nudijo vse in jim ni žal 
plačati zanjo, kadar rabi pomoč. 
Sliši se tudi za ekstreme, ki niso 
dobri in mi je žal, da so to v 
večini primerov mladi.”

Tam si je tudi ustvaril dom, 
ki sta ga z ženo Ano (pravnica) 
povečala s sinom Matejem (me
dicinski tehnik) in hčerko Tino 
(gimnazijka). “Petnajst let sem 
imel res veliko domotožje, 
sedaj ko staršev ni več in kar 
po skoraj tridesetih letih živ
ljenja tu, je domotožje splah
nelo in sem se navadil tukaj
šnjega življenja,” razloži Jan
ez. Nasmeji se mi, ko mu rečem, 
da ga je “luštno” poslušati, ka
ko “guči” in v zrfačilnem rav
ninskem narečju pove zanimi
vost: ”Že osemnajst let zbiram 
stare ure, zbral sem jih 400 in 
dobro je, da imamo veliko sta
novanje in imajo kje biti. Ure 
so stare od 70 do 150 let, zani
mivo pri tem pa je to, da znam 
vse popraviti in ne moreš si

misliti, kakšna radost je, ko daš 
zaprašeni uri življenje. Vse 
tečejo. Zbral sem jih od Avstri
je do Hrvaške, starejši so znali 
starine ceniti, mladi pa ne več. 
Tli in tam pridem tudi še do 
kakšne druge starine. Jaz živim 
za te ure, samo o njih se pogo
varjam, vso energijo dajem va
nje, po deset ur vsak dan, če bi 
se še enkrat rodil, bi bil urar.” 
Razmišlja o tem, kako so mlajši 
danes povsem drugačna bitja, 
ki iz šol pridejo s teorijo in brez 
prakse in doda: “Z vso voljo 
jim poskušaš dati znanje, ko ga 
dobijo, pa kaj hitro na to poza
bijo. Ženejo se samo za svoji
mi cilji in mislijo, da so pojed
li vso znanje, med njimi je pre
več agresije.”

Član družine je tudi kuža ko- 
keršpanijel Daro, v katerega je 
sicer zaljubljena Tina, sprehaja 
pa se z Janezom. ”In to obema 
paše,” pravi, “sicer pa kolesa
rim po ravnici. Rad bi dočakal 
pokoj in še nekaj časa živel”. 
Iz let poznanstva so se v najini 
klepetalnici odkrili doslej le 
sluteni odtenki tenkočutne Ja
nezove narave, povezani s star
ši in domom, zato pa odstira
mo pajčevino iz spominov. 
“Veš, lepi spomini so zato, da 
jih obudiš in ko ti je hudo, ti je 
ob njih lažje,” pove ob koncu, 
ko ponovi enostavno, a prisrč
no vabilo,”pa bi ti enkrat res 
prišla sem gor k meni?”

Natja Jenko Sunčič

Zahvala krvodajalcem
Sevnica - Na svetovni dan zdravja je Območno združenje Rdečega križa Sevnica 
(OZRK) v Kulturni dvorani organiziralo srečanje krvodajalcev, ki so več kot dvajset
krat darovali kri.

V občini Sevnica so krvoda
jalske akcije trikrat letno, pros
tor za izvedbo pa na prošnjo 
območnega združenja RK 
omogočijo sevniška osnovna 
in srednja šola ter osnovna šola

jih stekla prva krvodajalska ak
cija in se jo je udeležilo devet 
rudarjev, je več kot milijon 600 
tisoč državljanov darovalo pre
ko 4 milijone 300 tisoč litrov 
krvi.

Številke, ki predstavljajo kr
vodajalstvo, niso suhoparna 
statistika, ampak kažejo na lju
di, ki brez plačila darujejo del
ček sebe, da bi pomagali nez
nani osebi v življenjski stiski, 
je poudarila predsednica ob
močnega RK Ivica Lindič. 
Mnogi to počno več desetletij, 
prešlo jim je v navado, tako 
rekoč v kri. Območno združe
nje RK se jim je želelo zahva
liti in povabili so tiste, ki so kri 
darovali preko 20-krat. Od leta 
2001 je takšnih, ki so kri daro
vali v akcijah v občini Sevnica 
177, med njimi jih je 11 preje
lo priznanje za 50-krat da
rovano kri, trije za 55-krat in 
trije za 60-krat darovano kri.

28. in 29. aprila bo na Os
novni šoli Savo Kladnik zopet 
krvodajalska akcija in tam bo
do dobili priznanja udeleženci, 
ki so kri darovali od 5-krat do 
15-krat. B.D.

Obnovljena 
Škrbečeva kapela
Poklek - Kapelo na Pokleku 

je leta 1922 pozidal Anton Osoj
nik iz Železnega. Načel jo je zob 
časa, pred leti pa je bil iz nje 
ukraden tudi kip zaplaške Marije 
z Jezusom. Na pobudo Marjana 
Marinška in lastnika kapele je 
Kozjanski park lani kapelo v 
celoti obnovil. 8. aprila jo je 
blagoslovil župnik Alojz Wein- 
gerl iz Podsrede. S.V.

Poslovno in projektno 
svetovanje

Tel.: 07 499 06 80 
e-mail: rcbrezice@siol.netJože Ašič iz Sevnice od predsednice območnega združenja RK 

prejema priznanje za 55-krat darovano kri.

v Krmelju. Meseci, v katerih se 
izvaja krvodajalska akcija, so 
april, avgust in december, vsa
kokrat pa traja dva dni. Z le
tošnjim letom bodo avgusta in 
decembra prešli na tridnevno 
zbiranje te življenjsko pomem
bne tekočine, je povedala sek
retarka sevnišicega območnega 
združenja Andreja Stegenšek.

Čeprav je odziv krvodajal
cev v zadnjem desetletju neko
liko slabši, kot je bil v socia
lizmu, ko so bila podjetja bolj 
razumevajoča za množično 
udeležbo svojih delavcev, se 
kljub temu letno zbere dovolj 
krvi za potrebe slovenskega 
zdravstva oziroma pacientov. 
Dobrih pet odstotkov državlja
nov je krvodajalcev in letno 
prispevajo 45 tisoč litrov krvi. 
Vsakih pet minut jo nekdo po
trebuje in za zadovoljevanje 
potreb je dnevno potrebnih 
400 krvodajalcev.

Od leta 1953, ko je v revir-
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'Predstavnik Urbanističnega Zavoda iz Ljubljane je ob pred
stavitvi variant HE na Blanci izpostavil pomembno podrob
nost, namreč, da se na Blanci predvidevajo varnostni dostopi 
do vode. Zadevo je praktično ponazoril s primerom - če nekdo 
v Sevnici pade v Savo, ga prav zaradi teh dostopov do vode 
lahko na Blanci varno potegnejo ven.

Sevniški občinski svetniki so iznašli novo merilo za ugo
tavljanje, kdo od svetnikov prihaja na sejo pripravljen oz. je 
doma preštudiral gradivo in kdo ne. Tisti, ki mu gradivo (zaradi 
slabe vezave) razpade, je bil temeljit v pripravah na sejo sveta. 
Slišati je, da po novem nekateri svetniki, ki prihajajo na sejo 
predvsem zaradi sejnine, pred odhodom od doma gradivo ne
kajkrat zabrišejo v steno, da se razleti, in potem brez slabe 
vesti pridejo na sejo. Nekateri ob tem tudi izdatno zamujajo 
in tudi predčasno zapuščajo sejo.

Občinska svetnica Berta Logar je bila zgrožena, ko je v 
roke dobila zadnjo številko sevniških Grajskih novic. Doslej 
so izdajatelji trdili, da so časopis Turistične zveze in da bodo 
promovirali turizem, sedaj pa so v uvodniku zapisali, da so 
zadnjo številko izdali predčasno zato, da so širnemu občestvu 
obrazložili pomen referenduma o tehničnem zakonu o izbri
sanih. Kot kaže, bodo vrli pisci časopisa potrebovali še kar 
nekaj tečajev pisanja, s kakršnim se hvalijo, in ki je - kot 
lahko razberemo iz “članka” oz. spisa - večinoma potekal v 
znamenju jedače, pijače in dobre volje pri Malusovih.

Praznične delavnice in razstave
Kapele, Posreda - Društvo za razvoj podeželja Kapele je pri 

pravilo razstavo ročnih del in velikonočnih jedi, ki je pri nji! 
postala že tradicija in je bila v Gasilskem domu Župelevec ni 
ogled le dva dni. Ob bogatem kulturnem programu pa so izvedli 
tudi strokovno predavanje o zdravi prehrani v boju proti raku.

Izdelovanje butar za cvetno nedeljo.

V Kozjanskem regijskem parku so tudi letos organizirali 
velikonočni program, v okviru katerega so v dveh tednih izvedli 
ustvarjalne delavnice. Dopoldanske so obiskovali učenci os
novnih šol znotraj zavarovanega območja in po besedah Tat
jane Zalokar so bile delavnice polno zasedene, s področja Po
savja so se jih udeležili učenci iz Koprivnice. V dveh popoldan
skih delavnicah, ki so bile namenjene tudi odraslim, so imeli v 
vsaki okoli 40 udeležencev, tako staršev kot otrok. V prvem ted
nu so izdelovali cvetnonedeljske butare. V tednu pred veliko 
nočjo pa pisanice v servetni in batik tehniki ter velikonočno 
voščilnice.

Na veliki četrtek so ponovno oživili stari krščanski običaj, ko 
se je s starega zvonika namesto zavezanih zvonov v Podsredi 
oglasila raglja. S.V.

poročili so se...

Sevnica
Ni bilo porok.

Krško
Na sedežu Upravne enote Krško je bila sklenjena ena za

konska zveza, vendar mladoporočenca nista soglašala z objavo 
podatkov.

Brežice
V marcu so imeli dve poroki, z javno objavo pa sta soglašala 

le Vlado Ferlin iz Arnovega sela in Simona Dimc Medvešek, 
ki sta se v Brežicah poročila 27. marca.

V zvezi z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objavljamo 
le podatke za pare, ki so soglašali z javno objavo.

oMaftočrte
TTefejon 07/49-91-250

2?>a na/točnifce je cenejši!


